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Mahkeme Başkanı Köksal Şengün ile Üye Hakimler Hasan Hüseyin Özese ve Sedat Sami Haşıloğlu’ndan oluşan mahkeme heyeti tarafından 30 Mayıs 2011 tarihli oturum açıldı.

Tutuklu sanıklardan Ergün Poyraz, Veli Küçük, Hayrettin Ertekin ile başka suçtan tutuklu sanıklar Semih Tufan Gülaltay ve Sedat Peker dışındaki tutuklu sanıklar cezaevinden getirildi.

Bağsız olarak huzurdaki yerlerine alındı.
Sanık müdafilerinden Sanıklar Doğu Perinçek ve Hikmet Çiçek müdafii Av. Mehmet Cengiz, Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük, Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu geldikleri görülmekle huzurdaki yerlerine alındı.

Açık yargılamaya devam olundu.
Sanık İsmail Yıldız söz almadan konuştu, anlaşılamadı.
Mahkeme Başkanı: "Nedir? Nedir efendim nedir ne konu ne?”

Sanık İsmail Yıldız söz istedi verildi: “Reddi hakim için söz istiyorum Sayın Başkanım. Reddi hakim talebinde bulunacağım söz istiyorum. Kürsüde konuşabilir miyim?”

Mahkeme Başkanı: "Buyurun dinliyoruz seni.”

Sanık İsmail Yıldız:”Sayın Başkanım ben burada birçok beyanda bulundum en son verdiğiniz ara kararda en son gelen ara kararda mahkemenize yönelik ifadelerimden dolayı benim savcılığa sevk ettiğinizi söylüyorsunuz ara kararınızda. Sayın Başkanım, burada söylediğim her şeyin resmi belgeleri olduğunu defaatle ifade ettim, defaatle ifade ettim. Ve Tule diye bir terör organizasyonundan bahsettim size. Dünyanın en eski ve en gizli terör organizasyonudur. İllegal bir istihbarat teşkilatıdır ve bununla ilgili 2 Aralıktan itibaren size birçok beyanda bulundum. Bana AKP ağır silahlı terör örgütü ile ilgili Tule ile ilgili mahkemeniz şu ana kadar hiçbir soru sormamıştır. Ben diyorum ki görevlerimi söylüyorum size şu anda tekrar o görevlerimi söylemek zorundayım reddi hakim talebim çerçevesinde. Türkiye cumhuriyeti devletinin en eski ve en gizli istihbarat teşkilatının başkanıyım. Birleşmiş milletlerin istihbarat teşkilatının başkanıyım. Lahey Adalet Divanının en eski ve en gizli istihbarat teşkilatının başkanıyım ve diyorum ki yine bu da benim görevimdir. Resmidir, belgeleri vardır. Lahey Adalet Divanı İnsan Hak ve Özgürlükleri Örgütünün de en eski ve en gizli istihbarat teşkilatının başkanıyım. Ayrıca bununda belgesi vardır Amerikan kongresinin bir istihbarat teşkilatı vardır. Amerikan kongresiyle birlikte kurulmuştur onunda en eski ve en gizli istihbarat teşkilatıdır Amerikan’ın onunda başkanıyım ve bir Amerikan vatandaşıyım. Ve kordiplomatik pasaportum var. Bunu şunun için söylüyorum. Tule terör örgütü Amerika’da ikiz kulelere yapılan terör saldırısının failidir ve AKP ağır silahlı terör örgütü Amerika’ya ikiz kulelere yapılan saldırının odağında durmaktadır. İkiz kulelere yapılan saldırının planlandığı yer İstanbul Büyükşehir belediyesidir. İkiz kulelere yapılan Amerika’daki ikiz kulelere Dünya ticaret merkezine yapılan saldırı İstanbul Büyükşehir Belediyesinden organize edilmiştir. Sayın Başkan, ben burada defaatle Tule’den bahsediyorum iddianamede var. Ve demiyorsunuz sen bu istihbarat teşkilatının başkanı isen bu istihbarat teşkilatlarının başkanı isen bize bu Tule’den bahset. Ben size Tule ile ilgili birçok beyanda bulundum. AKP ağır silahlı terör örgütü ile ilgili birçok beyanda bulundum ve dedim ki, Dünya barışı tehlikede. Dünya’daki birçok devletler tehlikede. Mahkemenizin bu anlamda çok ciddi bir görevi vardır dedim. Yine dedim ki, bunlar Türkiye’de bir iç savaş yürütüyorlar. Ve sizler mahkemeniz bu iç savaşın bir parametresi haline getirildi bir aracı haline getirildi dedim ve Egemen Bağış’ın söylediği bir ifadeyi söyledim burada. Demektedir ki Egemen Bağış, biz Yassıada’nın intikamını alıyoruz diyor. Mahkemeniz Yassıada’nın intikamını alıyor. Silivri’de Yassıada’nın intikamını alıyoruz diyor. Başbakan olduğunu iddia eden şahıs meydanlarda bu mahkeme ile ilgili beyanda bulunuyor. Ve siz o beyanları size hatırlattığımızda biz o beyanları dikkate almayız diyorsunuz almak zorundasınız çünkü o hükümetin yürüttüğü bir bakanlık var. O yürütmenin emrindesiniz. Bununda belgeleri var elimde. Belgesiz konuşmuyorum. Şu ana kadarki tüm ifadelerin belgesi vardır. Resmi belgelerdir hem Türkiye Cumhuriyeti Devletimin hem USA’nın yani Amerika Birleşik Devletlerinin hem de bahsettiğim diğer devletlerin belgeleri vardır elimde. Ve bu görevlerimde belgelidir benim. Burada bir espiyonaj uzmanı olarak konuşuyorum bir terör örgütünü takip ediyorum 17 yıldan beri ve mahkemenizin tutumunu burada hayretle ve dehşetle izliyorum. Sayın Başkan, yazmanızda fayda var. Doktor Eckard Kuz, Eckard Kuz bu bir büyükelçidir. Ve Türkiye’deki şu davanın da arkasında olan şahıstır. Devletinin büyükelçiliğini yapacağı yerde Tul terör örgütünün ve AKP terör örgütünün büyükelçiliğini ve liderliğini yapmaktadır. Danıştay saldırısının olduğu yerde o gün Doktor Eckard Kuz’da vardır. Danıştay saldırısının arkasında AKP ağır silahlı terör örgütünün olduğunu söyledim. Alparslan Arslan Yıldırım’dan bahsettim size üzerinde durmadınız. Hala Nuri Alan’ı burada dinlemiyorsunuz, Tansel Çölaşan’ı burada dinlemiyorsunuz. Ve Sayın Başkan dosyayı incelediğinizde göreceksiniz orada çok açık itiraflar var. Burada yine şunu söylüyorum deçka Doktor Eckard Kuz bu büyükelçiyi şu anda Almanya’nın büyükelçisi olarak görev yapmaktadır ama Alman büyükelçisi değil Tule’nin büyükelçisidir. Ve bu davanın arkasındaki adamdır ve Kava diye bir örgüt var. Bahsedilen örgüt Kava’dır. Kava 1500’lü yılların Almanya’sında Ergenekon anlamına gelmektedir. Elazığ merkezli bir oluşumdur ve PKK’dan çok daha tehlikeli bir oluşumdur. Çok daha derin bir oluşumdur. Danıştay davasında AKP ağır silahlı terör örgütüyle birlikte vardır. Türkiye’de iç barış uzun süredir yoktur AKP ağır silahlı terör örgütünden dolayı. Ağır silahlarının depolarının yerini biliyorum dedim size daha önceki ifademde. AKP İngiltere’de AKP ağır silahlı terör örgütü İngiltere’de metroya yapılan saldırının da failidir. Remzi Gür’ün, Remzi Gür çok önemlidir. Remzi Gür’ün işyerinde çalışan teröristler Londra metrosunu bombalayan teröristlerdir. AKP ağır silahlı terör örgütü o işin içindedir ve Doktor Eckard Kuz o olayın içindedir. Ve bir olay daha burada Bedirhan Şinal diye birisini getirdiniz en son. Mahkemeniz reddetti birleştirilmesini ama bilmenizde fayda var. Irz düşmanıdır. Küçük yaşta bir çocuğun ırzına geçmiştir ve öldürmüştür. Gizli tanıklık yapmaya ça… gizli tanık yapılmaya çalışmaktadır, çalışılmaktadır. Sayın Başkan, reddi hakim talebim çerçevesinde yine şunu söylüyorum. Heyete burada dedim ki sizin tüm dini, siyasi ve ekonomik bağlantılarınızı biliyoruz. Elimizde ba… belgeler var dedim. Belgesiz konuşmadım. Mahkemenize de ve sizlere de en küçük bir atfı cürümde bulunmadım. Ama orada savcılık makamının yanında Mehmet Ali Pekgüzel dedi ki bana Nihat Taşkın‘da vardı yanında bir taraf olan bertaraf olur dedi Sayın Başkan. 12 Eylül referandumunun en kilit cümlelerinden birisidir bu. Bir taraf olan bertaraf olur dedi. Oradadır Mehmet Ali Pekgüzel. Bir taraf olan bertaraf olan olur. Suçum ne diye soruyorum Sayın Başkan. Yine söylüyorum size uluslararası ceza mahkemesinde AKP’nin beyanları doğrultusunda yargılanırsınız. Ben hakkımı ararım ferdi olarak ama bir söylediğim istihbarat teşkilatlarının başkanı olarak konuşuyorum. Hem Türkiye Cumhuriyeti Devleti, Milleti adına hem Türkiye cum.”
Mahkeme Başkanı: "Bitirin, bitirin artık bitirin artık toparlayın.”


Sanık İsmail Yıldız: “Sayın Başkanım reddi hakim talebinde bulunuyorum.”

Mahkeme Başkanı: "E bulun, bulun işte hiç ondan bahset…. lütfen.”


Sanık İsmail Yıldız: “İşte gerekçelerimi sıralıyorum Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: "Bitirin kapayacağım, kapayacağım sözü.”


Sanık İsmail Yıldız: “Sayın Başkanım ben reddi hakim talebinde bulunuyorum. Gerekçelerimi sıralıyorum ve yarın bir sonraki gün olacak terör olaylarını önlemek şu anda mahkemenizde mahkemenizin elindedir benim beyanlarıma bağlıdır. Benim beyanlarım çerçevesinde bir sonraki gün evvelsi gün ertesi günler olacak terör olaylarını engelleyebilirsiniz, engelleyebiliriz. Ben burada Amerikan kongresinin adına konuşma hakkına da sahibim. Çünkü bir Amerikan vatandaşıyım kordiplomatik pasaportum var sorabilirsiniz büyükelçiliğe.”
Mahkeme Başkanı: "Reddi hakim talebiniz ne konudadır onu söyleyin. Ret tamam mahkemeyi mi reddediyorsunuz, kişiyi mi reddediyorsunuz onu açıklayın kimi reddediyorsunuz?”

Sanık İsmail Yıldız: “Sayın Başkanım, Sayın Başkanım.”
Mahkeme Başkanı: "Keseceğim sözünüzü tamam.”

Sanık İsmail Yıldız: “Sayın Başkanım.”
Mahkeme Başkanı: "Sözünüzü keseceğim.”

Sanık İsmail Yıldız: “Sayın Başkanım”
Mahkeme Başkanı: "Söyleyin bitirin.”

Sanık İsmail Yıldız: “Açıkça söylüyorum Sayın Başkanım, müsaade edin bir saniye.”
Mahkeme Başkanı: "Tamam bitirin lütfen bitirin işimiz var bitirin.”

Sanık İsmail Yıldız: “Bitiriyorum toparlıyorum Sayın Başkanım toparlıyorum.”
Mahkeme Başkanı: "Bitirin bitirin konuşturmam sizi.”

Sanık İsmail Yıldız: “Sayın Başkanım topa…”
Mahkeme Başkanı: "Efendim bitirin.”

Sanık İsmail Yıldız: “Efendim toparlıyorum.”
Mahkeme Başkanı: "Al elinden kapa, kapa şeyi.”


Sanık İsmail Yıldız: “Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: "Kapa bitti, bitti.”


Sanık İsmail Yıldız: “Hakkımı aramama niçin izin vermiyorsunuz?”

Mahkeme Başkanı: "Bitti.”


Sanık İsmail Yıldız: “Daha talebimde bulunamadım Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: "Talebinde bulun o zaman.”


Sanık İsmail Yıldız: “Söz vermiyorsunuz Sayın Başkanım bitir diyorsunuz bakın. Kapat diyorsunuz.”

Mahkeme Başkanı: "Ya gelmiyorsun ki talebine. Havalarda uçuyorsun.”


Sanık İsmail Yıldız: “E geliyorum işte.”

Mahkeme Başkanı: "Gelmiyorsun talebine.”


Sanık İsmail Yıldız: “Gerekçelerini söyleyerek geliyorum.”

Mahkeme Başkanı: "Efendim kapa alın onu. Yazılı yazılı verin bize talebiniz varsa yazılı alalım.”

Sanık İsmail Yıldız: “Gerekçe şu Sayın Başkanım, gerek… tamam talebimi söylüyorum.”
Mahkeme Başkanı: "Efendim talebiniz varsa yazılı alalım. Alın şeyi verin.”

Sanık İsmail Yıldız: “Sayın Başkanım.”
Mahkeme Başkanı: "Efendim verin, alın elinden.”

Sanık İsmail Yıldız: “Uluslararası ceza mahkemesi.”
Mahkeme Başkanı: "Talebiniz varsa yerinde alalım. Efendim talebiniz varsa yazılı verin ne istiyorsanız hepsini yazın. Alalım hepsini oturun, oturun.”

Sanık İsmail Yıldız söz almadan konuştu, anlaşılmadı
Mahkeme Başkanı: "Oturun, oturun.”

Sanık İsmail Yıldız söz almadan konuştu, anlaşılmadı

Mahkeme Başkanı: "Oturun lütfen, oturun lütfen.”
Tanık yoklaması yapıldı.

Tanık Mehmet Ener’in hazır olduğu anlaşıldı.

Huzurdaki yerine alındı.

Bugün için dinlenmesine karar verilen diğer tanık Kemalettin Gülen’in henüz hazır olmadığı görüldü.

Tanık Mehmet Ener eski kimliği ve yemini tahtında huzura alındı.

Kendisine doğrudan soru sorma işlemine kaldığı yerden devam olundu.

Mahkeme Başkanı: "Avukat Bey buyurun sizde kalmıştık yarıda o gün.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu söz istedi verildi: “Müsaade ederseniz bilgisayardan direk oturarak soru sorayım.”

Mahkeme Başkanı: "Buyurun, buyurun. Sizde oturabilirsiniz.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sayın Ener. Sayın Ener bir önceki duruşmada 19 Nisandaki ifadenizde bu dosya ile ilgili zabıtları hiç okumadığınızı ifade etmiştiniz. 19 ve 21 Nisan 2011 tarihli duruşma zabıtlarının birer örneklerini alıp okuma olanağınız oldu mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Olmadı.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bazı maddi olgularının şu anda kısa bir şekilde özetlemek istiyorum. Bu gereksiz zaman kayıplarını önleyecektir. Osman Yıldırım Alparslan Arslan’a Cumhuriyet ve Danıştay saldırılarında silah temin eden avukatlarla görüşmek istemiş Aykut Metin Şükre’nin Avukatı Mehmet Taşdelen görüşmezken siz görüştünüz. 6 Şubat 2008’de Osman Yıldırım ile uzun bir görüşme yaptıktan ve hemen ertesinde Şamil Tayyar ile kendisine isim yer ve tarihte bildirerek bu görüşme içeriğini aktardınız. Şamil Tayyar’ın köşesinde bu olaya yer vereceğinin ortaya çıkması üzerine hukuki sorumluluktan kurtulmak için Cumhuriyet Başsavcı Vekili Sayın Hamza Keleş ile görüştünüz. Hamza Keleş ile görüşmeden tatmin olduğunuzu ve bu bağlamda adeta Yıldırım’ın açıklamalarına itibar edilemeyeceği, edilmeyeceğine ikna olduğunuzu açıklamanıza rağmen 13 Şubat tarihli duruşma öncesinde Osman Yıldırım’a konuşacak mısın diye sordunuz. Ve konuşmayınca da hani konuşacaktın sorusunu yönelttiniz. 13 Şubat 2008 tarihli karar duruşması dahil konuşmasını istediğiniz Osman Yıldırım’ın anlatımlarına yer verilen sözlü veya yazılı hiçbir açıklamayı Ankara 11. Ağır Ceza Mahkemesine sunmadınız. Gerek siz ve gerekse de Osman Yıldırım tarafından mahkemeye yazılı beyanla Osman Yıldırım’ın savları bildirilmezken Beşiktaş özel yetkili savcılığının basında çıkan sizin anlatımlarınızı gerekçe göstererek devreye girmesi ertesinde 10, 13 Mart tarihleri arasında Ankara’da ifadeleri alındı. Savcılık bu ifade alma işleminde bakanlıktan sizin ve müvekkiliniz Süleyman Esen’in isimlerine yer vermediği halde listede bulunmadığınız halde ifade verdiniz. Ankara ve İstanbul savcılarının yeniden Osman Yıldırım’ın ifadesini alması Nisan 2008 itibariyle Ankara 11. Ağır Ceza Mahkemesiyle bugün burada tanıklık yaptığınız 1. Ergenekon dosyasının soruşturma ve kovuşturma sürecindeki bozma, yeni duruşma günü verilmesi, 1. Ergenekon dosyasının bu dosyanın iddianamesinin kabulü ve benzeri tarihlerin hemen öncesi ve sonrasında muhtelif tarihlerde Osman Yıldırım ile görüştünüz. Hamza Keleş ile görüşmeden eğer tatmin oldunuz ise neden Osman Yıldırım’a duruşmadan önce senden konuşmasını konuşmanı bekliyorum ve duruşmadan sonra da hani konuşacaktın diye sorma ihtiyacı duydunuz? Bekliyorum”

Tanık Mehmet Ener: “Sayın Başkanım delaletinizle daha önce 14’ünde ve 21.4’de vermiş olduğum ifadelerde bunları açıklamıştım. Osman Yıldırım’la benim konuşmamdan sonra duruşmadan önce beyanda şey konuşacak mısın talebinde bulunmam öncelikle Orhan Karadeniz başkana açıklaması yapması noktasındaydı. Bu nedenle Osman’a bundan sordum yoksa herhangi bir zorlama veya buna benzer bir sorma yoktur işin içinde. Sonradan o gün konuşmayınca bir hani anlatacaktın yani çok dertli bir insana hani derdini anlatacaktın manasında sorulan bir sorudur altında herhangi bir kasıt yoktur.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Buradaki soruyu sormamın nedeni siz Sayın Başkan size sorduğunda Hamza Keleş ile görüşmeden sonra tatmin oldum bunu açıklayıp açıklamama takdiri Osman Yıldırım’a aittir dediniz. Tatmin olmanızın gerekçesini de Osman, Hamza Keleş’in size ifade ettiği sanıkların bu şekilde beyanlarda bulunabileceklerini varsa yazılı beyanını aktarmasının uygun olacağını ifade ettiğinizi ifade ettiniz. Eğer tatmin olduysanız Osman Yıldırım’a neden tekrar onu sorma ihtiyacı duydunuz?”

Tanık Mehmet Ener: “Benim ona sorma ihtiyacım genel Sayın mahkemeye güven noktasındadır. Bakın mahkeme o kadar güvenilir ki, konuşacaksan burada konuşma manasınadır. Yoksa başka bir mana yoktur.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Buradan 2 anlam çıkar ya tatmin olmadınız.”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır yok tat… tatminliğim vardır ama bana bir soru sorulmuştur. Bunun başkana anlat varsa bir şey benim noktamda herhangi bir şey yok.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Tatminden kast ettiğim Hamza Keleş’in açıklamalarından tatmin olup olmamanız.”
Tanık Mehmet Ener: “Anlıyorum anlıyorum Sayın meslektaşım yani Türkçeyi iyi anlarım. Benim, benim buradaki kastım Sayın mahkeme heyetinin güvenilirliği noktasındadır yoksa ya şu açıklamayı yap bu açıklamayı yap yönünde değildir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Onu yönlendirmediğinizi ifade ediyorsunuz.”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır, hayır haddim değil.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki.”
Tanık Mehmet Ener: “Kimseyi yönlendirmek haddim değildir geçen celse de arz ettim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Arz ettiğiniz bir şey göremiyorum ama Osman Yıldırım’ın 13 Şubat 2008 tarihinde beklenen açıklamayı yapmadığını görünce kendisi ile muhtelif tarihlerde yaptığınız görüşmelerde neden açıklama yapmadın diye sordunuz mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Sayın meslektaşım, benim Osman Yıldırım’ı ondan sonraki şeylerim genel ziyaret manasınadır. Teferruata girmediğimi geçen celse 19 ve 21’inde açıkladım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yani ona hiç niye açıklama yapmadın diye sormadınız. Hiç bunu merak etmediniz. ”
Tanık Mehmet Ener: “Hatır… hatırladığım kadarıyla sormadım. Çünkü kendisi sizi taleplerinizi reddettikten sonra bende konuşmadım dedikten sonra bu soruya gerek duymadım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki, böyle ihtiyaç duymayan siz neden Taraf gazetesine açıklama yapacak olan Osman Yıldırım’dı diye açıklama yaptınız duruşmadan sonra.”
Tanık Mehmet Ener: “Benden ev… benden evvel bu ko…”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sizden evvel değil bakın sizi soruyorum ben siz neden açıklama yapmadınız?”
Tanık Mehmet Ener: “Benden evvel bu konuda Mehmet Taşdelen’in de bir açıklaması vardır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bakın Sayın Meslektaşım.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Siz niye açıklama yaptınız?”
Tanık Mehmet Ener: “Bana, bana gazeteci tarafından sorulan soruya verilen bir cevaptır. Yoksa ben bir açıklama mahiyetinde değildir. Gazeteci arkadaşlarımız veya buna benzer bu konu ile ilgilenen arkadaşlarımız soru sorduğu zaman o sorunun cevabını size nasıl burada bir cevap veriyorsam o cevap niteliğinde bir cevaptır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yani gazeteci size gelip içeride açıklama yapacak olan kimdi diye mi sordu?”
Tanık Mehmet Ener: “Zaten o zamanlar basına intikal etmişti Osman Yıldırım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bakın onu sormuyorum gazeteci size gelip 13 Şubat 2008 tarihinde açıklaması beklenen kimse kimdi diye sordu, sizde bunun üzerine mi Osman Yıldırım dediniz?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın bu Osman Yıldırım’ın açıklama yapacağı basına intikal etmişti. Özellikle Mehmet Taşdelen tarafından.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Mehmet Taşdelen mi açıkladı basına açıklama yapacak kimsenin Osman Yıldırım olduğunu.”
Tanık Mehmet Ener: “İlk, ilk açıklamanın bildiğim hatırladığım kadarıyla Mehmet Taşdelen’dir Avukat Meslektaşım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Basında bu konuda ilk açıklama yapan sizsiniz Sayın Ener.”
Tanık Mehmet Ener: “Benim hatırladığım kadarıyla Mehmet Taşdelen’dir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hatta bu konuda tek açıklaması çıkan sizsiniz duruşmanın ertesinde.”
Tanık Mehmet Ener: “Benim hatır, benim hatırladığım onlardır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Neden bu çok önemli. Siz bakın başından beri bir şey söyleniyor. Osman Yıldırım’ın açıklamalarından tek hukuki yarar sağlayan sizin müvekkiliniz. O günkü duruşmada da ifade ettim. Yararı henüz daha ifadesi dahi alınmadan tahliye edilmesinden görüyoruz. Siz Sayın Başkanın ısrarlı sorularına neden mahkemeye Süleyman Esen veya siz Osman Yıldırım’ın açıklamalarıyla ilgili yazılı bir beyanda bulunmadınız denildiğinde siz aynen şöyle söylediniz. Hamza Keleş ile görüşmesinden tatmin oldum ve bunun açıklamanın mahkemeye yapılmasının takdirini Osman Yıldırım’a bıraktım dediniz. Bakın ertesinde tatmin oldu olmadınız ki Osman Yıldırım’a duruşmadan önce konuşacak mısın diye sordunuz.”
Tanık Mehmet Ener: “Yok.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bakın yine tatmin olmadınız ki duruşmadan sonra.”
Tanık Mehmet Ener: “Benim beya, benim beyanlarım açıktır. Ve bu beyanlar doğrultusunda da benim tatmin olmamın ve bu konudaki rahatlığım ortadadır. Hiçbir zaman yoksa benim hukuki noktada başka türlü beyanda bulunma hakkımda vardı. Bu nedenle ben bir beyanda bulunmadıysam mahkeme heyetinizin de işte şöyle şöyle söylüyor bu konuyu sorun demediysem benim Sayın Hamza Keleş ile görüşmemden sonraki tatmin olma kelimenin manası ortaya çıkar.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Rahat o günkü rahatlığınız ve bugünkü rahatlığınız konusunda tartışma götürmeyen bir gerçeklik şu. O soruları sordunuz ve hemen ertesinde yani 11, 13 Şubat tarihleri arasında Şamil Tayyar’ın açıklama yaptığı bugün çok önemli bir gün dediği açıklamanın gelmemesi üzerine Taraf gazetesine siz açıklama yaptınız. Açıklama yapacak olan kimse Osman Yıldırım’dı diye. Bu sizin o tatmin oldum görüşünün doğru olmadığını Sayın mahkemenin.”
Mahkeme Başkanı: "Avukat Bey bu bir karşılıklı tartışma oldu bu.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Evet, anladım efendim.”
Mahkeme Başkanı: "Suçlamaya gidiyor bu. Lütfen yani sizi dinlemek istiyorum ama lütfen soru olarak dinleyeyim sizi.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Anladım efendim. Çünkü burada önemli olan konu şu.”
Mahkeme Başkanı: "Lütfen soru olarak dinleyelim.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Soru olarak ifade ediyorum efendim soru olacak ifade edeceğim.”
Mahkeme Başkanı: "Lütfen, lütfen buyurun.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Osman Yıldırım açıklama yapmayarak aslında bir beraat beklentisi içerisindeydi. Fakat siz Osman Yıldırım’ın açıklama yapacağını ifade ederek onu artık geri dönülmez bir noktaya götürmediniz mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Ha…”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Ve Osman Yıldırım size sonraki görüşmelerinizde neden bu açıklamayı yaptın diye sormadı mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Ben sizin görüşlerinize katılmıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Benim görüşlerim değil. Ben Osman Yıldırım’ın yerinde olsam ben açıklama yapmıyorum mahkemeye. Anlattıklarımın menfaatine olan Mehmet Ener’de açıklama yapmıyor fakat aynı Mehmet Ener Taraf gazetesine açıklama yapıyor. Osman Yıldırım size Mehmet Bey neden benim ismimi verdiniz diye sormadı mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Taraf gazetesinin yazısını tam incelerseniz, Taraf gazetesinin yazısı genel manayı ifade.”
Mahkeme Başkanı: "Öyle bir soruya muhatap oldunuz mu?”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Evet efendim.”
Mahkeme Başkanı: "Öyle bir soruya muhatap oldunuz mu?”

Tanık Mehmet Ener: “Yok hiçbir öyle soruya muhatap olmadım.”
Mahkeme Başkanı: "Olmadı buyurun.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hayatın olağan akışını açıklığa çıkması için soruyorum efendim.”
Mahkeme Başkanı: "Buyurun, buyurun efendim olmadı.”

Tanık Mehmet Ener: “Olmadım.”
Mahkeme Başkanı: "Buyurun.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Ener Sayın Ener 19 Nisan 2011 tarihli duruşmada Osman Yıldırım’ın kendinize bir kez faks gönderdiğini ve ilk kez görüşmesinden sonra da bir daha görüşmediğinizi ifade etmiştiniz. Daha sonra ise Osman Yıldırım’ın bir faksının geldiğini sonrasında da gidip Osman Yıldırım ile bir mahkumu ziyaret babında görüştüğünüzü söylediniz. Buna karşılık yazılı belgeler incelendiğinde Mehmet Ener’in sizin Osman Yıldırım’a 2 kez mektup gönderdiğiniz Yıldırım’ın da size 3 kez mektup gönderdiği ortaya çıkıyor. Bunların içerikleri nelerdir?”

Tanık Mehmet Ener: “Ben 19 ve 21 Nisanda vermiş olduğum ifadelerde bunların teferruatlarını arz ettim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “İsterseniz zabıtlara bakabiliriz hiçbir teferruat yok onlarda.”
Tanık Mehmet Ener: “Ben teferruatlarını açıkladım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bir daha söyler misiniz?”
Tanık Mehmet Ener: “O ifademle yetinmek istiyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hayır orada bir ifadede ne gönderildi ne geldi yok efendim Sayın Başkan.”
Mahkeme Başkanı: "O kadar açıklama yapıyor efendim.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Ama tanık olarak bu Süleyman Esen ile ilgili bir husus olmadığı için tanık buna yanıt vermek zorunda efendim.”
Tanık Mehmet Ener: “Sayın Başkanım mektuplar gönderilen mektuplar cezaevi yönetimlerince incelenmiştir. Bu, bu nedenle ben bu konunun teferruatına girmiyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Tanığın böyle bir hakkı var mı Sayın Başkanım?”
Mahkeme Başkanı: "Efendim o kadar konu… o kadar söyledi.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Osman Yıldırım ile mektuplaşmadaki diğer bir çelişki avukatlığını yapmayacağınızı söylerken onun hukuki ilişkilerini de takip ediyorsunuz. Neden?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır hiçbir zaman hukuki işlerini takip etmedim Sayın meslektaşım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “19 Nisan 2011 tarihli duruşmada Yıldırım’ın size bir mektup gönderdiğini ve bu mektubun içeriğinde de bakın bir tek onu açıkladınız siz. Askeri mahkemedeki bir tazminat ile ilgili olduğunu söylüyorsunuz. Peki, eğer sadece bir mahkumu ziyaret babında görüşülüyor ise Osman Yıldırım’ın avukatlığını yapmayacağınızı ifade ediyor ise askeri mahkemedeki tazminat ile ilgili bir mektubu neden size gönderiyor, siz dönüp ona tekrar neden bana bunu gönderdi diye sordunuz mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Benim vermiş olduğum cevapta böyle bir şeyi benim takip edemeyeceğimi belirttiğim hususlardır. Onun için demin teferruata girmememin sebepleri onlardır. Ben bana yazılmış bir mektuba kim olursa olsun cevap vermek mecburiyetindeyim. Ve yazılan mektuba cevap vermişimdir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yani siz Osman Yıldırım’a bir daha bana böyle mektup gönderme mi dediniz?”
Tanık Mehmet Ener: “Mektup gönderme değil senin bu konudaki işini ben takip edemem şeklindedir. Kimseye bana mektup gönderme bana telefon açma deme hakkım yoktur. Herkesin kendi özgürlükleri vardır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Osman Yıldırım 1 Nisan 2008 tarihli ifadesinde Şubat ayı başlarında Ergenekon savcısına ifade verdiğini ve ifadesinin devamında da Zekeriya Öz’ün daha sonra gelerek İbrahim Genç’e göndermeye çalıştığı karikatür ile ilgili ifadesini aldığını ifade etti. Siz Osman Yıldırım ile görüşmelerinizde yani 6 Şubattan sonraki görüşmelerinizde Osman Yıldırım’ın savcılara vermiş olduğu ifadelerle ilgili görüştünüz mü?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sizin ifade verdiğinizi Osman Yıldırım’a söylediniz mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır çünkü benim ifade verdiğimi söylemem yasaktır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Neden?”
Tanık Mehmet Ener: “Devlet, özel yetkili mahkemelerdeki yasa gereği.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Taraf gazetesinde beyanda bulunurken nasıl yasak olmuyor peki?”
Tanık Mehmet Ener: “O, o zaman ifade vermemiştim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Gizli tanıklığın size ta… talep edildiği Mehmet Ali Beyin dışarı çıktığında Zekeriya Öz’ün size bunu tavsiye ettiğine dair Taraf gazetesine söylerken siz Osman Yıldırım ile bunları paylaşmadınız mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yani gazeteci savcılardan öğrendi o zaman bunu.”
Tanık Mehmet Ener: “Onu bilmiyorum. Onu Osman Yıldırım’a sormak lazım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki, Osman Yıldırım Taraf gazetesindeki sizin bu ifadenizden sonraki açıklamanın yayınlanması üzerine size bunu sordu mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Basındaki hiçbir açıklamayla ilgili size hiçbir şey sormadı.”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Siz de hiçbir açıklama yapmadınız.”
Tanık Mehmet Ener: “Yapmadım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Süleyman Esen 13 Mart 2008 tarihli ifadesinde Ocak ayındaki duruşmada Osman Yıldırım’ın nezarethanede kendisine avukatın benimle görüşsün dediğini söylerken siz 11 Mart tarihli ifadenizde 30 Ocak 2008 tarihinden önce söylendiğini fakat Sayın mahkeme huzurunda ise 3 kez mandaldan görüşme isteğinin geldiğini belirtiyor. Hangisi doğru?”
Tanık Mehmet Ener: “Süleyman Esen ile ilgili olduğu için müvekkilim kapsamında olduğu için cevap vermiyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Aykut Metin Şükre’nin avukatı Mehmet Taşdelen 14 nolu 14 Kasım 2008 tarihli duruşmada Osman Yıldırım’ın kendisine de haber gönderdiğini ancak kendisinin değil sizin görüştüğünüzü söylüyor. Mehmet Taşdelen ile bu bilgiyi paylaştınız mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır paylaşmadım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Mehmet Taşdelen ile hiç Osman Yıldırım’ın size açıklamalarını paylaştınız mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Paylaşmadım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Aykut Metin Şükre’nin avukatı Mehmet Taşdelen 38 nolu 8 Ocak 2009 tarihli duruşmada tam tersini ifade ediyor. Çünkü.”
Tanık Mehmet Ener: “Ben paylaşmadığımı iddia ediyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Çünkü oluşmuş bir kanaatim vardı. O arada git o arada gittiğimde Ankara’ya duruşmadan önce Mehmet Ener yani siz Osman Yıldırım ile görüştüğünüzü, görüştüğünü ve ne söyleyeceksen kardeşim yazılı söyle diye ona söylediğini. Belki de yazılı not aldığını bana söyledi. Bu bir çelişki değil mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır ben öyle bir şey ben ben Taşdelen.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Mehmet Taşdelen gerçek, gerçekleri söylemiyor mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Sayın Taşdelen’e öyle bir şey söylemedim. Hatırlamıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Mehmet Taşdelen, Mehmet Taşdelen’in.”
Tanık Mehmet Ener: “Mehmet Taşdelen takdir ettiğim bir meslektaşımdır iyi bir meslektaşımdır ama.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sayın Taşdelen takdirinizi değil.”
Tanık Mehmet Ener: “Sayın Taşdelen’e böyle bir şey söylediğimi hatırlamıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hatırlamıyorsunuz. Peki, Sayın Taşdelen’in ifadesinde geçen Osman Yıldırım’ın size yazılı bir belge verdiği doğru mu peki?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır. Bana hiçbir yazılı belge vermemiştir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Mehmet Taşdelen’in bakın ifadesi tekrar.”
Tanık Mehmet Ener: “Tamam.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Belki de yazılı not aldığını bana söyledi.”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Siz ne yazılı not aldınız ne de bir tutanak tuttunuz ne de bir belge aldınız.”
Tanık Mehmet Ener: “Ben, ben, ben hiçbir zaman yazılı tutmam. Buradaki geçen celse ki tutum ve davranışımı da görmüşsünüzdür. Kağıt, kağıdı bile mahkeme heyeti veriyor önüme.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yok zaten tarih isim ve yer hafızanızın zayıf olduğunu ifade ettiniz. Şamil Tayyar’da isim hafızası, yer hafızası ve tarih hafızasına rağmen bunların hepsini tek tek yazdı. Benim söylemek istediğim nokta şu, Taşdelen’in ifadesinde geçen yazılı notla ilgili hatırlamıyor musunuz yoksa kesinlikle vermedi mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın ben herhangi bir yazılı belge almadım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Almadınız. Evet.”
Tanık Mehmet Ener: “Ve Mehmet Taşdelen ile yapmış olduğum görüşmenin mahiyetini hatırlamıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Tamam. Yani mahiyeti hatırlamıyorsunuz yazılı belge kesinlikle almadınız.”
Tanık Mehmet Ener: “Almadım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Evet.”
Tanık Mehmet Ener: “Almam da.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Kemal Alemdaroğlu’nun avukatı Metin Çetinbaş 103 nolu 4 Ağustos 2009 tarihli duruşmada şöyle ifade ediyor. Ama Avukat Mehmet Ener önemli bir kişi Danıştay olayında çünkü Osman Yıldırım’ın fiili avukatlığını üstlenen bir kişi ve muhtemelen de tabi buralarda kesin dil kullanmak mümkün değil yönlendirip yönlendirmeyeceğiniz konusundaki değerlendirmelerini yapıyor. Osman Yıldırım’ın bu konuda tanık olmasını sağlayan ana unsurlardan bir tanesi Avukat Mehmet Ener’i görüyorum. Sonra bir açıklamalar yaptık yapmasının ertesinde, onu dinledikten sonra muhtemelen Değerli Başkanım şu oldu. Sayın Mehmet Ali Pekgüzel ile beraber sizi kastediyor 11’inde Sincan 2 numaralı cezaevine gittiler. Orada Osman Yıldırım vardı. Osman Yıldırım ile ifadeden önce görüştüler. Neden görüştüler, biz bunu nereden anlıyoruz sizlere de sundum ifade tutanağının 135. sayfasında çok net bir cümle var. Dün bize, dün ben size anlattığım gibi değil mi diyor ve aşağıda değerlendirmelerini aktarıyor. Siz savcılar.”

Tanık Mehmet Ener: “Sayın Meslektaşım hiç yorulmayın ben cevabı hemen vereyim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hayır sizin hafızanız zayıf olduğu için ben hatırlatmak için söylüyorum.”
Tanık Mehmet Ener: “Ben, ben yok hiç hiç gerek yok. Sayın Pekgüzel ile Ankara cumhuriyet savcılığının bulunduğu binada ifade alınırken görüştüm. Bir de ayın 19’unda buraya geldikten sonra burada yüzünü gördüm.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bu benim sorduğum zaten 11’i değil ayın 10’unda gidip gitmediğiniz.”
Tanık Mehmet Ener: “İşte bakın on, onun, ben Sayın Pekgüzel ile ifade verdiğim gün tanıştım. Ve orada görüştüm. Ondan sonra bir daha Silivri’deki mahkemeye gelinceye kadar Sayın Pekgüzel ile görüşmedim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Zekeriya Öz ile de gitmediniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Görüşmedim hiçbiriyle gitmedim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yanlarındaki emniyet mensubuyla da birlikte gitmediniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Hiçbiriyle gitmedim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sayın Kerinçsiz 106 nolu 25 Ağustos 2009 tarihli duruşmada sizin savcılığa çağırılmanızla ilgili hem 46. madde hem 169. madde hem CMK 43’deki telefonla çağırılmasının tutanağın tutulmaması hakkındaki değerlendirmelerini aktardı. Siz savcılara Ceza Muhakemesi Kanununun 46’daki çekinme hakkınız ve 169’a uygun bir şekilde soru sorulması konusunda herhangi bir talebiniz oldu mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Türkiye Cumhuriyetinin savcıları bana bir soru sorduysa ben bunun altında hiçbir şey aramadan cevap veririm.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Tutanağın bir örneğini aldınız mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yani ne tutanağın bir örneğini aldınız.”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır ne ifademin ne de tutanağının hiçbirinin.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Ne de sordunuz.”
Tanık Mehmet Ener: “Örneğini almadım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Nereden beni buldunuz diye sordunuz mu? Ya niye bana sormadılar 11 Mart 2008 itibariyle?”
Tanık Mehmet Ener: “Sormaya, sormaya hiçbir ihtiyacım olmadı çünkü girişte belirli şeyleri yani şöyle arz edeyim konunun ne olduğunu söyleyince hiç sorma ihtiyacım olmadı.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Zapta geçmeyen konuşmalarınız oldu mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Yo bütün konuşmalarımız zapta geçti.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki, zapta bütün konuşmalarınız geçti ise Zekeriya Öz’ün size tanıklık programı konusundaki husus niye zapta geçmedi?”
Tanık Mehmet Ener: “Onu bilmiyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yani demek ki bütün konuşmanız zapta geçmedi.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın ko, konuşmalarınızdaki kasıt esas noktasındadır. Usul noktasında değildir. Benim kastım burada esas noktasında zapta geçti midir? Esas noktasında zapta geçmiştir. Usulü işlem.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “İlk sorum.”
Tanık Mehmet Ener: “Usulü işlemlerdeki eksiklik noktasında benim beyanım zapta geçmiş geçmemiş ben oraya bakmam.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki imzayı atmadan önce ifadenizi tekrar bir okudunuz mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Göz gezdirdim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Okumadınız tam olarak.”
Tanık Mehmet Ener: “Tam olarak okumadım çünkü onu yazdıran cumhuriyet savcılarına benim güvenim sonsuzdur.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “123.”
Tanık Mehmet Ener: “Yalnız onu yazdıran değil Türkiye Cumhuriyetinde cumhuriyet savcılığı yapan adının başında cumhuriyet olan savcılara güvenim sonsuzdur.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Keşke herkes cumhuriyet savcılığı cumhuriyet olarak algılayabilse.”
Mahkeme Başkanı: "Efendim lütfen.”

Tanık Mehmet Ener: “Ben algıladıklarını kastettiğim için öyle cevap veriyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “123 nolu 13 Kasım 2009 tarihli duruşmada Muzaffer Tekin’in sorusu üzerine Osman Yıldırım şöyle diyor; Yani 6 Şubatta Veli Küçük lafı geçmedi, Muzaffer Tekin lafı geçti doğru mu? Doğrudur diyor. Bu beyandan haberiniz var mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Tekrarlar mısınız?”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Muzaffer Tekin soruyor: yani 6 Şubatta yani sizinle görüşmesinde Veli Küçük lafı geçmedi Muzaffer Tekin lafı geçti doğru mudur diyor. Osman Yıldırım’da doğrudur diyor. Bu beyanından haberiniz var mı beyandan?”
Tanık Mehmet Ener: “Hiçbir beyandan haberim yoktur buraya ondo…”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yok zabıtları okumadığınız için belki hani bir.”
Tanık Mehmet Ener: “Tutanakların hiçbirini okumadım. Biraz evvel istedim arkadaşlar zahmet olacak CD’ye çekiyorlar.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki Osman Yıldırım’ın 6 Şubat 2008 tarihli ifa… bu görüşmesinde Veli Küçük ismi geçmezsen Şamil Tayyar nasıl Veli Küçük ismini edindi? Sizden başka görüşen yok 6 Şubatta.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın ben on 19’unda ve 21 Şuba… şey Nisan tarihlerinde ifade verdim ve bunun açıklamalarını da orada yaptım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sayın Ener tekrarlamanıza gerek yok bir daha yanıt verebilirsiniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Ben orda oradaki beya…”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Vermek istemiyorum da diyebilirsiniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Oradaki beyanımı aynen tekrarlıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bunu çünkü maddeten mümkün değil. 123 nolu 13 Kasım 2009 tarihli duruşmada Muzaffer Tekin şöyle bir beyanda bulunuyor. Katılmadınız, örgüt üyesi değilsiniz bakın çok önemli bu. Kat… Osman Yıldırım’a söylüyor. Katılmadınız örgüt üyesi değilsiniz peki Avukat Mehmet Ener, Osman Yıldırım’ı seninle alakalı olarak Ergenekon şeması olarak yayınlanan Star gazetesindeki şemada seni bir yerlere koymuşlar. Sen bu örgütün neresindesin diye sorduğunda da o gazeteyi görmediğinizi örgütle bir alakası alakanızın olmadığını söylemişsiniz. Bu beyanınız doğru mu diye soruyor. Peki, siz Osman Yıldırım’a eğer bu örgütle bir irtibatı yok ise bu anlattıklarını ifade ettiği takdirde örgüt ile kendisinin iltisaklandırılacağı konusunda uyardınız mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır Osman Yıldırım’ı ben hiçbir noktada uyarmadım bu nokta.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hukuken açıklamalarının ne sonuç doğuracağı konusunda.”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Kendisine hiçbir bilgi vermediniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır, hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Çünkü Osman Yıldırım’ın bu açıklamalarının basında yer almasıyla birlikte artık Osman Yıldırım geri dönüşü olmayan bir yola girdi. 13 Şubatta eğer bu beyanlarda bulunmuş olsaydı sizin üzerinizden değil kendi üzerinden olacaktı. Hani konuşmayacaktın sorusuna yanıt vermemesinin ertesinde siz hemen duruşmanın ertesinde Taraf gazetesine açıklama yaparak artık Osman Yıldırım geri dönüşü olmadı. Bunu size hiç sormadı mı Osman Yıldırım?”
Tanık Mehmet Ener: “Yok.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Eğer bunları açıklar ise örgütle iltisaklandırılacağı konusunda bir avukat olarak hiçbir yardımda bulunmadınız mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sadece dinlediniz, not almadınız tarih hafıza ve isim.”
Tanık Mehmet Ener: “Not almadım, dinledim ve.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hafızanızı da zorladınız ve Şamil Tayyar’a aktardınız.”
Tanık Mehmet Ener: “Ben bu konudaki.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “O kadar.”
Tanık Mehmet Ener: “Ben bu konudaki açıklamamı yapmıştım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “125 nolu duruşmada Arslan ile Esen arasındaki husumet nedeniyle Mehmet Ener ile görüştüğünü ifade etmiştir ve şöyle söylemiştir. Sanık Osman Yıldırım: Ben Mehmet Ener’i tanımıyorum sadece duruşmada tanıdım. Alparslan şey Süleyman’ın avukatı olarak gördüm. Cumhuriyet gazetesine eylem yaptığım süre içerisinde ve gerekse Alparslan’ı tanıdığım süre içerisinde Süleyman Esen’i görmediğimi ve tanımadığımı Süleyman Esen’in Alparslan Arslan ile sürdürdüğü hasımlığı yani ve bundan kaynaklanan bir şey yani. Yıldırım, Osman Yıldırım bunu size ifade etti mi? Bir hasımlık olduğunu.”

Tanık Mehmet Ener: “Bana herhangi bir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Alparslan Arslan’la sizin müvekkiliniz arasında.”
Tanık Mehmet Ener: “Yok, yok bana herhangi bir hasımlık iddiasında bulunmadı.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bu konuda hiçbir şey açıklamadı.”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki Osman Yıldırım size Süleyman Esen ile sizi Veli Küçük veya Muzaffer Tekin’den eğer bombalar alındığını ben ifade eder isem Süleyman Esen burada kurtulur diye bir ifadede bulundu mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Hatırladığım kadarıyla söylemedi böyle bir şey.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yani bunun hukuki sonuçları sizin müvekkilinizin yararına olacaktır diye hiçbir konuşma geçmedi.”
Tanık Mehmet Ener: “Yok. Çünkü ben hiç kimseyi yönlendirme noktasında hareket etmem.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hayır yönlendirdiğiniz anlamında söylemiyorum. Yani bu.”
Tanık Mehmet Ener: “Anlıyorum, anlıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Ben eğer bunları açıklarsam.”
Tanık Mehmet Ener: “Ben menfaat çatışması noktasında da işte bu bir bakıma benim inancıma göre yönlendirmedir. Bunların dile getirilmesi yönlendirme kapsamında ele alınır onun için bu konulara hiçbir zaman girmem.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bu Osman Yıldırım size ben buna.”
Tanık Mehmet Ener: “Lehine ve aleyhine söylese bile lehine ve aleyhine bakın burada bile söylese bu konunun müvekkilimin lehine veya aleyhine olur demem. Ama bir savunma aşamasında onun nerede olduğunu, konumunun ne olduğunu arz ederim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Nerede arz ettiniz peki bunları?”
Tanık Mehmet Ener: “Arz ederim dedim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Nerede arz ettiniz peki?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın bunu.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Arz ederim diyorsunuz.”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır bakın bunu.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Vekilinizin lehine olanı arz ederim diyorsunuz bakın bu.”
Tanık Mehmet Ener: “Şu, şu anda söylense sesimi çıkarmam ama bir savunma aşamasında bunu arz ederim dedim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “İşte nerede arz ettiniz diyorum bakın bütün ana konu bu 11. Ağır Ceza Mahkemesine nerede arz ettiniz?”
Tanık Mehmet Ener: “Ben, ben hiçbir yerde ben hiçbir yerde arz etmedim bugüne kadar.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Demek ki arz ederim sözü doğru değil o zaman.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın sav… ben Süleyman Esen’in burada gelip savunmasını yapmadım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Onu söylemiyorum Sayın Meslektaşım.”
Tanık Mehmet Ener: “Tamam.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Osman Yıldırım’ın açıklamalarında müvekkiliniz lehine olan ifadelerle ilgili Osman Yıldırım’a bir yorumda bulunmam bulunur isem bunun yönlendirme olduğunu değerlendiririm.”
Tanık Mehmet Ener: “Evet.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Fakat eğer bu Osman Yıldırım’ın açıklamaları müvekkilimin lehine olduğunu düşünüyor isem bunu savunmada arz ederim dediniz. Bende diyorum ki bunu savunmada neden arz etmediniz?”
Tanık Mehmet Ener: “Bugüne kadar arz etmedim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “O sözleriniz doğru değil o zaman.”
Tanık Mehmet Ener: “Hangi sözlerim doğru değil.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Arz ederim dediğiniz sözleriniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Savunmada müvekkilim lehine değerlendiriyor isem.”
Tanık Mehmet Ener: “Yeri geldiğinde zamanı geldiğinde.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Buradan ne sonuca gelmek istiyorum Sayın Başkanım.”
Tanık Mehmet Ener: “Bir savunma daha olursa o savunmanın takdiri bana aittir. Onu hangi zamanda kullanacağımı ben bilirim ona göre arz ederim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Ankara 11. Ağır Ceza Mahkemesinde Osman Yıldırım’ın anlatımlarına bağlı olarak sizin savunmayı arz edebileceğiniz savunma anı hangidir, hangisidir, hangi tarih?”
Tanık Mehmet Ener: “11. Ağır Ceza.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “6 Şubatta görüştüğünüzü düşünürsek.”
Tanık Mehmet Ener: “11. Ağır Cezada olsaydı açıklama yapsaydı açıklamadan sonra bir savunmada ben bunu arz edebilirdim. Ama açıklama yapmadığı için savunmada da arz etmedim. Çünkü ben Sayın Hamza Keleş ile de yapmış olduğum bir görüşme vardı. Bunların hepsini silsile olarak baktığınızda benim hangi mantıkla hareket ettiğim ortaya çıkar.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hiç çıkmıyor Sayın Ener.”
Tanık Mehmet Ener: “O sizin takdiriniz.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “128 nolu duruşmada Avukat Taşdelen bir soru soruyor. Osman Yıldırım’da şu cevabı veriyor. Söylediğiniz sanık avukat Aykut Metin Şükre müdafii Avukat Mehmet Taşdelen: Söylediniz Avukat Mehmet Ener sana geldi mi? Osman Yıldırım: Geldi. Mehmet Ener’i kastediyorsanız o geldi. Bana yardımcı olmak için değil kendi müvekkiline yardımcı olmak için geldi yani. Yıldırım neden kendisi için değil de Süleyman Esen için geldiğinizi söylüyor?”
Tanık Mehmet Ener: “Onu Osman Yıldırım’a sorun.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yani bu hiç ko…”
Tanık Mehmet Ener: “O, o beni benim cevaplayacağım bir konu değil.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hayır hayır Osman Yıldırım kendisi için değil Süleyman Esen için geldiğinizi nereden biliyor bunu ifade etmediyseniz eğer?”
Tanık Mehmet Ener: “Onu Osman Yıldırım’a sorun bana sormayın. Onu bilen odur.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Osman Yıldırım’ın kendi şahsi değerlendirmesi aranızda bir konuşma olmadığı sonucunu çıkartıyorum ben bundan.”
Tanık Mehmet Ener: “O siz sizin takdirinizdir.”
Mahkeme Başkanı: "Efendim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Teyit etmek için söylüyorum efendim. 128 nolu duruşmada Avukat Taşdelen’in bir sorusu var ve Yıldırım’da şu şekilde yanıtlıyor. Peki, sen ona danıştın mı anlatacaklarını söyledin mi? O yazılı notu aldın mı? Tutanak haline getirdiniz mi? Hatırlamıyorum diyor Osman Yıldırım’da sizin ifade ettiğiniz gibi tekrar teyit etmek için söylüyorum yazılı bir not Yıldırım’dan aldınız mı?”

Tanık Mehmet Ener: “Bunun cevabını verdim Sayın Başkanım.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “128 nolu duruşmada Avukat Taşdelen’in Ankara 11. Ağır Ceza Mahkemesinde karar duruşması öncesindeki beklentisi ile ilgili şöyle bir anlatım var sizi de kapsıyor. Anladım 13 Şubatta bütün avukatlar yani orada haberi olan avukatlar senin ifade vereceğini yani Osman Yıldırım’ın ifade vereceğini. Yani burada anlattıklarına benzer şekilde ifade vereceğin şeklinde bir beklentisi vardı. Ancak ifade vermedin. Sebebi nedir? O 13 Şubatta ifade vermemenin özel bir sebebi var mı? Sana kimse herhangi bir şekilde telkinde bulundu mu ifade verme şeklinde? Osman Yıldırım’la sonraki görüşmelerinizde telkinde bulunulup bulunulmadığı konusunda herhangi bir soru yönelttiniz mi?”

Tanık Mehmet Ener: “Osman Yıldırım’a.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Evet.”

Tanık Mehmet Ener: “Hayır. Bakın Sayın Meslektaşım ben bunların cevaplarını tekrar tekrar veriyorum.”

Mahkeme Başkanı: "Hayır dediniz biti. Buyurun.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Evet. Yine 128 nolu duruşmada Avukat Taşdelen, Yıldırım ile şu şekilde bir soruyu yöneltiyor. Peki, 8 Şubat günü Star gazetesinde Star gazetesinin köşe yazarı Şamil Tayyar senin ifade vereceğini adını vermeden işte Ataşehir’de toplantı yapıldığı, bu toplantıda Danıştay kararının saldırı kararının Veli Küçük tarafından verildiği şeklinde birtakım yazılar yazdı. Şamil Tayyar bunu kimden, nasıl öğrenmiş olabilir senin vereceğin ifadenin içeriğini. Sen haber göndermiş olabilir misin Şamil Tayyar’a yani 1 hafta önce 5 gün önce senin vereceğin ifadeyi yazıyor. Nasıl öğrenmiş olabilir Şamil Tayyar bunu diye Taşdelen soruyor. Osman Yıldırım’da benimle görüştüğü zaman konuşmuşuzdur diyor. Peki, Taşdelen şimdi Şamil Tayyar seninle mi görüştü diyor. Şamil Tayyar hayır Şamil Tayyar ile nereden görüşelim biz onunla. Avukat Mehmet Taşdelen: Mehmet Ener mi söylemiş olabilir acaba Avukat Mehmet Ener diyor. Bilmiyorum olabilir diyor. Siz ona görüşmelerinizde bunu sordunuz mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Osman Yıldırım size sordu mu peki?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Siz Şamil Tayyar’a ilk ifadenizde 19 Nisanda, 6 Şubattan sonra bir daha görüşmedim dediniz. Daha sonraki 21 Nisanda ise 13 Şubat 15 Şubat tarihli yazısından sonra tekrar aradığınızı söylediniz. Siz ona sordunuz mu Osman Yıldırım’ın bu anlatımlarını nereden aldınız diye Şamil Tayyar’a?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır, hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sormadınız. 139 nolu duruşmada Savcı Nihat Taşkın’ın ve Sayın Mahkeme Başkanının ve 140 nolu duruşmada da Kemal Kerinçsiz’in Süleyman Esen’in sorularına verdiği yanıtlarda sizin ile Yıldırım arasındaki görüşmelerin sonuçları hakkında kendisine hiçbir bilgi verilmediği ifade ediliyor. Bu duruşma tutanakları 20, 19 Nisanda tek tek size ifade edildi. Ve sizde aradan geçen süre içer… sizde Süleyman Esen’e bu konularda net bir bilgi verilmediği ifade edildi. Bugün itibariyle değerlendirdiğinizde 21 Nisan’dan sonraki geçen süre itibari ile Süleyman Esen’e bu konularda bilgi verip vermediğiniz konusunda ekleyeceğiniz bir husus var mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Süleyman, Süleyman Esen benim müvekkilimdir teferruata girmiyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Süleyman Esen bununla ilgili olarak Kemal Kerinçsiz’in sorularına verdiği yanıtta sizden bir bilgi almadığını duruşmadan önce bir gazetenin manşetinden yani Taraf gazetesinden sabah cezaevindeyken öğrendiğini söylüyor. Bu doğru mudur diye soracağım müvekkilinizle ilgili olduğu yanıt vermeyeceksiniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Süleyman Esen ile ilgili hiçbir soruya cevap vermiyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Siz müvekkiliniz olan ve aynı zamanda avukat olan Süleyman Esen ile Sayın Başkanda ısrarla ifade etti neden paylaşmadınız konusunda net bir yanıt vermediniz. Bugün itibariyle yanıt vermek ister misiniz?”
Tanık Mehmet Ener: “Hiçbir yanıt vermiyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki, siz Osman Yıldırım ile Mehmet Taşdelen görüşmez iken sadece Süleyman Esen’in işte 3 mazgal veya bir duruşma öncesi Ocak veya Şubat hiç teyit almadan Osman Yıldırım kimdir demeden neden görüşme ihtiyacı duydunuz?”
Tanık Mehmet Ener: “Bunlarla ilgili 19 ve 21’inde açıklama yaptım o açıklamaları okursanız orada var.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “O açıklamanızın içeriğini şimdi alabilir miyim?”
Tanık Mehmet Ener: “O, o onu.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “(1 kelime anlaşılamadı) açıklama yapmadınız.”
Tanık Mehmet Ener: “Tutanaklarını okuyorsunuz Sayın Meslektaşım benden fazla.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Böyle bir soru sorulmadı çünkü.”
Tanık Mehmet Ener: “Tutanak, yok soruldu. Tutanakları benden fazla okuyorsunuz o soru soruldu onun cevabı ordadır ve Süleyman ile ilgili konu olduğu içinde cevap vermiyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Süleyman ile ilgili değil. Osman Yıldırım ile neden teyit almadan görüştüğünüzü soruyorum.”
Tanık Mehmet Ener: “Sonucu Süleyman’ı ilgilendirir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Biz şu anda sizin 6 Şubat 2008 tarihli görüşmeniz ve 11 Mart 2008 tarihli ifadeniz doğrultusunda alıyoruz. Bu ifadenin içeriği Osman Yıldırım ile 6 Şubat tarihinde görüşmeniz bağlamında eğer sizin değerlendirdiğiniz gibi her sorunuzun sonucu Süleyman Esen ile ilgilidir denirse zaten sizin burada başlangıçta ben 46 bağlamında çekinme hakkımı kullanıyorum dersiniz ve hiçbir soruya yanıt vermezsiniz. Bu sorunun yanıtının müvekkil çekinme hakkıyla bir ilgisi bulunmamaktadır. Neden Osman Yıldırım’ın beyan, beyanda bulunacağı konusunda veya Osman Yıldırım’ın kimliği konusunda bir teyit almadan görüşme ihtiyacı duydunuz? Bunun müvekkiliniz ile bir ilgisi yok Sayın Meslektaşım.”
Tanık Mehmet Ener: “Sayın Başkanım delaletinizle bu konunun müvekkilim ile ilgisi vardır. Bu konuda ben geçen celselerde 19 ve 21’inde açık ve samimi başkanlığın uyarısına rağmen bazı açıklamaları yaptım. Ama bugün müvekkilimi ilgilendiren konular kapsamında olduğu için cevap vermiyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “152 nolu duruşmada Osman Yıldırım hem size saygılarını sunuyor ve şöyle bir açıklama yapıyor. Budur ve bu arada ben Star gazetesine abone olduğum için oradaki tüm yazarlara saygılarımı arz ediyorum. Avukat Mehmet Ener Beyefendiye sonsuz saygılarımı arz ediyorum. Başbakana, Saygıdeğer Başbakanımıza Cumhurbaşkanımıza, Bülent Arınç’a, Cevat Öneş’e, MİT müsteşarı Cevat Öneş’e, Ertuğrul Günay’a bunlar yani siz dahil Allah’ın insanlara lütfettiği bir değerdir. Bu insanlarımızın bunların değerlerini bilmeli ve saygılarımı arz ediyorum demiş. Neden Süleyman Esen değil de Yıldırım size saygılarını arz ediyor?”
Tanık Mehmet Ener: “O, onu Osman Yıldırım’a sormak lazım. O onun takdiri.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Osman Yıldırım Star veya belirli gazetelere abone olmasını siz tavsiye ettiniz mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır ben geçen celsede söyledim ben haberleri internetten okurum hiçbir gazeteyi almam.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yok hayır sizin değil Osman Yıldırım ile ilgili söylüyorum.”
Tanık Mehmet Ener: “Anlıyorum ben kendi almadığım kendi yapmadığım şeyi başkasına tavsiye etmem.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Osman Yıldırım’ın Star veya Taraf’a abone olduğu konusunda bir bilginiz var mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Hiçbir bilgim yok.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Star’a Osman Yıldırım’ın abone olması ile Şamil Tayyar’ın yazıları arasında bir bağ görüyor musunuz?”
Tanık Mehmet Ener: “Hiç bilmiyorum. O Osman Yıldırım’ın kendi takdiridir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Burada soru olarak sormuşum ama tekrar teyit etmek için söylüyorum. Basında çıkan şahsınız ve Osman Yıldırım ile ilgili 6 Şubattan itibaren ki hiçbir yazı hakkında tek kelime dahi Osman Yıldırım’la görüşmediniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Daha önce bunun cevabını verdim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “157 nolu duruşmada siz cevapları veriyorsunuz fakat sonraki anlatımların hiçbiri birbiriyle tutarlı değil. 157 nolu duruşmada savcı Alparslan Arslan’ın babası İdris Arslan’a bir soru yöneltiyor ve şöyle bir yanıt alıyor. Bir kısmını size soracağım. Bahsettiğiniz gibi Taraf gazetesinin muhabiri yani Mehmet Baransu, İdris Arslan’ı aramış. Demiş ki tutuklu sanıklardan birisi yeni ifadelerde bulanacak yeni ifadeler verecek ve Ataşehir’de toplantı yapıldı efendime söyleyeyim Danıştay saldırısının talimatını Veli Küçük verdi bakın Muzaffer Tekin değil. Sizin Şamil Tayyar’a aktardığınız gibi Veli Küçük verdi diyecekmiş deyince bizim daha önce İdris Arslan’la bir tartışmamız oldu. Benim savunmalarımda verdiğim dilekçelerin dilekçelerden İdris Arslan rahatsızlık duyuyordu. Niye? O oğluna inanmış başörtüsü için yaptı şeklinde devam ediyor. Bana dedi ki Mehmet ulusalcılara bağlıyorsunuz ulusalcılara bağlama bende dedim ki benim kimseye bağladığım yokta MOSSAD, Alparslan’a nasıl hulul etmiş onu merak ediyorum çünkü oluşmuş bir kanaatim vardı. O arada gittiğimde yani Ankara’ya duruşmadan önce Mehmet Ener, Osman Yıldırım’la görüştüğünü ve ne söyleyeceksen kardeşim yazılı söyle diye ona söylediğini. Belki de yazılı not aldığını bana söyledi o kadar konuştuk şeklinde Sayın Taşdelen sizinle olayın sebebi konusunda tartıştığını beyan ediyor. Yani İdris Arslan ile bunlar doğru mu diyor. Evet diyor o da.”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “O da evet diyor doğru diyor.”
Tanık Mehmet Ener: “Yok.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Siz İdris Arslan ile Osman Yıldırım’ın görüşmesi hakkında görüştünüz mü?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yıldırım’ın son duruşmada açıklama yapacağını İdris Arslan’a siz söylediniz mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Siz 19 Nisan 2011.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın Sayın Meslektaşım ben öyle bir şey söyleyecek olsam çıkar mahkeme heyetine söylerim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Keşke söyleseydiniz Sayın…”
Tanık Mehmet Ener: “Keşke söyleseydim bende yoktur. Bende keşke kelimesi yoktur. O gün söylemedim. O günkü takdirim buymuş.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Burada hiç kimse tartışmaz zaten bunları. 19 Nisan 2011 tarihli duruşmada Sayın Başkanın size sorduğu sorular ertesinde Hamza Keleş ile detaylı görüştüğünüzü ve başka kimse ile görüşmediğinizi ifade ettiniz. İdris Arslan’ın bu anlatımları karşısında görüşmediğiniz ifadesi doğru mu acaba? Teyit ediyorsunuz yineliyorsunuz bunu görüşmediğiniz sözcüğünü.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın duruşma salonunda biz herkesle görüşmüşüzdür. Ve geçen 21’inde de İdris Arslan’la burada dışarıda görüştük, sohbet ettik dedim. Bir sohbet görüşmesi ayrıdır bir konunun incele…, teyidi veya konuşulması ayrıdır. Ben duruşma salonunun dışında sohbet manasıyla oraya gelenlerle benim yanıma selam verip gelenlerle veya benim selam verdiklerimle görüşmüş olabilirim. Ama sizin sorduğunuz veya bu konuyu ilgilendiren bir konuşma ile ilgili görüşme yaptım manası bu taşımaz.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hiç İdris Arslan’a ben sizinle görüşmediğim halde niye böyle söylediniz diye sordunuz mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Mahkeme dışında herkesle Yıldırım ile olan görüşmeleri paylaştığınız gerçekliği karşısında mahkemeye yazılı veya sözlü beyanda bulunmamanız konusunda ek bir açıklama yapma ihtiyacı duyar mısınız?”
Tanık Mehmet Ener: “Duymuyorum daha önce bunun açıklamasını yaptım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “158 nolu duruşmada İdris Arslan şöyle bir açıklamada bulunuyor. Yani bu açıklama şu anlamda önemli henüz 13 Şubat 2008 tarihli karar açıklamasından ve 6 Şubat 2008 tarihli sizinle Yıldırım görüşmesinden sonra. Şamil Tayyar veya sizin tarafınızdan Mehmet Baransu dahil başka bir yerlere bilgi aktarıldı anlamı çıkıyor. Öncelikle Mehmet Baransu’yu tanır mısınız?”
Tanık Mehmet Ener: “Mehmet Baransu’yu tanımam.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hiç, hiç telefonla.”
Tanık Mehmet Ener: “Hiç telefonla.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “3. kişi vasıtasıyla.”
Tanık Mehmet Ener: “O, o gazeteden o zamanki şeyle bakın bunu da açık ve samimi söyleyeyim Adnan Keskin’i tanırım o da adliye muhabiri olarak tanırım başka bir samimiyetim yoktur. Onun haricinde Taraf gazetesinden hiçbir muhabir, yönetici şudur budur hiçbirini tanımam. Adnan Keskin ile de Taraf gazetesinin herhalde ilişkisi kesilmiş.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Adnan. Adnan Keskin’in Mehmet Baransu’yu tanıyıp tanımadığı sizin anlatımlarınız onun tarafından yazıldığı konusunda bilginiz var mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın ben Mehmet, Mehmet meh… ben Mehmet Baransu’yu basından daha sonra tanıdım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Çünkü Sayın, Sayın Haşıloğlu.”
Tanık Mehmet Ener: “Hiç ismini bilmezdim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bu duruşmada 2008 yılının Şubat ayında Mehmet Baransu tarafından arandınız İdris Arslan’a soruyor. Sizde bu telefon içeriğini Avukat Mehmet Taşdelen aktardınız değil mi diye soruyor. O da evet diyor. Ve Baransu’nun bu açıklamalarını Sayın Haşıloğlu orada aktarıyor ve Mehmet Baransu çok uzun olduğu için girmek istemiyorum. Baransu burada biz bu olayı çözeriz diye ifade ediyor ve İdris Arslan’a bu bilgileri sizden aldığınız anlamına gelecek şekilde bunları ifade ediyor. Bakın ne diyor. Beden dili işte niye gizliyorsunuz dendiğinde. Gizlemiyorum bu beden dilim diye söylüyor.”
Mahkeme Başkanı: "Hangi celse o?”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bir saniye efendim. 158 nolu duruşmada efendim. Ankara’ya vardım o karar duruşmasından önce hemen duruşmadan önce birkaç avukata sordum mesela onlardan biri Mehmet Erener demiş sonra düzeltmiş Ener diye Mehmet Ener’e sordum böyle böyle dedim haberiniz var mı dedi öyle bir şey söyleniyor dedi itirafta bulacakmış dedi ama o itiraf gelmedi diye ifade ediyor.”
Tanık Mehmet Ener: “Evet.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Mehmet Baransu ile hiç görüşmediniz ise Adnan Keskin’e bu konuda açıklama yapmış mıydınız?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır, hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Meh… peki Mehmet Baran...”
Tanık Mehmet Ener: “Adnan Keskin ile benim görüşmem karar aşamasından hatırladığım kadarıyla karar aşamasından sonradır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Siz Adnan Keskin ile 13 Şubat 2008 tarihli görüşmeden önce hiç görüşmediniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Görüşmedim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki Baransu’yu tanımıyorsunuz.”
Tanık Mehmet Ener: “Tanımıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Adnan Keskin ile bu konuları hiç görüşmediniz. Siz.”
Tanık Mehmet Ener: “Duruşmada, duruşmadan.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “13 Şubattan sonra görüştünüz.”
Tanık Mehmet Ener: “13 Şubattan sonra.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki İdris Arslan 2, 3 gün öncesinde yani 13 Şubattan 2, 3 gün önce yani 10’undan itibaren daha henüz bakın daha henüz Şamil Tayyar, Neşe Düzel’e bugün, bugün çok önemli bir şey olacak diye açıklamada da bulunmadı. Daha İdris Arslan henüz daha duruşma salonuna gelip size, sizin ifadenizin aksine hatırlamayabilirsiniz. Size sormadı. Peki, Mehmet Baransu önemli bir itirafta bulunacağını kimden biliyor?”
Tanık Mehmet Ener: “Onu Mehmet Baransu’ya sormanız lazım yalnız internete düşen haberlere de baktığınız zaman o zamanki şeyin daha sonra bunu öğrendim. Alparslan Arslan’ın o zaman avukat olarak sözcülüğünü yapan şahıs Mehmet Ener’in telefonu yoktu Mehmet Taşdelen’i aradım gibi bir beyanı var. Bunları da bakarsanız o zaman Mehmet Baransu ve İdris Arslan diyalogu veya ona benzer diyalogların nasıl çıktığını görürsünüz.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bakın 6 Şubat sizin Osman Yıldırım ile görüşmeniz. 15, 20 dakika Süleyman Esen, on 16:55’e kadar ertesinde demin hatırlatmamın nedeni oydu. 16:55’ten itibaren Şamil Tayyar ile görüştünüz. 8 Şubat 2008 tarihine kadar kamuoyunda Osman Yıldırım ile ilgili en ufak bir haber çıkmadı. 8 Şubattan itibaren İdris Arslan’ı 2, 2 gün önce aradığına göre 10 Şubat tarihi, 10 Şubat tarihine kadar 8 Şubat, 10 Şubat bu tarihler arasında sizin Şamil Tayyar’a aktardığınız dışında hiçbir yerden bir bilginin çıkma olasılığı yok.”
Tanık Mehmet Ener: “Sayın Meslektaşım internette girerseniz bunlarla nasıl bilgi çıkmanın o olacağını görürsünüz.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yok Meslektaşım. 10 Şubat itibariyle İdris Arslan’ın Mehmet Baransu’dan almış olduğu bilgilerin sizin dışınızda başka birisinden aktarılma şansı bulunmamaktadır.”
Tanık Mehmet Ener: “O, o sizin kanaatiniz.”
Mahkeme Başkanı: "Sizin kanaatinizi söylüyorsunuz siz Avukat Bey lütfen. Size cevap verdi o konuda.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yüz, yüz el… 158, 158 nolu duruşmada.”
Mahkeme Başkanı: "Lütfen.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Mehmet Zekeriya Öztürk, İdris Arslan’a bir soru soruyor. Ve ve şöyle bir ifade geçiyor. Az önce dediniz ki. Danıştay olayını da biz çıkaracağız, çözeceğiz dedi dediniz. Bunu söyleyen Mehmet Baransu İdris Arslan’a. Hayır biz dedi biz dedi birçok olayı çözdük, bu olayı da çözeriz herhalde dedi. Bakın bu 10 Şubat 2008 henüz daha Osman Yıldırım’ın açıklamaları ortaya çıkmadan ve Zekeriya Öztürk de Danıştay olayını da mı diye soru işaretiyle soruyor. Ve siz bütün bu bilgileri kendisine kesinlikle aktarmadığınızı ifade ediyorsunuz.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın ben Mehmet Baransu ile hiçbir yerde hiçbir ortamda bir araya gelmedim. Telefon dahil hiçbir görüşme yapmadım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Siz yanıt verdiğiniz için Sayın Başkan da kanaatinizi aktarmayın dediği için bir şey söylemek istemiyorum. Basından alınan hiçbir bilgiyi savunmalarda kullanmadığınızı ifade ettiniz 19 ve 21. basın derken kimleri kast ediyorsunuz?
Tanık Mehmet Ener: “Sorunuzu tekrarlar mısınız?”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Basından aldığı bilgilere göre pardon çok özür dilerim basından aldığınız bilgilere göre savunmalar yaptığınızı ifade ettiniz. Tam tersini ifade etmişim. Basın derken kimleri kast ediyorsunuz?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın benim savunma dilekçelerimin kapsamındadır bunlar. Amma velakin savunma dilekçelerimi incelediğiniz zaman gazetelerde çıkan haberleri Sayın Mahkeme heyetine bakın bu şu gazetede şu söylenmektedir. Şu buna tanık olduğunu söylemektedir gibi beyanlarım olmuştur. Benim şu anda dilekçelerim yanımda değil dilekçelerimi incelediğiniz zaman basından nasıl haber kaynağı olarak yararlandığımı gerçeğin ortaya çıkması için basında söylenenlerin sizin burada sorduğunuz sorular gibi Sayın Mahkeme heyetine savunma doğrultusunda sormuşumdur.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Tayyar veya Baransu değil de Zafer Kütük olabilir mi basın diye kast ettiğiniz?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır. Bakın orada benim Sabah gazetesinden alınan alıntılarım vardır. Bunun haricinde internet çıktıları vardır. Melih Aşık’ın beyanı vardır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Osman Yıldırım.”
Tanık Mehmet Ener: “Savunmalarımı inceleyin o savunmalar kapsamında bunlar vardır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Osman Yıldırım sizin eskiden hakim olduğunuzu nereden biliyordu?”
Tanık Mehmet Ener: “Onu Osman Yıldırım’a sorun ben ne bileyim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sizin ifadenizle eski bir hakim olmanızı değerlendirdiği için sizinle görüşmüş olabilir diye söylediniz ya onun için söyledim.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın, bana, bana ilk sorduğu soru hakimlikten ayrılma mısınız, hakimlikten emekli misiniz diye sordu. Ve ben bu kanaati edindiğini nereden bileyim?”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yani ben.”
Tanık Mehmet Ener: “Sorduğu soruya da bende cevap verdim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yorum için söylemiyorum Osman Yıldırım’a siz bunu sordunuz mu sormadınız mı onun için söylüyorum.”
Tanık Mehmet Ener: “Yok sormadım Osman’a.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sormadınız yani.”
Tanık Mehmet Ener: “Osman Yıldırım kendisi sordu. Bunun cevabını da geçen celselerde verdim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Osman Yıldırım ile görüşmenizle ilgili olarak bazı şeyleri ortaya koyabilecek nitelikte gördüm ve olaylar ortaya çıksın ve şu anda kamuoyuna da yansıyan bazı olaylar var derken olay diye kast ettiğiniz nedir? 19, 21 Nisan tarihli duruşmalardaki ifadeniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Türkiye’de bütün gerçeklerin açığa çıkması gerekir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “6 Şubat.”
Tanık Mehmet Ener: “Biz bir hukukçu olarak bunu bir olay olarak vasıflandırabiliriz. Mesela olaylar derken ben mahkemedeki savunmalarımda Danıştay’daki kamera kayıtlarının getirtilmesini istedim. Bu bile bir olaydır. Fakat Silivri’deki Sayın mahkeme bunu benim iddiamdan benim talebimden 3 buçuk sene sonra TÜBİTAK’ta çözüm yaptırarak bunu olayın ne olduğunu ortaya koydu. Bunu Ankara 11. Ağır Ceza Mahkemesi yapsaydı konu daha rahat veya işte biraz evvel söylediğiniz olay veya olaylar daha rahat, daha hassas çözülürdü.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sayın Ener.”
Tanık Mehmet Ener: “Bunların hepsi savunma kapsamında olay tabiri savunma kapsamında söylenen sistemdir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Maddi vakayı kastediyorsunuz herhalde ceza hukuku anlamındaki olay diye söylediniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Kastımı siz anlayın.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “30 Mayıs 2011’den bugün geriye doğru değerlendirme yapmak mümkün. Siz 19 Nisan ve 21 Nisan tarihli duruşmada olay diye kast ettiğiniz 6 Şubat 2008 tarihinde Osman Yıldırım’ın yanına gittiğinizde bazı şeyleri koyabilecek nitelikte derken daha henüz Türkiye’de hiç kimse Osman Yıldırım’ın anlattıklarını bilmez iken siz hangi olayları koyabileceğini 6 Şubat 2008 tarihi itibariyle değerlendirdiniz? 30 Mayıs 2011 değil 6 Şubat 2008 tarihi itibariyle yani siz Osman Yıldırım ile görüştüğünüz an itibariyle sizin aklınızda da bir maddi vaka Veli Küçük, Muzaffer Tekin, Ergenekon var mıydı?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır, benim hiç kimseyi suçlayıcı bir maddi vaka aklımda yoktur. Bakın orada.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yok.”
Tanık Mehmet Ener: “Ben (1 kelime anlaşılamadı).”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yok bakın birilerini suçlama anlamında değil maddi vaka olarak bazı olayları.”
Tanık Mehmet Ener: “Hiçbir hiçbir maddi vaka yoktu şu anda bile düşünmem.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Şu anda bile böyle bir kanaatiniz yok. Ken… sizinde önceden öngördüğünüz herhangi bir bilgi veya belge yoktu o zaman bir sonraki sorum buydu sadece teyit etmek için söylüyorum.”
Tanık Mehmet Ener: “Bak, bakın ben savunmala…, savunma dilekçelerimde mahkeme heyetine şunu da soralım demişimdir. Şöyle bir maddi vaka var dememişimdir. Bunda bile bunu söylediysem bunun haricinde hiçbir kimseyi suçlayıcı bir beyanda bulunmam.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Gelinen nokta tam tersi. Şamil Tayyar’ın kendisi sizden Danıştay dosyası ifadelerini istediğinizi Zafer Kütük’ü tanıdığınız için onun vasıtasıyla istendiğini ve aktarıldığını. İlk kez de 6 Şubat itibariyle görüştüğünüzü söylediniz. Sonraki bir ifadenizde de tekrar aradığınızı söylediniz 15 Şubat 2008 tarihli yazısından sonra. Bunun dışında bir telefon görüşmeniz oldu mu Şamil Tayyar ile?”
Tanık Mehmet Ener: “Olmuş olabilir yalnız bu konuyla ilgili değildir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bu konu dışında da olsa Şamil Tayyar ile.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sonrasında görüştünüz mü?”
Tanık Mehmet Ener: “Telefon görüşmem olmuş olabilir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Oldu. Kaç kez görüştünüz?”
Tanık Mehmet Ener: “Hiç bilmiyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hatırlayamayacağınız kadar bir görüşme sayısı o zaman.”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır hatırlayamayacağım kadar değil yani Şamil Tayyar ile bir öze dayalı bir şey yani yazdığı yazılarla ilgili bir konu şeklinde değil belki bir nasıl arz edeyim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yazıları aksetmeyen kendisini arayıp merhaba demek için.”
Tanık Mehmet Ener: “Mesela bir yorumunu okumuşumdur. O yorumla ilgili aramışımdır. Şu konuya böyle değil demiş olabilirim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “10’dan fazla mıdır az mıdır?”
Tanık Mehmet Ener: “Hiç bilmiyorum. Kayıtlar çıkarılsın benim kayıtlarım her şeyde açıktır telefon numaram var.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sayın Mahkemeden talep edilecek zaten ama o konuda bir ara karar verilmemiş herhalde.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın ben, ben tanık sıfatındayım ama benim telefon numaram her şeyim açıktır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hangi telefonları kullanıyorsunuz?”
Tanık Mehmet Ener: “Mahkeme heyeti biliyor Hangi telefonu kullandığımı.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hayır Cuma günkü böyle bir talebimiz olacak. Sayın Başkan müsaade ederse bütün tanıklarla ilgili kayıtlar getirtiliyor. Sabit ve sizin adınıza kayıtlı veya değil 2006’dan iti…”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın senelerden beri ben açıklayayım arz edeyim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “İki bin, evet evet.”
Tanık Mehmet Ener: “0542 51329 nolu telefonu kullanıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “0542.”
Tanık Mehmet Ener: “513 2930 numaralı telefonu kullanıyorum. Büro telefonlarımda.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Başka tek tele tek cep telefonu kullanıyorsunuz.
Tanık Mehmet Ener: “Tek cep telefonu kullanıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sabit telefonlarınızı hatırlar mısınız?”
Tanık Mehmet Ener: “Sabit telefonlarımı da söyleyeyim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Evet.”
Tanık Mehmet Ener: “Büro telefonlarım 0312 4313069, 0312 4355779.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Faks numaranız.”
Tanık Mehmet Ener: “İkisinde de hem faks hem telefon vardır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sayın Hamza Keleş sanıkların senaryo kurabileceklerini size ifade ettiğini söyledi. Siz bu sene bu kadar senelikte kürsü tecrübeniz olduğunu da ifade ettiniz. Peki, siz Osman Yıldırım’ın senaryo kurabileceği düşüncesiyle mi 13 Şubat 2008 tarihinde yazılı veya sözlü bir savunmada bulunmadınız?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın Sayın Hamza Keleş ile ilgili görüşmelerim ve sonuçlarını arz ettim. Artık bu konuda teferruata girmek istemiyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sayın Başkan size Hamza Keleş’e neden yazılı beyan vermedin sorusunun ötesinde.”
Tanık Mehmet Ener: “O, onun cevabını da geçen celse arz ettim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Maalesef tatmin edici bir yanıt alabilmiş olsak hiç kimse bunu sormayacak Sayın Ener.”
Tanık Mehmet Ener: “Ben maddi vakayı anlatıyorum başkasını sizin istediğiniz gibi cevap verme veya maddi vaka oluşturma durumunda değilim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki Osman Yıldırım’ın avukatıyla görüşmeme gerekçeniz sadece CMK avukatı olduğu için mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Duruşma salonunda görüşüyorduk arkadaşlarımızla çünkü 2 tane avukat değiştirdiler en son bir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Osman Yıldırım’la görüşmenizin içeriğini kendisine aktarmamanızla bağlantılı soruyorum.”
Tanık Mehmet Ener: “Hiç düşünmedim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hiç Osman Yıldırım ile görüşmenin içeriği konusunda kendi avukatının da bir bilgisi var mı diye ihtiyaç duymadınız mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Yok.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Şamil Tayyar’a duydunuz ihtiyacı onun avukatına duymadınız mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Şamil Tayyar ile görüşme nedenimi açıkladım. Onun avukatıyla görüşüp görüşmeme konusu da bırakın bana kalsın. O gün, o gün için.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sizin.”
Tanık Mehmet Ener: “Takdir etmemişim, görüşmemişim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Ondan sonr…”
Tanık Mehmet Ener: “O konuya girmemişim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “6 Şubattan 13 Şubat tarihine kadar hiç CMK avukatıyla adliyede karşılaştınız mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın şu anda bile o arkadaşımızın kim olduğunu hatırlamıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “13 Şubat sabahı karşılaştınız mı hatırlar mısınız?”
Tanık Mehmet Ener: “Hiç hatırlamıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Duruşmadan sonra hatırlar mısınız görüştünüz mü yani kararla ilgili bir yorumda bulunmak anlamında?”
Tanık Mehmet Ener: “Yok.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki.”
Tanık Mehmet Ener: “Kararla kararla ilgili herhangi bir kimseyle bir yoruma girmedim. Zaten girmem de.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki Osman Yıldırım’a bana anlattıklarını avukatına veya avukatlarına anlattın mı diye sordunuz mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Yok.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Neden anlatmadın diye sordunuz mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Yo onu da sormadım. Ben çünkü orada benim söylediğim Sayın Mahkeme Başkanına yani savcılar dinlemediğini söyleyince Sayın Mahkeme Başkanı Orhan Karadeniz’e anlatması noktasındaydı. Bunun haricinde şunu, şuraya anlat, buraya anlat demem de tabirimi maruz görün abesle iştigaldir. Çünkü Orhan Karadeniz gibi bir başkan varken teferruata girilmesi benim için abestir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki asıl abes olan kendi avukatına niye anlatmadın sorusunu yöneltmemeniz değil midir?”
Tanık Mehmet Ener: “Yok.
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Yani buradan bir sanık bana gelse bir şey anlatsa ben önce ona niye avukatına anlatmıyorsun diye sormaz mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Bana, bana, bana, bana deniyor ki mahkeme heyeti beni dinlemiyor. Bana bu sorunun cevabı Sayın Mahkeme Başkanı Orhan Karadeniz bir baba hakimdir, Orhan babadır. Bu nedenle heyetteki diğer 2 üyemizde şimdiki başkan olan Hasan Bey dahil ikisi de bu konulara hakim, mesleğin gereğini yapan şahıslardır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sayın Ener onu sormuyorum.”
Tanık Mehmet Ener: “Ama sormuyorsunuz da ben onun için benim bana.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Siz başka bir şey anlatıyorsunuz şu anda.”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Orhan Karadeniz’in bu davayla ilgisi yok yani siz.”
Tanık Mehmet Ener: “Yani ama bana sorulan soru mahkeme heyeti dinleniyor deyince benim vereceğim cevap budur Sayın Başkanım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Siz.”
Mahkeme Başkanı: "Buyurun devam edin lütfen.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Maalesef. Karardan sonra olduğu için yani siz Sayın Başkanın ısrarlı soruları ertesinde avukatına da anlatmadığınız yazılı, sözlü savunmada bulunmadığınız Osman Yıldırım’ın anlatımlarıyla ilgili olarak zaptı okumadığınız için tekrarlıyorum. Karardan sonra olduğu için ben görüşmelerimi yaptım dediniz. Hangi konuda ve kiminle hangi görüşmeleri yaptınız Hamza Keleş dışında?”
Tanık Mehmet Ener: “Yo ben Hamza Keleş ile görüştüm başka görüşme değildi.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hiç kimseyle görüşmediniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Değil. Yetkili odur. Benim tahmin ettiğim noktada iyi bir üstadımızdır bizden meslekçe tecrübelidir. Özellikle bu konuda tecrübelidir. Ve o konunun o zaman o mahkemelerden sorumlu başsavcı vekili idi ona anlattıktan sonra diğer makamlara anlatmak başka şey manası taşır onun için anlatmadım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Şamil Tayyar’a anlatmak başka ne manası taşıyabilir?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın Şamil Tayyar’a niye anlattığımı, niye görüştüğümü anlatma değil niye görüştüğümü geçen celselerde arz ettim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bunun haricindeki şahıslarla o gün şöyle bir ifadede bulundunuz. Bunun haricindeki şahıslarla bunun açıklamasını yapmadım dediniz. Bu haricindeki şahıslar diye kast ettiğiniz kimler? Yani size böyle bir başkası bir soru mu yöneltti ki?”
Tanık Mehmet Ener: “Bu.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Siz o gün herhangi bir benim şu anda ifade ettiğim gibi Baransu, Tayyar falan diye bir şey söylenmedi.”
Tanık Mehmet Ener: “Yok, yok, yok, yok bu genel manada yapılmış bir ifadedir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Özellikle arz ettiğiniz, kast ettiğiniz herhangi bir şahıs veya şahıslar yoktu.”
Tanık Mehmet Ener: “Yok herhangi bir, herhangi bir şahıs yoktur. Bu konunun özünü soran şahısta yoktur.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bakın bugün ifade ettiğiniz gibi o gün de şöyle söylediniz. Bir şahıs suçsuzsa atfı cürüm yapmam dediniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Doğrudur.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki Osman Yıldırım 13 Şubat 2008 tarihinde açıklama yapmazken siz neden Taraf gazetesine suçsuz olduğunu düşündüğünüz Hamza Keleş’in açıklamalarından tatmin olduğunu ifade etmenize rağmen 6 Şubatı geçiyorum.”
Tanık Mehmet Ener: “Ben geçen celse Taraf, Taraf.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Neden Taraf gazetesine açıklama yaptınız?”
Tanık Mehmet Ener: “Taraf gazetesiyle ilgili beyanımı söyledim ve okumadığımı da söyledim. Ben Adnan Keskin ile Adnan Keskin’in bana sorduğu sorularla ilgili cevap verdim. O sorunun haricinde orada sizin okuduğunuz gazete sizin veya Sayın Zekeriya Öztürk’ün okuduğu gazetedeki haber 3 kişi tarafından hazırlanmış bir haberdir. Onun için o haberin nasıl hazırlandığını, kimlerin, nasıl katkıda bulunduğunu, haber kaynaklarının kimler olduğunu bilmem.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bakın o da değil. Sayın Öztürk’ün size sorduğu 11, 13 Şubat Taraf gazetesindeki Neşe Düzel ile Şamil Tayyar’ın söyleşisiydi. Süleyman Esen yani sizin müvekkilinizin hiçbir bilgi bana vermedi avukatım dediği cezaevinden 13 Şubat sabahı itibariyle gördüğü manşetti. Benim söylediğim ise şu, siz suçsuz olduğunu düşündüğünüze atfı cürüm yapmam derken Osman Yıldırım’ın açıklamalarını tatmin edici bulur, bulmazken peki neden 15 Şubatta Osman Yıldırım açıklayacaktı diye açıklama yaptınız?”

Tanık Mehmet Ener: “O, Osman Yıldırım’ın ne açıklayacağını söylemeden bir açıklama yapmak benden önce de İdris Arslan’ın veya avukatlarının.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Başkasının açıklama yapmış olması sizin açıklama yaptığınız gerçekliğini ortadan kaldırmaz ki.”
Tanık Mehmet Ener: “Yo şahısların haberleri nasıl birleştirdiği o şahısların durumuna da bağlıdır. Ben bu konuda herhangi bir açıklama yapmadım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Siz 15 Şubat tarihinde açıklama yapmadınız.”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır bakın ben benim yaptığım açıklama kapsamında gazeteye yansıyan şekilde bir açıklama yapmadım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki Osman Yıldırım’ın anlatımlarını mahkemede anlatmamanızın gerekçesi olarak şöyle dediniz. Müfteri duruma düşmemek olarak ifade ettiniz. Ancak gittiniz 6 Şubat 2008’de Şamil Tayyar’a anlattınız. Veya başka o bir yerden kaynaktan bulduğunu söylediniz. Sayın Başkan bir soru yönelttiğinde de bekledik dediniz. Bekledik derken bu gelişigüzel bir bekledik üçüncül yani birincil çoğul şahıs anlamında mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Ha ben, ben genelde çoğul konuştuğum için.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Ha.”
Tanık Mehmet Ener: “Bekledim kelimesini bekledik olmuş olabilir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sizin dışınızdaki birilerini kast etmediniz.”
Tanık Mehmet Ener: “O hiç kimseyle paylaşma şeklinde değildir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “3. bir kişiyi kast etmediniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Yoktur, yoktur. O kendi şahsımla ilgilidir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “11 Mart 2008’de Zekeriya Öz’ün sizi tanık koruma programında teklif ettiği tanıklıktan sonra bozma sonrasında neden çekilmeyip vekil olarak devam ettiniz Süleyman Esen ile ilgili olarak?”
Tanık Mehmet Ener: “Niye Süleyman Esen’den çekileyim?”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Onu da ilgilendiren bir tanıksınız siz orada.”
Tanık Mehmet Ener: “Süleyma… Süleyman Esen benim müvekkilim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bu aşamaya gelen sürecin 1 numaralı tanığı sizsiniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Yo Osman Yıldırım sağ şu anda. Ben benim tanıklığım olmasa da Osman Yıldırım’ın beyanları açık.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Siz Osman Yıldırı… bakın Osman Yıldırım’ın demiyorum Süleyman Esen’in tanı vekilliğinden neden çekilmediniz?”
Tanık Mehmet Ener: “Vekiliyim tamam sizin tanıklığınızla böyle oluyor dediğinize göre Osman Yıldırım’ın bir açıklaması var. Osman Yıldırım’ın açıklamaları neyse Osman Yıldırım’ı bağlayacak bir açıklamadır. Sizlerde bana Osman Yıldırım’ın açıklamaları ile ilgili sorular soruyorsunuz. E o zaman Osman Yıldırım’ın kendisi sağ iken bu soruların bana sorulması bile benim indimde doğru değildir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Onla, onla ilgisi yok Sayın Ener. Osman Yıldırım’ın açıklamaları sonucunda gelinen süreçte Osman Yıldırım’ın açıklamalarını ilk defa öğrenen beyninde dolaşanları ilk defa açığa çıkarıp aktara… aktarılan kimse sizsiniz. Sayın mahkeme.”
Tanık Mehmet Ener: “O, o ben miyim?”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bana müsaade ederseniz Sayın.”
Tanık Mehmet Ener: “Ben miyim veya başkası mı onu da bilemiyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki sizin dışınızda başka birisine de açıklama yapmış mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Çünkü çünkü İdris Arslan’ın açıklamalarına göre Osman Yıldırım’ın başka bir açık Osman Yıldırım konuşacakmış internette bunların cevabı var.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bizde cevabı öğrenebilir miyiz Sayın mahkeme de öğrenmek ister. Osman Yıldırım sizden önce.”
Tanık Mehmet Ener: “Tabi, biraz ev.. biraz evvel arz ettiğim konu oydu.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hayır bakın.”
Tanık Mehmet Ener: “Şimdi.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sayın Başkan.”
Tanık Mehmet Ener: “Yalnız benden öğrenilmesi noktası yok bu işte. Diyor ki, İdris Arslan veya avukatı Sarıoğlu hatırladığım kadarıyla Osman Yıldırım açıklamada bulunacakmış, konuşacakmış Avukat Mehmet Ener’in bizde telefonu olmadığı için Avukat Mehmet Taşdelen’e açıklamada bulunduk gibi internette haberler var. Bu haberleri incelediğiniz zaman bu konudan haberdar olan bir tek ben değilim.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hangi tarihli haberler. Çok özür dilerim Sayın Başkan.”
Tanık Mehmet Ener: “İnternet şu anda tarihlerini hatırlamıyorum ama internete girdiğiniz zaman bunu çıkarırsınız.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “11 Mart tarihli, 11 Mart tarihli Sayın Ener’in savcılar tarafından ifadesinin alınmasında basında çıkan açıklamalarına atıfta bulunuluyor ve Sayın Ener’in açıklamalarına atfen ve öncesindeki Şamil Tayyar’ın tanıklık beyanına atfen Osman Yıldırım ve 18 kişilik sanıyorum listenin ifadesi alınıyor. Sayın Ener’e göre Osman Yıldırım internete düşen haberlere göre kendisinin 6 Şubat 2008 tarihli görüşmesinden önce başkasına da bu açıklamaları yaptığını ifade ediyor. Net olarak hangi internet sitesinin hangi haberinde kime atfen böyle bir haber yapıldığını hatırlıyor musunuz?”
Tanık Mehmet Ener: “Hatırlamıyorum ama Google’a girdiniz mi bu konuyu araştırdığınız zaman önünüze gelir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Anahtar kelime ne olacak? Yani bir avukat isim şahıs var mı hatırladığınız?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın ben bunu Ankara’ya gittiğimde internetten indireyim size fakslayayım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Çok önemli neden biliyor musunuz? Siz Kemal Kerinçsiz’in size Türkiye Barolar Birliğinin 40. maddesindeki yasağı hatırlatınca 6 Şubatta Esen ile görüşmesinde basınla görüşme iznini aldığınızı ifade ettiniz hatırlıyor musunuz?”
Tanık Mehmet Ener: “Evet benim müvekkilimden her türlü izni almışımdır. İzni almadan hiçbir işlem yapmam.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bakın tekrar söylüyorum. Barolar Birliğinin 40. maddesine uygun olarak siz basınla görüşme iznini aldığınızı ifade ettiniz. Ve evet diyorsunuz. Peki, 6 Şubat 2008’de siz Osman Yıldırım’ın ne anlatacağını bilmeden neyin basınla görüşmesinin iznini aldınız?”
Tanık Mehmet Ener: “Ben Süleyman Esen ile her türlü yetkiyi bakın.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Beyefendi 6 Şubat 2008’de.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın ben.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Siz.”
Tanık Mehmet Ener: “Arz ediyorum dinleyin bir sorunuzu soruyorsunuz ama.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Ama lütfen soruya yanıt verin. O kadar önemli ki Sayın Başkan.”
Tanık Mehmet Ener: “Yorum, yorumla gitmeyin.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Ben sizinle görüşmeden sizinle görüşeceğimin içeriğini bilmeden müvekkilimden nasıl basınla görüşme izni alabilirim?”
Tanık Mehmet Ener: “Ben, ben müvekkilimle her türlü görüşme iznini almışımdır.”
Mahkeme Başkanı: "Bırakın da açıklasın nasıl aldığını açıklasın.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hayır başka bir şey anlatacak da onun için söylüyorum sizde müdahale edersiniz diye.”
Mahkeme Başkanı: "Ne biliyorsunuz bilmeden konuşmadan ne başka anlatacağını nereden anladınız?”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Efendim 3 günden beri aynı şeyleri. Evet dinliyorum Ener. Tamam efendim.”
Tanık Mehmet Ener: “Ben müvekkilimden vekaletnameyi aldıktan sonra ilk görüşmemde her türlü yetkiyi almışımdır bunun haricinde her.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bakın Sayın Ener zaptı tekrar okuyabiliriz. Sayın Kerinçsiz size ısrarla dedi ki, barolar birliğinin bu disiplin hükümleri ile ilgili 40. maddesine göre basınla görüşmenizle ilgili siz Süleyman Esen’den izin aldınız mı dedi. Sizde aldım dediniz. Siz Osman Yıldırım’la görüşmeden önce Süleyman Esen’le görüştünüz. Bu tarihte izin aldığınıza göre Süleyman Esen huzurdaki beyanlarında tanıklık beyanında birçok soruya verdiği ifadede sizde ona bir şey anlatmadığınıza göre 6 Şubat 2008 tarihi itibariyle.”
Tanık Mehmet Ener: “Bak bakın Süleyman’ın.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Osman Yıldırım’ın size ne anlatacağını siz nereden biliyorsunuz ki Süleyman Esen’den basınla görüşmek için izin alma ihtiyacı duyuyorsunuz?”
Tanık Mehmet Ener: “Ben Süleyman Esen ile yalnız Osman Yıldırım ile görüşme için bir izin almamı.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “O gün öyle ifade ettiniz siz.”
Tanık Mehmet Ener: “İzin alma meselem olmaz. Ben.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hayır ama Sayın Kerinçsiz burada.”
Tanık Mehmet Ener: “Bende buradayım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Siz basınla görüşmek için o gün Süleyman Esen’den izin aldım dediniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın ben izni genel manada her zaman almışımdır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Hatta bana müsaade eder misiniz? Siz dediniz ki Osman Yıldırım’la ne görüşeceğini bilmediğim gibi hatta görüşmeden çekilme ihtiyacı da olduğu için 15, 20 dakika görüşeceğimden dolayı bir gardiyana da kapının önünde durmasını söyledim dediniz. Sonra 16:55’e kadar devam ettiğini ifade ettiniz. 16:55’ten sonra Şamil Tayyar’a gittiniz. Siz Süleyman Esen’den basınla görüşme için neden izin alma ihtiyacı duydunuz? Osman Yıldırım’ın anlatımlarını bilmediğiniz halde.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın, bakın ben o gün için bir izin alma meselem değildir. Ben Süleyman Esen’den her türlü genel manada iznimi almışımdır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “O gün öyle söylediniz Sayın Ener.”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır siz o zaman öyle anladınız.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Zaptı isterseniz ben size okuyayım.”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır veya benim kastım yanlış anlaşıldı. Ben Süleyman Esen’den her türlü yetkiyi almışımdır. Ve bu konular Süleyman Esen konusu olduğu için konuşmama hakkımda vardır bunu da arz ediyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sadece konuşmama hakkınız 46’dan dolayı başka bir şey söylemiyorum size.”
Tanık Mehmet Ener: “46’dan dolayı Süleyman’la ilgilendirdiği için 46’dan dolayı konuşmama hakkım vardır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Ama tekrar söylüyorum siz Osman Yıldırım’la görüşmeden Süleyman Esen’den basınla ilgili görüş.”
Mahkeme Başkanı: "Efendim cevabını verdi lütfen 3 kez oldu.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Siz İstanbul savcılarından dinlenmek için talebinizin olmadığını ifade ettiniz. Peki, geçen seferde ifade etmediniz sizi Sayın Hamza Keleş mi aradı ifade için?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Herhangi bir başsavcı vekili mi aradı yoksa düz bir savcı diye ifade ettiniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Bir savcı arkadaş aradı.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki neden savcılara sormadınız beni direk arayabilirdiniz diye?”
Tanık Mehmet Ener: “Hangi savcılara?”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Mehmet Ali Beye, Zekeriya Öz’e.”
Tanık Mehmet Ener: “Ben geçen celse bu konunun cevabını verdim. O tutanakları iyice okursanız benim Mehmet Ali Beyin arama.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Böyle bir soru sormadı.”
Tanık Mehmet Ener: “Mehmet Ali Beyin aramasını 2 kere aramasından sonra Ankara savcısının aramasını arz etmiştim. Ankara savcısı çünkü Mehmet Ali Beyi tanımayan birisiydim. İsmi olarak da bilmiyorum o nedenle 3. seferde Ankara savcılarından birisi arayınca.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Başsavcı kimdi Sayın Mehmet Ener?”
Tanık Mehmet Ener: “Şu anda hatırlamıyorum ismini.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Ha ismini hatırlamıyorsunuz.”
Tanık Mehmet Ener: “İsmini hatırlamıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Zihni Çakır’ı tanır mısınız?”
Tanık Mehmet Ener: “Tanımam.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Zihni Çakır’ın Ergenekon’un çöküşü iki isimli kitabını bilir misiniz?”
Tanık Mehmet Ener: “Okumadım. İsmini duydum ama okumadım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Bu kitapta Mart 2008’de yayınlandı. Bakın biraz önceki sorumun nedeni bundan kaynaklanıyor. Zihni Çakır bu kitabında şöyle bir 164. sayfasında Mart 2008’deki kitabın yayınından 8 ay önce gözleriyle gördüğünü ifade ettiği 27 Nisan 2006 tarihinde bir Ataşehir’de toplantı yapıldığını ifade ediyor. Ve bu toplantının ile ilgili istihbarat raporlarının ilgili birimler tarafından emniyette ifade edildiği için söylemiyorum. İlgili birimler tarafından kendisine gösterildiğini ve bu teyidi aldıktan sonra yazdığını ifade ediyor. Herhangi bir emniyet istihbarat birimi size çünkü siz bir de 19 Nisan tarihli ifadenizi müsaade ederseniz Şamil Tayyar ile görüşme gerekçenizi de 6 Şubat tarihindeki hani Süleyman Esen’den önceden izin alıp da gidip görüştüğünüz görüşme. Onun bir kitap yayınlamak hazırlığı içerisinde olduğunu, Osman Yıldırım’ın açıklamalarını Şamil Tayyar’dan teyit edebileceğinizi düşündüğünüz için Şamil Tayyar ile görüştüğünüzü, aslında ona hiçbir açıklama yapmadığınızı ifade ettiniz doğru mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın soru şeklinizin içindeki kelimelerin hepsini.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sizin hep sizin anlatımınız Sayın Ener.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın, yok soruş şeklinizdeki başka manalar taşır o soru şekliniz.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Keşke buradan bir baksanız sizin anlatımınıza.”
Tanık Mehmet Ener: “Yok soru şekliniz başka manalar taşır. Benim anlattığım kastım o değildir.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Benim sorum şu,”
Tanık Mehmet Ener: “Ben.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Zihni Çakır’a gösterdikleri gibi size emniyet istihbarattan herhangi bir rapor gösterdiler mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın ben ne emniyet istihbaratla, ne jandarma istihbaratla veya ne de.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Jandarma istihbarat diye sormadım emniyet istihbarat dedim.”
Tanık Mehmet Ener: “Milli İstihbarat Teşkilatıyla bu konuların hiçbirini konuşmadım.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Peki, şu isimleri tanır mısınız Sayın Ener, bu isimleri tanımaktan kast ettiğim buradaki Sayın mahkeme huzurunda veya soruşturma aşamasında tanımak diye kast ettiğim şey samimiyetiniz anlamında söylemiyorum. Çünkü sizin bir telefon irtibatınız dahi olsa maalesef bu dosyada tanıyor ve doğrudan organik bir bağ olarak değerlendiriliyor. Benim kastım o değil. Şahsınız 3. bir kişi, yazılı, sözlü veya telefonla görüşmeniz oldu mu? Ali Fuat Yılmazer.”
Tanık Mehmet Ener: “Tanımıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Mutlu Ekizoğlu.”
Tanık Mehmet Ener: “Tanımıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Ramazan Akyürek.”
Tanık Mehmet Ener: “Tanımıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Mehmet Sait Yayla.”
Tanık Mehmet Ener: “Tanımıyorum. Bakın Ramazan Akyürek eski Trabzon emniyet müdürüydü herhalde. Yani basından ismini bildiğim şahıstır ama şahsen telefonla şu bu noktasında tanımıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Zeki Güven.”
Tanık Mehmet Ener: “Tanımıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Muharrem Durmaz.”
Tanık Mehmet Ener: “Tanımıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Osman Hilmi Özdil.”
Tanık Mehmet Ener: “Tanımıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Kemalettin Özdemir.”
Tanık Mehmet Ener: “İsim yabancı gelmiyor ama herhangi bir diyalogum yok.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Ankara’da oturuyor kendisi. Son dönemde de çok sıkça gündeme getirildi.”
Tanık Mehmet Ener: “Tanımıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “İsmail Büyükçelebi.”
Tanık Mehmet Ener: “Tanımıyorum.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Tüm bu açıklamalardan sonra ekleyeceğiniz herhangi bir şey var mı Sayın Ener?”
Tanık Mehmet Ener: “Ben tüm açıklamalarımı yaptım Sayın Meslektaşım. Herhangi bir ekleyeceğim yok.”
Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Sadece şunu söylemek istiyorum Sayın Başkan. Belki Cuma günü çok daha ciddi bir şekilde tartışılacak siz soru değil diye söyleyeceksiniz ama burada bulunan herkesin bulunma sebebi Sayın Ener sizsiniz ve bir gün farklı bir konumda farklı bir şekilde herkes size soru soruyo… yöneltecek. Atfı cürümün ne anlama geldiğini bir daha değerlendirmenizi tavsiye ederim bu duruşma salonundan çıkmadan önce. Teşekkür ediyorum Sayın Başkan.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın bu Sayın Başkanım bu soru veya söylenen başka bir mana taşır.”
Mahkeme Başkanı: “Tehdit mi algıladınız, tehdit mi algıladınız?”

Tanık Mehmet Ener: “Ha, bu bir tehdit manasınadır. Bunu bu nedenle bu konunun işleme konulmasını arz ediyorum.”
Mahkeme Başkanı: "Zapta geçti.”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “(2, 3 kelime anlaşılmadı) yargılanmayı bir onur sayarım Sayın Ener.”
Mahkeme Başkanı: "Nedir onun bir daha açıklayın onu nedir o, ne demek?”

Sanık Ergün Poyraz müdafii Av. Hüseyin Buzoğlu: “Şahsen kendiniz müracaat ettiğinizde ben sizi tehdit ediyor isem bunun bir tehdidin gerçekliğini Asliye Ceza Mahkemesi huzurunda ispat etmek zorunda kalacağı için böyle bir atfı cürümün bana atılmasından ve orada savunmada bulunmaktan bir onur sayarım efendim. Yoksa benim böyle bir kastım olamaz Sayın mahkemenin huzurunda sizi kim tehdit edebilir? Mümkün mü böyle bir şey efendim?”
Mahkeme Başkanı: "Avukat Hanım sizden başlayalım.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu: “(1, 2 kelime anlaşılmadı) iftiradan sanık olacaksın bizde seni yargılayacağız dedi ben öyle anladım Başkanım.”
Mahkeme Başkanı: "Avukat Hanım buyurun.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük söz istedi verildi:”Oturarak sorabilir miyim?”

Mahkeme Başkanı: "Tabi buyurun. Yorulduysanız ara verebiliriz.”

Tanık Mehmet Ener: “Yok, yok, yok.”
Mahkeme Başkanı: "Buyurun Avukat Hanım.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Mehmet Bey önce Şamil Tayyar’a gittiniz. 2 gün sonra savcıya gittiniz Hamza Keleş’e ve Hamza Keleş sizi ikna etti Osman Yıldırım’ın beyanları konusunda doğru değil mi?”
Tanık Mehmet Ener: “19’unda ve 21’inde bu konudaki açıklamayı yaptım.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Ve ikna olduğunuzu söylediniz. Hamza Keleş’in Osman Yıldırım’ın beyanlarının o ruh haline uygun olarak iftira niteliğinde olabileceği konusundaki size yaptığı açıklamalar beni tatmin etti dediniz.”

Tanık Mehmet Ener: “Tuta… tutanakta ne söylediysem doğrudur.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Tamam tutanak böyle. Yani 19 ve 21’indeki tutanaklardaki beyanlarınızdan.”

Tanık Mehmet Ener: “Tutanakta ne söylediysem doğrudur yoruma girmiyorum.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Evet çıkan sonuç bu. Bu durumda devletin savcısı Osman Yıldırım’ın beyanlarının gerçeği yansıtmadığı konusunda size bir beyanda bulunuyor ve sizin çok itibar ettiğiniz bir savcı. Ve siz bundan ikna olduğunuz duygu olarak ikna olduğunuzu söylüyorsunuz. Önce Hamza Keleş’e gitseydiniz size şunu soruyorum önce Hamza Keleş’e gitseydiniz ve bunları dinleseydiniz yine de Şamil Tayyar’a gider miydiniz?”

Tanık Mehmet Ener: “Gitmezdim.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Bu durumda.”

Tanık Mehmet Ener: “Ben bakın bende keşke diye bir kelimenin olmadığını söyledim Sayın meslektaşım. Beni dinliyorsunuz.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Tabi dinliyorum.”

Tanık Mehmet Ener: “Ha keşkenin olmadığını söyledim. Ben bu konuda Sayın Hamza Keleş ile paylaşsaydım belki gitmezdim.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Gitmez miydiniz belki mi gitmezdiniz?”
Tanık Mehmet Ener: “Belki o günkü ruh halime bağlıdır belki gitmezdim.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “O günkü ruh halinizden bize biraz bahsedebilir misiniz?”
Tanık Mehmet Ener: “O günkü duyduğum olaylar nedeniyle gittiğime göre gitmem gereken bir ruh halindeymişim. Ondan sonra Sayın Hamza Keleş’e gittim. Hamza Keleş’e anlattığıma göre olayın boyutunu Hamza Keleş anlattı. Ondan sonra bu konuda genel bir manada şahıs biraz evvel meslektaşımın söylediği işte Taraf gazetesinde şöyle konuşulmuş, böyle konuşulmuş genel manada demişlerdir Osman Yıldırım konuşacakmış. Aa öyle mi demişimdir. Bu gibi konuşmalarım olmuştur. Ama bunun haricinde Osman Yıldırım şöyle diyecekti, şu şöyle diyecekti ha bu konudaki benim kanaatim budur şeklinde herhangi bir kanaat belirtmemişimdir.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Ben anlıyo… ben size (1 kelime anlaşılamadı) Mehmet Bey.”
Tanık Mehmet Ener: “Hamza Sayın Hamza Keleş ile görüştükten sonra özür dileyerek.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Ben sizden bir şey rica edeceğim.”
Tanık Mehmet Ener: “Tamam.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Biz burada günlerdir sizinle ilgili sorgu yapıyoruz ve siz maalesef sorulan soruları evet veya hayır şeklinde yanıtlamak yerine olayı çok başka boyuta götürüyorsunuz ve bizde çok yorulduk inanın.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın evet veya hayır manasında.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Şimdi ben size çok net sordum Mehmet Bey.”
Tanık Mehmet Ener: “Evet veya hayır manasında size bir beyanda bulunursam sizin soruş.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Benim sorum çok net.”
Tanık Mehmet Ener: “Sizin soruş, sorunuza göre evet veya hayır demem başka manalara çekilebilir onun için açıklama ihtiyacını duyuyorum.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Beyefendi ben size çok net bir soru sordum. Ben size çok net bir soru sordum. Önce Hamza Keleş’e gitmiş olsaydınız Şamil Tayyar’a yine de gider miydiniz?”
Tanık Mehmet Ener: “Bende o günkü ruh halime bağlı dedim tamam.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Bende ruh halinizi anlatın dedim.”
Tanık Mehmet Ener: “Benim şu an ne bileyim o günkü ruh halimi.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Hatırlamıyor musunuz?”
Tanık Mehmet Ener: “Niye hatırlayayım? Benim şu anki ruh halim değişik olabilir o günkü ruh halim değişik olabilir.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Hamza Keleş duruşma savcısı mıdır?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır Başsavcı vekilidir.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “O sırada bu konuda herhangi bir soruşturma devam ediyor muydu?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Yani Danıştay saldırısı ile ilgili savcılık makamında yürütülen bir soruşturma var mıydı?”
Tanık Mehmet Ener: “Bil… yok, bil… hayır bildiğim kadarıyla mahkeme aşamasındaydı zaten karar aşamasına gelen bir davaydı.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Hamz… Duruşma savcısı kimdi?”
Tanık Mehmet Ener: “Şu anda ismini hatırlamıyorum zabıtlarda vardır.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Bu konuyu duruşma savcısına aktarmayı düşündünüz mü?”
Tanık Mehmet Ener: “Düşünmedim çünkü Başsavcı vekili varken duruşma savcısına aktarmayı düşünmedim.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Peki tevsi tahkikat taleplerinin yargılama başladıktan sonra sadece mahkemeye yapılabileceği konusunu biliyor muydunuz?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın ben 30 küsur senelik hukukçuyum.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Evet.”
Tanık Mehmet Ener: “Neyin, nerede, nasıl yapılacağını ve hangi konunun nasıl değerlendirilebileceğini bilebilecek durumdayım. Bu nedenle de ben Sayın Hamza Keleş’e gittim. Tevsi tahkikat noktasında olsaydı Sayın Orhan Karadeniz’e bir dilekçe verirdim.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Siz tevsi tahkikata değer bulmadınız mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Konunun manası noktasında o günkü değerlendirmem Sayın Hamza Keleş’e bildirmek kadardır.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Tevsi tahkikat konusuna konu etmeye değer bulmadınız mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Ben tevsi tahkikat taleplerimde bulunduğum hususlar mahkeme tutanaklarında vardır. Dilekçelerimde vardır.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim Osman Yıldırım’ın beyanlarını.”
Tanık Mehmet Ener: “Bu, bunun bunun bunun haricinde.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Tevsi tahkikata konu etmeye değer bulmadınız mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Osman Yıldırım bu konuda bir açıklama yapmasını bekledim.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Tevsi tahkikat talebinde bulunmaya değer bulmadınız mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Tevsi tahkikat talebinde bulunmadım bu konuda değer, değer bulunup bulunmama.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Değer bulmadınız mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Benim takdirimdir bulunmadım.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Bulunmamanızın nedeni buna değer vermemeniz mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır. O benim takdirimdir.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Temyiz dilekçenizi Süleyman Esen’e gösterdiniz mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Hatırlamıyorum.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Genel olarak avukatların temyiz dilekçelerini müvekkilleriyle paylaşırlar siz de 30 yıllık avukatsınız Süleyman ile bu konuyu paylaştınız mı temyiz dilekçeniz üzerine konuştunuz mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Benim Süleyman ile diyalogum şudur Sayın meslektaşım Süleyman’a ben şunları yazdım dediğim anda veya ben bir temyiz dilekçesi dediğim anda eline sağlık abi demiştir. Başka bir şeye girmez Süleyman.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Temyiz dilekçenizin içeriği hakkında bilgi verdiniz mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Temyiz dilekçemin içeriği kendisi bir avukat. Hangi konulara değindiğimi ve genel manada hangi konuları mahkeme safahatında değindiğimi Süleyman bilmektedir. Bu konulara genel manalara değindiğimi belirttikten sonra Süleyman temyiz dilekçem hakkında veya diğer dilekçelerim hakkında malumatı olmuştur.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Temyiz dilekçenizde bu soruşturma ile bağlantılı Sanık Osman Yıldırım’ın açıklamaları İstanbul Cumhuriyet savcılığına Ankara’da Sincan cezaevinde verdiği ifade beyanları arasında Cumhuriyet gazetesine atılan bombaları 2007/1536 soruşturma esaslı dosyaya atfen basında yazılanlara göre tutuklu Veli Küçük verdiği şeklinde açıklamaların araştırılması gerekirdi kanaatindeyim diyorsunuz.”
Tanık Mehmet Ener: “Temyiz dilekçemde.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Temyiz dilekçenizde.”
Tanık Mehmet Ener: “Hı, hı.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “2007/1536 soruşturma esaslı dosyaya atfen.”
Tanık Mehmet Ener: “Bu, bu, bu, bu os… Osman’ın.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Basında yazılanlara göre.”
Tanık Mehmet Ener: “Ha basında yazılanlara göre. Çünkü orada ben birkaç basın mensubunun oradaki okursanız gazetede çıkan haberlere göre bazı şeylere değinmişimdir o da gazete haberlerine dayanan savunmalarımda olmuştur. Ve savunmalarımda.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim.”
Tanık Mehmet Ener: “Kabul edilmeyen hususlar temyiz layihama aksettirilmiştir. Bunları savunmalarımı, tevsi tahkikat taleplerimi incelediğiniz zaman bunların durumunu görürsünüz.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Siz temyiz dilekçenizde bakın 1536 soruşturma esaslı dosyaya atfen basında yazılanlara göre Osman Yıldırım’ın basında yer alan beyanlarına göre Veli Küçük’ün verdiği şeklindeki açıklamaların araştırılması gerekirdi kanaatindeyim. Mahkemenin bunları araştırması gerektiği kanaatinde olduğunuzu söylüyorsunuz temyiz dilekçenizde. Bu basındaki çıkan haberler nelerdi Veli Küçük’ün verdiği konusunda bombaları hangi haberdi bu?”
Tanık Mehmet Ener: “O önceki tevsi tahkikat dilekçelerimi ve eklerini okursanız onu orada görürsünüz.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim önceki tevsi tahkikat dilekçelerinizin tamamını okuduk. Orada.”
Tanık Mehmet Ener: “Eklerini de okudunuz.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Eklerini de okuduk.”
Tanık Mehmet Ener: “Eklerinde.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Osman Yıldırım’ın.”
Tanık Mehmet Ener: “Eklerinde bu konuda olmayan bir husus temyiz dilekçesine yazılmaz.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Tamam peki Osman Yıldırım’ın Cumhuriyet gazetesine atılan bombaları Veli Küçük’ün verdiği şeklindeki açıklamaları, açıklamalarını basına nasıl sızdı? Biliyor musunuz basında nerede var bunlar?”
Tanık Mehmet Ener: “O, o, o, onu basında sorun ve.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Siz temyiz aşamasında.”
Tanık Mehmet Ener: “Bizim tevsi tahkikat dilekçelerimizde yazmış olduğumuz dilekçeleri biz hangi basını.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim.”
Tanık Mehmet Ener: “Kaynak gösterdiğimizi belirtmişizdir. Bunu belirttiğimize göre o basın bu konuyu nereden aldı, nereye dayandı onu o basına sorun.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Sizin daha önce mahkemeye sunduğunuz hiçbir tevsi tahkikat dilekçenizde Veli Küçük’ün bombaları Osman Yıldırım’a verdiği şeklinde bir şeyiniz yok ve bu konunun araştırılması yönünde bir talebiniz yok. Var mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Benim tevsi tah…”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Var mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Benim tevsi tahkikat dilekçelerim dosya içindedir Sayın mes….”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Var mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Siz ona bakın orada var mı yok mu görürsünüz.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Ben baktım ve yok.”
Tanık Mehmet Ener: “Var veya yok.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim ben baktım yok.”
Tanık Mehmet Ener: “Bak Halep oradaysa Arşın burada mahkeme dosyaları açık.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Evet arşından bahsediyoruz arşın burada.”
Tanık Mehmet Ener: “Mahkeme dosyaları açık benim açıklamama gerek yok.”
Mahkeme Başkanı: "Avukat Hanım yoksa yok, yoksa yoktur yani.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Peki bu basında bu yönde çıkan haberlerin kaynağının kim olduğunu biliyor musunuz?”
Tanık Mehmet Ener: “Bilmiyorum. Benim.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Acaba siz olabilir misiniz?”
Tanık Mehmet Ener: “Benim gösterdiğim yok ben olmam. Benim gösterdiğim kaynak basındır.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Basında Veli Küçük’ün bombaların, Osman Yıldırım’a verdiği şeklinde çıkan haberin kaynağı siz olamaz mısınız?”
Tanık Mehmet Ener: “Ben olamam. Burada komik bir şeyde yok Sayın meslektaşım.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim burada günlerdir sizin Veli Küçük’ün bombaları Osman Yıldırım’a verdiği şeklindeki beyanını Osman Yıldırım beyanını basına taşıyan kişi olduğunuz konusunu tartışıyoruz. Şamil Tayyar ayağıyla ve bu ayak üzerinden Şamil Tayyar’ın bunu ilk haberleştirmesi üzerinden bütün basın bunu kullandı. Fakat bunu ilk haber yapan kişi Şamil Tayyar’dır ve sizin kendi beyanlarınızla da bunu sadece Şamil Tayyar ile siz paylaştınız. Burada ben olamam şeklindeki bir beyanınız hakikaten gülünmeye değer.”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır. Bunun dışındaki biraz evvel internet haberlerinden bahsettim. Demek ki bunun kaynağını başkaları da olabilir. Niye olmasın?”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim bu konuda basında ilk çıkan haber 8 Şubat tarihli Şamil Tayyar haberidir. Bunun öncesinde herhangi bir haber çıkmamıştır. Ve bu konuşmayı Şamil Tayyar ile sizin yaptığınızı da siz kendi beyanlarınızla teyit ettiniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Beni, benim beyanlarım açıktır.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Evet.”
Tanık Mehmet Ener: “Gazetelerde açıktır her şey açıktır. O nedenle bu konuda teferruata girmiyorum.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Evet 8 Şubat itibariyle Şamil Tayyar’a bu konuyu aktaran kişi sizsiniz. Ve sonra da temyiz dilekçenizde buna dayanarak araştırılması gerektiğini beyan eden kişi de sizsiniz. Ancak mahkemede bunu tevsi tahkikat konusu yapmayan kişi de sizsiniz. Şimdi 8 Şubattan sonra Osman Yıldırım’la bir daha bu konuyu hiç görüşmediğinizi söylediniz. Biz Osman Yıldırım’a çok değer verdiğim bir şahsiyet ondan çok şey öğrendiğim için Allah rızası için cezaevlerinde ziyaret ettim bir daha da bu konuyu hiç görüşmedik dediniz. Doğru mudur?”
Tanık Mehmet Ener: “Benim beyanım orada açık.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Evet o zaman beyanınız bu şekilde tüm beyanlarınızı da böyle söylüyorsunuz. Şimdi bu sizin Şamil Tayyar’a 8 Şubattaki basında çıkan haberinden yani 6 Şubatta aktardığınız da 8 Şubatta ilk defa basında yer aldıktan sonra bu konu medyada çok yer aldı. Ve hatta defalarca çeşitli şekillerde yer aldı. Ben sadece bir tane örneğini getirdim buraya. Bakın, 25 Mart tarihinde 25 Mart 2008 tarihinde Vatan gazetesinden bahsediyorum. Bu tarih sizin şöyle bir hatırlatma yapmak için söylüyorum. Siz Osman Yıldırım’la konuşuyorsunuz. 6 Şubatta Şamil Tayyar ile konuşuyorsunuz. Şamil Tayyar 8 Şubatta bunu gazetesinde yer veriyor o 13’ünde tekrar 15, 13’ünde galiba tekrar yazıyor. Neşe Düzel’le falan neyse bu böyle Veli Küçük ve Osman Yıldırım üzerinden gidiyor. Sonra bu zamana kadar bir şey yok. Sonra Mart ayında ben bunu çok iyi hatırlıyorum ha zaten hafızamı yoklayarak bu haberi buldum. Birden Mart ayında şöyle bir haber çıktı bombaları Küçük değil Muzaffer Tekin vermiş. Bu basında çok kullanıldı. Bizde o zaman bütün iddianamenin hazırlık aşamalarını basından takip ettiğimiz için bu benim dikkatimi çekmişti. 25 Mart 2008 bir anda sizin Şamil Tayyar’a verdiğiniz Osman Yıldırım beyanı Veli Küçük bombaları Muzaffer alpa… Osman Yıldırım’a verdiden. Bir anda basında çıkan bu haberle bombaları Küçük değil Muzaffer Tekin verdi şekline döndü 25 Mart 2008 tarihinde. Sizin bunu bilmemeniz okumamanız çünkü bunu bütün sizin takip ettiğiniz yayınlarda bütün ulusal kanallar bütün internet siteleri o zaman ben hepsini getirmedim yani şey olmasın diye hepsini dökebilirim. Çok kullandı. Şimdi siz bunu ilk okuduğunuzda Osman Yıldırım’ın size bombaları Veli Küçük verdi dedikten sonra bombaların Muzaffer Tekin tarafından verildiği şeklinde emniyet kaynaklarından alınan bilgi diyor çünkü bu doğru çünkü o sırada savcılığa gitmişler Osman Yıldırım’ı şeyde dinlemişler cezaevinde ve savcıların aldığı ifadeden sızma bu. Savcılar çünkü Osman Yıldırım bu sefer Sincan’daki cezaevinde Muzaffer Tekin verdi dedi, demiş biz sonradan öğreniyoruz. Şöyle düş yani Osman Yıldırım’a bir dahaki cezaevi ziyaretinizde böyle bir haber çıkmış olmasına ve siz bunu basına yansı… yansıtmış olmanıza ve bir şekilde müfteri durumuna düşmüş olmanıza rağmen Veli Küçük hakkında. Ya kardeşim sen bana bunları Veli Küçük verdi dedin. Bak habere. Şimdi de Osman, Muzaffer Tekin verdi demediniz mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Yok.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Bu konuyu ondan sonraki 8 gün görüşmenizde.”
Tanık Mehmet Ener: “Çün.. çünkü os… bakın Osman Yıldırım sağdır şu anda da sorabilirsiniz. Bana o gün aktardığı öyledir. Ondan sonraki esas beyan Osman Yıldırım’a aittir bana ait değildir. Osman Yıldırım’a sorarsınız, Osman Yıldırım bunun açıklamasını yapar. Ben bu konuda polemiğe girmem. Şöyle dedin de böyle dedin de şu şöyle oldu da bu böyle olduydu da olmaz. Burada Osman Yıldırım sağdır Sayın mahkemenin huzurunda gelir ifadesini verir. Neyin ne olduğunu gerçek manada”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim.”
Tanık Mehmet Ener: “Özür dileyerek gerçek manada o bilir. Ondan sorulduğu zaman o söyler.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Siz vicdanen kendinizi bu konuda rahatsız hissetmediniz mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın ben olay noktasında bazı şeyleri öğrenmek için bunları sorduğumu beyan ettim. Bundan sonrasını Sayın Hamza Keleş ile konuştuktan sonra da teferruata girmedim. Artık bunun kimin verdiği neyin ver veya kimin vermediği Sayın mahkemede ortaya çıkacaktır. Onu da çözecek Sayın mahkemedir. Artık benim bunu bu saatten sonra sorgulamam doğru değildir.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Siz Osman Yıldırım’ın Ankara’da duruşma karar celsesinden sonra heyete Atatürk’e ettiği küfürleri duydunuz mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Duydum. Bakın Osman Yıldırım’ın söylediği sözü duydum.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Siz orada canlı şahit miydiniz, tanık oldunuz mu olaya?”
Tanık Mehmet Ener: “Ben duruşma salonundaydım. Söylediği söz.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Tanık oldunuz mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Tanık.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Yani o küfür anına tanık oldunuz mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın geçen celsede arz ettim. Osman Yıldırım mahkeme heyetine karşı siz İngiliz nokta noktasınız dedi. Ben buna tanık oldum onun haricinde sormak istediğiniz bir şey var mı?”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Peki devamındaki söylediklerine de tanık oldunuz mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın ben ona tanık oldum dedim. Devamında ne oldu ne bitti neler oldu hatırlamıyorum. Ama ben hatırladığımı olay anında görebildiğimi arz ettim.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Peki zabıtlardan karar celsesinin altındaki zabıtlardan okudunuz mu? Çünkü onu duruşma zaptının altında karar sonra ek o bir karar olarak yazmış zabıt.”
Tanık Mehmet Ener: “O, o, o o gün, o gün için okudum. Ama hatırlamıyorum şu anda neler olduğunu.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Siz onları okudunuz mu? Yani orada Osman Yıldırım’ın Atatürk için ve cumhuriyeti yıkacağız dediğini, İslam devleti kuracağı yönünde bir beyanının olduğunu?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın, bakın mahkeme heyeti öyle bir tutanak tutmuştur. Ama ben Osman Yıldırım’ın o sözleri söylediğini duymadım, tanık olmadım. Benim Osman Yıldırım’ın mahkeme heyetine karşı siz İngiliz nokta noktasınız dediğini duydum onun haricinde bir şey duymadım.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim duymadınız ancak mahkeme heyeti herhalde yalan söylemiyordur. Ya da yanlış Osman Yıldırım’ın söylemediği şeyleri zapta almıyordur değil mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın, bakın ben, ben mahkeme heyeti ile ilgili biraz evvel görüşümü arz ettim.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Evet efendim ben size şunu soruyorum.”
Tanık Mehmet Ener: “O, o nedenle mahkeme heyeti onu yazdıysa duyduğunu yazmıştır. Ama ben duymadım.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Siz duymadınız ancak mahkeme heyeti duymuş ve zabıt altına almış. Cumhuriyeti yıkacağı konusundaki beyanlarını. Bu şartlar altında Osman Yıldırım’ın size daha önce verdiği söylediği konularda herhangi bir tereddüt kafanızda uyandı mı Osman Yıldırım’ın söylediklerinin doğru olup olmadığı konusunda?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın ben 21 Nisandaki ifademde herhalde arz ettim. Osman Yıldırım’ın benimle bir görüşme istemine dair bir faks gönderdiğini. Bu konuda Ankara başs… cezaevinden sorumlu başsavcı vekillerinin, vekilinin yanına gittiğimi bu konudaki ta…”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim ben tamam bu lütfen ama.”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın talebi belirttim şimdi ben görüş...”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim ben bunu sormuyorum duruşmayı lütfen uzatmaya matuf bu şekilde beyanlarda bulunmayın sadece sorularıma cevap verin. Rica edeceğim.”
Tanık Mehmet Ener: “Valla uzatmaya matuf hareket eden sizlersiniz gördüğüm kadarıyla.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Bakın ben size çok net soru soruyorum ve lütfen sadece sorduğum sorulara cevap veriniz. Lütfen bunları defalarca sizden dinledik çünkü. Ben soracağım ve sizden kısa öz yanıt bekliyorum.”
Tanık Mehmet Ener: “Sorun sorunuzu kısa öz yanıt alırsınız.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Alparslan ile Süleyman’ın arasındaki irtibatın ney olduğunu biliyor musunuz yani nasıl bir irtibat olduğunu biliyor musunuz?”
Tanık Mehmet Ener: “Süleyman Esen benim müvekkilimdir.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Evet Alparslan ile.”
Tanık Mehmet Ener: “Bu konuya girmiyorum.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Hayır bakın biz şu anda birleştirilmiş bir yargılamayı devam ettiriyoruz. Burası 11 Ağır Cezada yapılan yargılamanın devamıdır efendim.”
Tanık Mehmet Ener: “Ben, ben Süleyman’ın vekili olduğum için kanuni hakkımı kullanıp bu konudaki teferruata girmiyorum.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Alparslan ile Süleyman arasındaki arkadaşlık ilişkisinin boyutu 11 Ağır Ceza Mahkemesinde yargılama konusunda araştırıldı mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Ankara 11. Ağır Ceza Mahkemesinin 13, 14 klasörlük dosyası mahkemeye gelmiştir. Onu incelediğiniz zaman araştırılıp araştırılmadığını görürsünüz.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Şimdi siz 181. celsede şöyle bir beyanda bulunmuşsunuz. Benim savunmalarımda müvekkilimin olaya katılmadığına teknik olarak ben bütün tevsi tahkikat taleplerimle ortaya koymuşum. Bakın benim savunmalarımda müvekkilimin olaya katılmadığına teknik olarak, teknik olarak ben bütün tevsi tahkikat taleplerimle ortaya koymuşum. Şimdi ben size soruyorum. Müvekkilinizin bombaları Alparslan Arslan’a vermediği müvekkilinizin vermediği konusunda tevsi tahkikat talebinize bir tane örnek verebilir misiniz?”
Tanık Mehmet Ener: “Tevsi tahkikat taleplerimi inceleyin.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Bir tane.”
Tanık Mehmet Ener: “İnceleyin onun içinde vardır.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Ben sizin tevsi tahkikat taleplerinizi.”
Tanık Mehmet Ener: “İn… in…”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “O zaman tamam inceledim ve size bir bilgi vermek istiyorum. Sizin tevsi tahkikat talepleriniz sadece bu bombaların başkaları tarafından verilmiş olabileceğine yönelik talepler. Yani Atabeyler, Sauna, tanık olarak Mehmet Öztürk dinlenmesi ve basında ordan buradan bombaların.”
Tanık Mehmet Ener: “Genelkurmay askeri savcılığına verdiğim dilekçe.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Genelkurmay askeri…”
Tanık Mehmet Ener: “Ve bundan sonraki eki bilir misiniz?”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Genelkurmay, Genelkurmay”
Tanık Mehmet Ener: “Yi… yirmi.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Bir dakika dinler misiniz?”
Tanık Mehmet Ener: “22 Ocak, 22 Ocak 2006.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “22 değil, 21 Ocakta vermişsiniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Ha 22, 22 Ocakta mahkemeye verdiğim dilekçe.” 
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “22 Ocakta sunmuş olabilirsiniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Hah.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Genelkurmay Başkanlığına bombaların menşei konusunda bir yazı 22 Ocak tarihli.”
Tanık Mehmet Ener: “Ve müvekkilim dahil araştırılmasını.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Bakın.”
Tanık Mehmet Ener: “Talep ettiğim.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Şimdi Alparslan Arslan bombaları Süleyman Esen’den aldım diye mahkeme huzurunda söyledi mi? Söyledi değil mi? Bunu 11 Ağır Ceza yargılaması sırasında söylemiş.”
Tanık Mehmet Ener: “Tuta… tutanaklarda var okuyun bellidir.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Söylemiş efendim ben size şimdi sorumu sormadan önce siz.”
Tanık Mehmet Ener: “Tamam.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Hatırlamıyorsunuz ya da tutanaklarda var dediğiniz için kısa bir bilgi vermek istiyorum 11 Ağır Ceza Mahkemesinin yargılaması konusunda. Sonra sorumu soracağım çünkü siz vermediğiniz için bu bilgiyi ben vermek zorundayım. Sonra kısaca sorumu soracağım. Alparslan Arslan bombaları Süleyman Esen’den aldım demiş. Ve demiş ki bombaları Süleyman Esen benim evime getirdi. Ben söyledim demiş. Bunların hepsini 11 Ağır Cezadaki yargılama sırasında söylemiş. Ben istedim bir hafta sonra ya da 3, 5 gün içinde aynen beyanı da böyle evime getirip bombaları bana evimde verdi demiş. Bu açık bir şekilde de zabıtlara geçmiş.”
Tanık Mehmet Ener: “O zabıtların öğleden sonraki ifadelerini de okuyun. Hatırlatın.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Alpas… Süleyman Esen benim liderim değildir demiş.”
Tanık Mehmet Ener: “O 1. aşama.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Liderim değildir bombaları verdi demiş. Alparslan Arslan buradaki yargılama sırasında da bunu geçin.”
Tanık Mehmet Ener: “Geçmeyin.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Burada yargılama sırasında da.”
Tanık Mehmet Ener: “Öğleden sonra, öğleden sonraki.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim.”
Tanık Mehmet Ener: “İfadesine gelin. Çünkü geçen, geçen.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim benim sorumu dinler misiniz?”
Tanık Mehmet Ener: “Çünkü geçen, geçen celse.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Ben.”
Tanık Mehmet Ener: “Geçen celse tepki gösterdi Alparslan Arslan burada. Süleyman ismi geçince. O nedenle herkesin hakkını verelim.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim ben şimdi hakkını vermek için soru soruyorum zaten herkese.”
Tanık Mehmet Ener: “Tamam ben, ben, bende onun için.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Herkesin hakkını vermeye çalışıyorum.”
Tanık Mehmet Ener: “Orayı atlamayın.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim.”
Tanık Mehmet Ener: “İşinize geldiği kısmı alırsanız olmaz.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Şimdi bakın ben size şöyle soracağım. Süleyman Esen’in telefon kayıtlarını kimlerle telefon görüşmesi yaptığını ve baz istasyon kayıtlarını bu bombaların Süleyman Esen tarafından Alparslan’a verilmediğini ispat açısından dosyaya tevsi tahkikat talebiyle talep ettiniz mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Benim dosyaya tevsi tahkikat taleplerim açıktır. Ne yaptım ne yaptım dosya içinde vardır. Dosyayı inceleyin görürsünüz.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Süleyman Esen’in peki o zaman diyorsunuz ki.”
Tanık Mehmet Ener: “Sayın Başkanım bunlar hep Süleyman Esen ile olduğu için.”
Mahkeme Başkanı: "Cevap vermeyebilirsiniz.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “17.4, 17.4.”
Mahkeme Başkanı: "Siz başlangıçta ikaz edildiniz. Avukatsınız her soruya tekrar edeyim mi size?”

Tanık Mehmet Ener: “Tamam, tamam, tamam.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Ben soruyum cevap vermeyin istiyorsanız. 17.4.2009 tarihinde”
Mahkeme Başkanı: "Her soruda tekrar edeyim mi yok cevap vermeyebilirsiniz avukatsınız o müvekkilinizle ilgili soruldu.”

Tanık Mehmet Ener: “Yani ben hatırlatayım olayların uzamaması noktasından arz ediyorum.”
Mahkeme Başkanı: "Lütfen.”

Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim 17.4.2009 tarihli dilekçenizde şöyle diyorsunuz. 11 Ağır Cezaya sunduğumuz dilekçede mahkemenizdeki geriye yönelik 1 senelik kayıtlar ve İstanbul Ağır Ceza Mahkemesindeki aynı şekildeki kayıtlar incelendiğinde 17.4 tarihli 2009 tarihli yani telefon kayıtları incelendiğinde Süleyman Esen’in bu telefon Süleyman Esen’in bombaları vermiş olamayacağının ortaya çıkacağını iddia ediyorsunuz. Demek ki, bende soruyorum siz bu konuda mahkemeye bir talepte bulundunuz mu? Telefon tapeleri konusunda ve tapeler değil de baz istasyonlar ve görüşmeler.”
Mahkeme Başkanı: "Müvekkilinizle ilgili cevap vermeyebilirsiniz.”

Tanık Mehmet Ener: “Müvekkilimle ilgili olduğu için cevap vermiyorum. Dosya içinde hepsi vardır.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Süleyman Esen’in Alparslan Arslan’a bombaları teslim etmediği yönünde teslim etmesinin imkansız olduğu yönünde mahkeme dosyasında sunduğunuz somut delil 11 Ağır Ceza Mahkemesine sunduğunuz somut delil nedir?”
Tanık Mehmet Ener: “Dosya içinde mevcuttur.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Süleyman Esen’in bombaları söz konusu bombaları Alparslan Arslan’ın, Süleyman Esen’den aldım demesi üzerine sizin konu hakkındaki ilk tevsi tahkikat talebinizi hatırlıyor musunuz?”
Tanık Mehmet Ener: “Şu anda hatırlamıyorum. Yalnız tutanakla, tutanaklara geçmesi için şunu arz ediyorum. Alparslan Arslan’ın duruş… 11 Ağır Cezada ilk gün verdiği ifadede öğle, öğleden önce söylediklerini öğleden sonra ben yalan söyledim beyanının da tutanaklara geçmesini isterim ki, bu tutanaklarda açıktır.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim o zaman şöyle diyeyim. E ondan sonra da bunu onu da şöyle düzeltiyor. Süleyman’ın hapis yatmaya uygun olmadığını düşünerek bende o zaman bunu söyleyeyim size.”
Tanık Mehmet Ener: “Süleyman otuz, 36 ay içeride yattı.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Süleyman’ın yaradılışı hapis yatmaya uygun olmadığını düşünerek sonradan pişman oldum ve çevirdim diyor. Alparslan’ın en son beyanı da bu. Bende size onu söyleyeyim o zaman.”
Tanık Mehmet Ener: “Süleyman 36 ay içeride yattı.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “2. düzeltme beyanına ilişkin bunu neden böyle çevirdin dendiğinde de Alparslan Arslan bu açıklamayı yapıyor beyefendi. Süleyman’ın yaradılışı hapis yatmaya uygun değildi. Onun durumu buna müsait olmadığı için üzüldüm onun haline ve bu şekilde çevirdim lafı diyor.”
Tanık Mehmet Ener: “O, o çevirdiden 2 buçuk, 2 buçuk sene daha yattı Süleyman Esen.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim son beyanı bu şekilde. Evet Alparslan’ın yalnız bu konudaki son beyanı bu şekilde bunu da bilgilerinize sunayım. Osman Yıldırım bombaları sizinle yaptığı görüşmede size Veli Küçük’ten aldığını beyan ettiği bombaları, bombalarla ilgili olarak para zikretti mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Daha önce savcılara bu konudaki bir ifadem var.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Nedir?”
Tanık Mehmet Ener: “O, o ifademde ne söylediysem doğrudur.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Hangi ifadenizden bahsediyorsunuz?”
Tanık Mehmet Ener: “İstanbul cumhuriyet savcılarına verdiğim ifadede bu konuda bir açıklamada bulunduysam o açıklama doğrultusunda ifademi tekrarlıyorum.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Osman Yıldırım bu para bombaları atma karşılığında kendisine Veli Küçük tarafından bir para teklifinde bulunulduğunu size Sincan’da söyledi mi, söylemedi mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Ben bu konuda cumhuriyet savcılarına ifade verdim. Oradaki şu andaki teferruatı hatırlamamakla birlikte cumhuriyet savcılarına verdiğim ifadede ne dediysem doğrudur.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Cumhuriyet savcılarına verdiğiniz ifadede herhangi bir para konusunda herhangi bir beyanınız yok. Yani şöyle bir izlenim çıkıyor. Osman Yıldırım’ı almışlar. Al bu bombaları götür Cumhuriyet gazetesine at demişler o da Allah rızası için alıp götürüp Cumhuriyet gazetesine atmış. Sizin cumhuriyet savcılarına verdiğiniz ifadeden herhangi bir maddi çıkar veya örgüt birlikteliği gibi bir sonuç çıkmadığı için Allah rızası için bu bombalar atılmış gibi bir sonuç çıkıyor. Peki, siz Osman Yıldırım’ın bu bombaları neden Veli Küçük’ten teslim aldığını ve neden Cumhuriyet gazetesine attığını, bunun karşılığında bir menfaat temin edip etmediğini sordunuz mu veya bunu hiç merak ettiniz mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Hiç merak etmedim.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Bunu Osman Yıldırım’ın yani şey olarak mı bir Veli Küçük’e bir fever gibi bir böyle bir istedi de gideyim atayım diye attığını mı düşündünüz?”
Tanık Mehmet Ener: “Yoo hiçbir şey düşünmedim.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Osman Yıldırım’ın size 182. celsede size konuşmanız konusunda tam yetki verdiğini söylüyorsunuz.”
Tanık Mehmet Ener: “Kimin?”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Osman Yıldırım’ın.”
Tanık Mehmet Ener: “Yok Süleyman Esen’in.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Osman Yıldırım’ın 182. celsedeki sorgunuzda diyorsunuz ki, Osman Yıldırım bu konuyu herkesle dilediğim gibi paylaşmam konusunda bana tam yetki verdi hatta dönün bakın Osman’da orada oturuyor sorun diyorsunuz. Sonra da celse zabıtlarında var bakın Osman’da kafa sallıyor diyorsunuz.”
Tanık Mehmet Ener: “Hı tamam, tamam.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Hatırladınız mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Doğrudur evet.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Yani bu durumda siz Osman Yıldırım’dan aldığınız bilgileri her makama, her kuruma, her şahsa dilediğiniz gibi iletme konusunda tam yetkili kılındınız. Bunu da 182. celsede söylediniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Evet.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Osman Yıldırım’ın bunu adli mercilere öncelikli olarak adli mercilere iletilmesi konusunda size yetkile, yet… bir avukatla görüştüğü için söylüyorum. Yetki vermiş olabilir mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Sizin bunu bir öncelikli olarak adli mercilerle görüşmemiş olmanız sizin takdiriniz mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Ben bu konudaki Sayın Hamza Keleş’le nasıl konuştum Sayın Şamil Tayyar’a nasıl konuştum önceki celselerde arz ettim. Burada benim kastım açıktır.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Evet sizin takdiriniz mi? Sizin takdiriniz bunu anlıyoruz.”
Tanık Mehmet Ener: “Benim takdirimdir tabi.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Evet. Peki, Hamza Keleş ile ayın 8’ini bekle konuşmakta 8’ini beklemenizin nedeni ne?”
Tanık Mehmet Ener: “Bakın Perşembe günü duruşmalarımın yoğun olduğunu geçen celselerde söyledim. Cuma günü saat 13:33 mü demiştim o saatlerde gittim görüştüm dedim.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Evet.”
Tanık Mehmet Ener: “Benim vaktimin müsait olduğu.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “13 civarında mı gittiniz?”
Tanık Mehmet Ener: “Efendim?”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “13 civarında.”
Tanık Mehmet Ener: “Herhalde.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Peki Cuma günü gittiğinizde Şamil Tayyar’ın yazısının Star gazetesinde.”
Tanık Mehmet Ener: “Okumamış, okumamıştım bunu açıkça söyledim.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim siz gidiyorsunuz bir dakika ya yani yapmayın gidiyorsunuz Şamil Tayyar ile 6’sında görüşüyorsunuz ve ondan sonra Şamil Tayyar’ın ertesi gün ve daha sonraki yazılarını basından takip etmiyorsunuz. Bizim de buna inanmamızı bekliyorsunuz.”
Tanık Mehmet Ener: “Valla inanın veya inanmayın o sizin.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Tamam, peki siz.”
Tanık Mehmet Ener: “Sizin görüşünüz.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Cuma günü Hamza Keleş’e gittiğinizde görüşmek için gittiğinizde o sabah itibariyle Şamil Tayyar’ın siz bu yazıyı sakın yayınlama diye tembih ettim demenize rağmen ki bu sizin beyanınızda var. Ben tembih ettim.”
Tanık Mehmet Ener: “Hı, hı.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Baştan ayrıca söyleyeyim baştan uzun süre 181. celsede isim vermedim kesinlikle isim kullanmadım demenize rağmen 181. celsenin sonu ve 182. celsede isim verdiğinizi de kabul ettiniz ama baştan kata isim vermediğinizi çeşitli beyanlarınızda o kadar net söylediniz ki mesela ben size söyleyeyim. Şamil Tayyar’dan faydalanmak istedim. Bazı şeyleri daha teferruatlı başka şeyler var mı diye sormak için gittim. Diyorsunuz ki, bakın gazeteciye çok net 181. celse 47. sayfa bakın gazeteciye ben bu teferruatı anlatmadım bakın Cumhuriyet gazetesine atılan bombaları ben işte şundan aldım teferruatını anlatmadım 49. sayfa Sayın Şamil Tayyar’a söylemedim. Bakın bu kadar net. Sonra bir anda onunla biz gazete kupürlerini çıkarınca belki o anda bir paylaşım olmuş olabilir. Sonra birden. Gazetede, 53. sayfa gazetelerin tutanaklarında bakın isim yok. Tutanak gazeteler çıktı belki isim söylemiş olabilirim ama tembihledim. Şimdi siz tembihlemiş olmanıza rağmen yani baştan reddettiniz kesinlikle isim söylemedim diye defalarca burada beyanda bulundunuz ancak sonra isim söylediğinizi mecburen kabul ettiniz. Siz tembihlemiş olmanıza rağmen sabah 8, sabah 8’inde sabahın erken saatinde Şamil Tayyar bombayı düşürüyor. Bir bomba patlatıyor medyada. Şamil Tayyar bunun ekmeğini hala yiyor o patlattığı 8’inde patlattığı bombanın. Ve herkes infial halinde bu konuyu konuşmaya başlıyor. Ben o günü çok iyi hatırlıyorum ve bütün gazeteler, bütün haber kanalları Şamil Tayyar’ın bütün televizyonlar ve bütün iletişim araçlarında Şamil Tayyar’ın Ankara Sincan cezaevinde yapılan görüşme hakkındaki yazısı konuşuldu. Siz 13:30’da gittiniz Hamza Keleş’e. Siz bir daha lütfen hafızanızı bir zorlayın. Şamil Tayyar’ın 7’sini beklediniz 7’sinde gitmediniz. Bu kadar hayati bir konuda Şamil Tayyar’a cezaevinden çıktıktan yarım saat sonra ulaşmış olmanıza rağmen cumhuriyet savcısına gitmekte imtina ettiniz. 7’sinde.”
Tanık Mehmet Ener: “Hiçbir zaman hiçbir şeyden imtina etmem.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Efendim ertesi gün öğlen saatinde gitmiş olmanız bu konunun Şamil Tayyar’ın bombayı patlatması ve bütün yayın organlarında haber olması üzerine.”
Tanık Mehmet Ener: “Hiçbir alakası yok.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Avukatlık sorumluluğu ve mesleki anlamda.”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır hiçbir alakası yoktur.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Bir sorumluluk taşımamak için gitmemiş olabilir misiniz?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır, hayır hayır. Hayır, ben geçen celse de bu konuda nasıl davranış içinde olduğumu arz ettim. O nedenle hiçbir zaman o haberden haberim yoktu. Ben Sayın Hamza Keleş ile bu konuları paylaşmaya gittim.”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Ankara’da bombaların nasıl teslim ettiği konusunda yapılan bir araştırma var mıydı yargılama sırasında? Ben karşılaşamadım bombaların teslim anı hangi gün teslim edildiği, nasıl teslim edildiği. Bu konuda Ankara 11 Ağır Ceza Mahkemesinde bir araştırma yapıldı mı ben bulamadım size soruyorum?”
Tanık Mehmet Ener: “Valla Ankara 11 Ağır Ceza neleri araştırdı, neleri araştırmadı dosya içinde mevcut. Bizim birçok talebimiz hatta tüm taleplerimiz reddedildi. Biz o nedenle bombalarla ilgili araştırmayı Genelkurmay askeri savcılığına yapmak mecburiyetinde kaldık.”
Mahkeme Başkanı: "Avukat Hanım sorularınız devam edecek değil mi?”
Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük: “Bitti efendim.”
Mahkeme Başkanı: "Bitti mi, öyle mi?”

Duruşmaya saat 13:30’a kadar ara verildi.

Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu.

Bu arada tutuksuz sanıklardan Erkut Ersoy ve Güler Kömürcü Öztürk ile bir kısım sanıklar müdafileri Av. Ümit Şahin, Av. Gönül Kerinçsiz, Av. Hikmet Fırat Arslan, Av. Bülent Kılıç, Av. Hasan Gürbüz, Av. İbrahim Erdoğan ve Av. Cevat Çalık’ın da geldikleri görülmekle huzurdaki yerlerine alındı.

Tutuklu sanık Hüseyin Görüm ve Alparslan Arslan rahatsızlıkları sebebiyle salondan ayrıldı.

Sanık İsmail Yıldız’ın vermiş olduğu reddi hakim dilekçesi incelendi. 
İddia makamından gerekli mütalaa alındı.

GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ:

Sanık İsmail Yıldız’ın vaki, vaki dilekçesi delil gösterilmediği gibi davayı uzatmaya da matuf görüldüğünden CMK’nın 31. maddesi gereğince geri çevrilmesine oybirliği ile karar verildi. 

Açıklandı.

Açık yargılamaya devam olundu.
Sanık İsmail Yıldız söz almadan konuştu, anlaşılmadı.
Mahkeme Başkanı: "Sanık, sanık. Oturun. Oturun.”

Tanık Mehmet Ener tekrar eski kimliği ve yemini tahtında huzura alındı.
Kendisine doğrudan soru sorma işlemine kaldığı yerden devamla.

Mahkeme Başkanı: "Efendim var mı bir sorunuz? Hakim Bey buyurun.”

Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Mehmet Bey benimde birkaç sorum olacak. 181. celsede sayfa 61’de şöyle bir beyanınız oldu. Televizyonda ben baştan okumak istemiyorum kısa olsun diye. Televizyonda bir programcı arkadaş benimle görüşmek istedi ben dedim televizyonlara görüşmek istemiyorum. Çünkü biz avukatlar savunmalarımızı duruşmalarda yaparız. Fakat nezaketen geldiler konuştuk hatta o arada çekim yaptılar. Yaparlarken Danıştay’daki kamera kayıtları üzerinde duruyorlardı. Bunu nasıl ortaya çıkardınız bombalar nasıl bakın dedim; Ankara Orduevi var bunun yanında. Asker dedim bu işin çözülmesini istiyor olaydan 5 dakika sonra şeyleri vermiş CD’lerini bunu da bir araştırın yalnız dedim Danıştay değil orduevi kayıtları da bu konuda emsaldir dedim, fakat benim söylediklerim programlarda yazılmadı demişsiniz. Bu CD’leri sormak istiyorum yani olaydan 5 dakika sonra CD’lerin herhalde o Danıştay binasına giriş çıkış yapan.”
Tanık Mehmet Ener: “Terörle mücadele ekiplerinin.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Kişileri veya oraları gösterir Danıştay civarını gösterir kamera görüntülerinin CD olarak verildiğini söylemişsiniz. Bu konuyu biraz açar mısınız yani kim vermiş, kime vermiş?”
Tanık Mehmet Ener: “Sayın hakimim benimle tabi. Geldiklerinde tabi bu olayları ben kamera kayıtlarının özellikle ortaya dökülmesini istedim. Mesela bombaları araştırın dediğimde bir gazete bombalar elde kaldı diye manşet atmıştı. Bunun bizim işte başyazarımızda bu konuları yazdı diye görüşmeye geldiler. Baktım ki, tavır tek yanlı gibi. Yani Danıştay hakimler vermedi bu konunun arkasında başkaları var gibi bir şey deyince yani o hissediliyordu. Ben o nedenle dedim ki yanında orduevi de var biliyor musunuz Ankara’yı dedim. Orduevi de var Bu orduevinin terörle mücadeledeki arkadaşlardan biliyorum, duydum. Olaydan 5 dakika sonra olayın CD’leri aaa dedim ki asker çünkü hiç kimsenin suçlanmasını istemem ben. Ha onun için söyledim yani gönlümden geçen asker dedim bu işin çözülmesini istiyor. Olaydan 5 dakika sonra görüntü kayıtlarını vermiş.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Bu mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Dememin sebebi o.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Bunu kimden duydunuz? Yani CD’lerin verildiğini kamera görüntü CD’lerinin verildiğini kimden duydunuz?”
Tanık Mehmet Ener: “Verildiğini adliyeye şeye gelip giden 11. Ağır Ceza Mahkemesine gelip giden ve bu davanın başından beri ilgilenen terörle mücadele, TEM’de görevli polis memurları arkadaşlardan birinden duydum ama hangisinden duydum bilmiyorum.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Kim kime vermiş bu görüntü CD’lerini?”
Tanık Mehmet Ener: “Yani oradaki orduevi şeyi müdürü veya komutanı bilmiyorum.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “İsim telaffuz edildi mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Hayır hiçbir onlar te… onlara gitmişler istemişler onlardan almışlar. Yani benim bilgimde bu.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Kaç CD verilmiş ondan bir bilginiz var mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Hiç bilmiyorum hiç bilmiyorum yani CD’ler alındı dosya içinde de CD’ler var. Biz mahkeme aşamasında bu CD’leri izleme imkanımız olmadı.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Tamam.”
Tanık Mehmet Ener: “Amma velakin o CD’lerin ol… varlığını da bildiğim için kaç CD verildi, nere, görüntüde neler var.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Tamam.”
Tanık Mehmet Ener: “Ha hangi numaralar. Hatta orada numaralarında olması lazım 26 veya 29 gibi numaraların olması lazım. O noktada arz ettim.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Alan şahıslar Ankara terörle mücadelede görev yapan.”
Tanık Mehmet Ener: “Terörle mücadele tabi.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Polis memurları.”
Tanık Mehmet Ener: “Polisleri hı, hı.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Sonradan bu CD’lerin ne olduğu konusunda bir bilginiz var mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Hiçbir bilgim yok hatta bana sorulduğunda biz dedim mahkemede bunları incelemedik. Kamera kayıtlarıyla ilgili TÜBİTAK’tan bazı şeyler çıkınca dedim bunların da incelenmesi lazım diye benim açıklamam olduysa ondan sonra olmuştur.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Size bu konu, başka bir soruya geçiyorum. Size bu konu 1, 2 defa sorulmuş. Kemal Kerinçsiz Bey sormuş, o, o soruyu okumak istiyorum. Osman Yıldırım size 2 mektup 1 faks göndermiş. Kemal Kerinçsiz 182. celsede sayfa 32’de duruşma beyanı şöyle soruyor size. Osman Yıldırım size 2 mektup 1 faks göndermiş. Söz konusu faksı dediniz ki beni çağırdı diğer 2 mektubun içeriğini açıklar mısınız? Siz şöyle cevaplamışsınız. Bakın geçen celse Sayın Başkanım müsaadenizle bir askeri mahkemedeki bir işiyle ilgili aradı. Mektubunun mahiyeti buydu. Kendisine belirttim ben bununla ilgilenemem. Senin vekilliğini alamam doğrultusunda olmuştur.”
Tanık Mehmet Ener: “Şeklinde olmuştur.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Hatta şöyle devam ediyorsunuz alt tarafta, Döndüğümde Ankara'ya bakacağım varsa mektuplar çünkü Osman Yıldırım’ın mektuplarında bildiğim kadarıyla hiçbir kişiyi suçlayıcı kişilerin aleyhinde bulunan bir beyanı mektuplarında yoktur. Çünkü cezaevi kayıtlarında da bu okunmuştur demişsiniz. Yani Ankara’ya gidince, gideceğinizde bu mektuplara bakacağınızı söylemiştiniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Aradım bulamadım Sayın Hakimim. Aradım yoksa getirecektim. Hatta faksla ilgili bir doküman vardı onu da herhalde savcılıkta bıraktım o gün. Çünkü göstermek için götürmüştüm onu da bulamadım. Şimdi yoğunluğum çok fazla affınıza sığınarak yani bulabilirsem yine de mahkeme heyetine arz ederim bunları.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Bu mektubun mahiyetini hatırlıyor musunuz yani bir askeri mahkemedeki bir işinden bahsediyor Osman Yıldırım.”
Tanık Mehmet Ener: “Bir tazminat, bir tazminat davasıydı bir de şeydeki Erzurum’da bir iftiraya kurban gitmiş onunla ilgili olması lazım.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Evet. Mahiyetini hatırlıyor musunuz yani tarafları kimlerdir?”
Tanık Mehmet Ener: “Hiç bilmiyorum.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Neden kaynaklanıyor bu davaların konusu neymiş?”
Tanık Mehmet Ener: “Yani o ilk bu kendisi ilk iftirada cezaevi girmesine neden olan işte bir cinayet davası mıydı tam olarak hatırlamıyorum. Onunla ilgili iftiraya uğradım işte bu konuda Erzurum’da bir davam var diye o şekilde ama taraflarını hatırlamıyorum.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Tazminat davası neredeymiş?”
Tanık Mehmet Ener: “Tazminat davası askeri mahkemede bildiğim kadarıyla.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Hangi askeri mahkemede?”
Tanık Mehmet Ener: “Onu da bilmiyorum Hakim Bey.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Bilemiyorsunuz. Bildiğim kadarıyla yanlış hatırlamıyorsam Osman Yıldırım Gaziantep’te askeri mahkemede bir ceza davası var. Bir amirine veya üstüne bir taarruz saldırı yapıldığı, yaptığı konusunda. Bu konudan haberiniz var mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Hiç yok.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Yani oradaki davadan haberiniz var mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Yani tazminat davasından haberim var ama şeyini yani Gaziantep’teki davadan haberim yok hiç bilgim de yok. Belki hatırlamıyorum yani mektubunda o konuya girdi mi, girmedi mi onu da hatırlamıyorum.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Başka bir soru sormak istiyorum. 182. celsenin 48. sayfasında şöyle bir beyanınız var. Ben 21 Ocak’ta Genelkurmay Askeri Savcılığına vermiş olduğum bir dilekçe var. Bu dilekçede müvekkilim Süleyman Esen’in dahil olduğu askerlik yaptığı yerleri de gösterir şekilde bu el bombalarının benim müvekkilimin de eline geçebilir mi sualinin olduğu geniş kapsamlı bir talebim var. Bu konuda herhalde bir askeri Genelkurmay askeri savcılığına şikayet dilekçesinde bulunmuşsunuz.”
Tanık Mehmet Ener: “Şikayet dilekçesinde bulundum ve askeri Genelkurmay askeri savcılığı ertesi günkü tarih ile bu konuyu biz Kara Kuvvetleri Komutanlığına bildirdik gereğinin yapılmak üzere diye bir cevap verdi. Ben oraya vermiş olduğum dilekçeyi ve Genelkurmay askeri savcılığının bana vermiş olduğu bilgi yazısının birer fotokopilerini de ekleyerek 11. Ağır Ceza Mahkemesine arz etmiştim dosya içinde olması lazım.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “O Genelkurmay askeri savcılığındaki soruşturmanın evrakı akıbeti hakkında bilginiz var mı?”
Tanık Mehmet Ener: “Ondan sonra herhangi. Ondan sonra ne oldu ne bitti bana hiçbir belge gelmedi. Herhalde mahkememiz o gün karşılıklı görüşmede mahkemenize bir bilgi verildiğinden söylendi ama mahiyeti hakkında bir bilgim yok.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “O konuyu sormuştum evet. Bu tanık olarak vermiş olduğunuz bir ifade var. Osman Yıldırım’ın size neler söylediğini 11 Mart 2008 tarihli savcılıkta savcılığa verdiği ifadede belirtmişsiniz. Bunların dışında Osman Yıldırım’dan duyduğunuz başka bir şey var mı? Yani Cumhuriyet gazetesine nasıl bomba atıldığını, kimler tarafından atıldığının ve Ankara’ya gelindiğinde kimlerle görüşüldüğünün?”
Tanık Mehmet Ener: “Yok Hakim Bey.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Bu Danıştay baskını ile ilgili herhangi bir şey duydunuz mu?”
Tanık Mehmet Ener: “O, o, oradaki genel, oradaki genel manada verdiğim ifadedir. Onun haricinde hiç teferruata girmedim.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Onun dışında başka bir beyanı var mı onu soruyorum?”
Tanık Mehmet Ener: “Çünkü benim artık oradaki şeydeki davam bitmişti Ankara’daki dava bitmişti. Yargıtay aşaması vardı. Teferruata benim girmeme hiçbir gerek yok. Zaten 11 Marta kısa bir müddet 11 Martta da Sayın savcılara beyanda bulundum onlarda gizlilik doğrultusunda hatırlatmalarda yaptılar kanuni hatırlatmalar ondan sonra da pek teferruata girmedim hiç.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Osman Yıldırım şifreli resimler içeren bir mektup göndermiş daha sonra Savcı Bey bu şifreli resimle ilgili ifadesini almış. Yani bu konularla ilgili herhangi bir şey duymadınız mı Osman Yıldırım’dan?”
Tanık Mehmet Ener: “Şöyle ben dedi bu konularda savcılığa bir dilekçe verdim kendimce şifreledim gibi bir kelimesi oldu ama şifre nedir, ne değildir, neleri içerir sormadım.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Niçin böyle bir şifreli mektup gönderdiğini söyledi mi size?”
Tanık Mehmet Ener: “Bil… şöyle benim Ankara’da şöyle hatırlıyorum Ankara’daki savcılar beni dinlemedi dedi. Mahkeme de dinlemedi onun için gönderdim gibi bir şey olabilir.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Evet.”
Tanık Mehmet Ener: “Ama zaman geçtiği için yanlış bir beyanda bulunmak istemiyorum.”
Mahkeme Başkanı: "Bunlar daha önceki görüşmenizde mi oldu, daha sonraki görüşmenizde. İlk görüşmenizde mi bunlar oldu?”

Tanık Mehmet Ener: “Yok, yok, yok daha sonraki bir şeyde ben İstanbul savcılarına bir dilekçe verdim kendimce bir şifrelemem var filan dedi ama şifreleme nedir, ne değildir zaten duruşmada bitmişti malumunuz Orhan Karadeniz’e beyanda bulun dememdeki süre de geçmişti. Artık teferruat beni ilgilendirmiyordu.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Yani sizin Osman Yıldırım’la yaklaşık 8 civarında bir görüşmeniz var.”
Tanık Mehmet Ener: “Olmuş yani ben kayıtlar ortaya koyuyor.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Bu görüşmelerde herhangi birinde söyledi, öyle mi söyledi. Bu görüşmelerin herhangi birinde mi söyledi yani tarihi hatırlıyor musunuz?”
Tanık Mehmet Ener: “Herhangi birinde bir laf arasında söyledi gönderdim dedi. Dedim hayırlı olsun.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Peki o konuyla ilgili savcılıkta ifade vermiş mi yine şifreli mektup yazdıktan sonra?”
Tanık Mehmet Ener: “Hiç hatırlamıyorum Sayın Hakimim.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Bu 11 Mart 2008 tarihli savcılığa vermiş olduğunuz ifadede şöyle bir ibare geçiyor. Hatta Meclis İnsan Hakları Komisyonuna dilekçe vermesini isimleri ve olayları dilekçesinde genişçe yazmasını tekrarla söyledim. Osman Yıldırım’a bu şekilde söylemişsiniz. Mahkemenin kendisinin dilekçelerini ciddiye almadığını Meclis İnsan Hakları Komisyonuna göndereceği dilekçenin cezaevi yönetimine müsaade edilmediğini söyledi. Şimdi her şeyden önce mahkemenin kendisinin dilekçelerini ciddiye almadığını yani size bu aktardığı bu ifadenizde aktardığı konuları dilekçe yazmış mahkeme ciddiye almamış mı?”
Tanık Mehmet Ener: “İşte mahkeme ciddiye almadı deyince ben Orhan Karadeniz başkanımın dinleyebileceğini. Onun mahkeme yönetiminin iyiliğini hatta bana karşı şey olarak dedi ki, Mehmet Bey sizin bütün taleplerinizi reddetti mahkeme dedi niye bu kadar şey. E dedim ben Sayın Orhan Karadeniz’i senelerden beri tanırım. E dedim onun bir kanaati vardır düşüncesidir. Ona göre bir usuldür. Ona göre yapar dedim. Yani hep mahkemeye veya.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Tamam, tamam. Mahkemeye verdiği dilekçelerin mahiyetinden bahsetti mi? Yani ben şu şu konularda dilekçe verdim şunları yazdım ama mahkeme bunları dikkate almadı şeklinde herhangi bir şey söyledi mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Ben bu konuları hep açıklamaya çalıştım dedi. Bende dedim ki bir gittiğim zaman senin dilekçeler benim büroda varsa inceleyim dedim. Ama mahiyetleri bildiğimiz mahiyetlerdi. El yazısıyla yazdığı yazılardı. Duruşmada da zaten o şeyleri tekrarlıyordu. Onları biliyorduk.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Devamında şöyle söylemiş Osman Yıldırım size, Meclis İnsan Hakları Komisyonuna göndereceği dilekçenin cezaevi yönetimince müsaade edilmediğini söyledi. Böyle bir dilekçe göndermek istemiş de cezaevi mi engel olmuş?”
Tanık Mehmet Ener: “İstedim dedi göndermediler dedi. Hep geri çeviriyorlar gibi bir beyanda bulundu yani oradakini teyiden (1 kelime anlaşılamadı) söylüyorum.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Tamam yani bu dilekçenin mahiyetleri önemli yani ne yazıyor, ne yazıyorlarmış ki geri çevriliyor?”
Tanık Mehmet Ener: “Mahiyetini, mahiyetini. Hayır.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Gönderilmiyor.”
Tanık Mehmet Ener: “Hakim Bey tam mahiyetini bilmiyorum. Yani geri çevriliyor ben hep çevirmezler kanun neyse onu yaparlar mahkeme heyetimiz kanun neyse onu yapar şeklinde olduğu için mahiyetlere girdiğim zaman bir polemik olması lazım. Ona da ben girmem. Girmek de istemem çünkü esas noktada.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Hayır siz hatırladığınız kadar bildiğiniz kadarıyla yani bu dilekçelerin mahiyetini biliyorsanız onları sizden hatırladığınız kadarını istiyoruz.”
Tanık Mehmet Ener: “Tam olarak bilmiyorum Sayın Hakimim, tam olarak hatırlamıyorum.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Bu Danıştay baskınından 1 gün önce Ankara Opet denilen bir benzinlikte yaklaşık 17 saat 17, 18 sıralarında bir kavga olmuş. Osman Yıldırım ile Alparslan Arslan arasında. Bu konulardan bilginiz var mı yani kendisinden veya başkasından duydunuz mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Dosyaya intikal, dosyaya intikal edilen şekliyle biliyorum. Yani Opet’te Opet’in yerini bildiğim için dikkatimi çeken odur. Opet bizim adliyenin biraz karşı yolunda ileride Migros diye bir mevki vardı oradaydı. Orada işte siz bu çocukları şeye mi neye atmak istiyorsun orada bir kelimesi var onun. Orada bir tartışmaları olmuş. Tabi bu dosyaya intikal eden şekliyle biliyoruz.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Evet kavganın sebebi neymiş hatırlıyor musunuz?”
Tanık Mehmet Ener: “Kavganın sebebi herhalde o gün sabah Danıştay’ın oraya bir şeye gitmiş keşfe gitmiş dosyaya intikal eden benim anladığım.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Giden kim?”
Tanık Mehmet Ener: “Alparslan Arslan. Yanında da 2 kişi varmış beraber gittikleri şahıslar. Onlarda ya Necatibey caddesinde beklemişler Ankara’da veya ona benzer bir yerde beklemişler. O nedenle Osman Yıldırım onu soruş gayesi bir Danıştay’daki olay mıdır? Bir tahsilat mıdır? Bakın bunu da açıkça söyleyeyim. Nedir, gaye nedir, niye tartıştılar onu da bilmiyorum. Çünkü buraya geliş sebeplerini duruşmalarda kendisi anlatmış. Ankara’ya gidiş sebeplerini, onun bir Alparslan’ın bir hukuki işi vardı gibi amma velakin bir tahsilatsa onun içinde bir tartışma yapabilirler veya başka bir olay nedeniyle tartışma yapabilirler ama orasını kesin bilmiyorum.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Bu konuda Osman Yıldırım’dan duyduğunuz bir şey oldu mu yani.”
Tanık Mehmet Ener: “Yok duyduğum bir şey olmadı.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Veya aşka birinden?”
Tanık Mehmet Ener: “Yok.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Yine Osman Yıldırım veya başka birinden yani Osman Yıldırım’ın Ankara’da veya Alparslan Arslan’ın Ankara’da görüştüğü kişilerden bahsedildiği oldu mu? Size bu konuda intikal eden bir bilgi var mıdır?”
Tanık Mehmet Ener: “Duruşma dosyasına intikal eden kişilerle sınırlıdır Sayın Hakimim. Onun haricinde benimde bir bilgim yoktur mesela o gün gelmiş bir meslektaşımızla görüşmüş. Kocatepe otoparkına girmiş çıkmış. Herhalde Avukat Tarhan Toper hatırladığım kadarıyla. Onunla görüşmüşler yemek yemişler. On… o. Artı Ayfer Sağlam mıydı Aysel Sağlam onun Hürriyet’in bulduğu tanık diye basına intikal eden. Aysal Sağlam’ın işte ben bir gün önce Alparslan’ı şurada gördüm gibi beyanları var. Yani benim bilgim dosya içindeki belgelere dayanır.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Bu Tarkan Toper ve Alparslan Arslan belli bir yerde yemek yemişler olaydan bir gün önce.”
Tanık Mehmet Ener: “Hı, hı.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Bu yemeğe kimler katılmış. Yemeğin sebebi neymiş?”
Tanık Mehmet Ener: “Hiç bilmiyorum. Ben, dosyada neler söylendiyse işte yemeğe katıldık şeklini biliyorum ama dosyada orada isimler başka isimler verildiyse onları da hatırlamıyorum.”
Üye Hakim Hasan Hüseyin Özese: “Sorularım bu kadar teşekkür ederim.”
Tanık Mehmet Ener: “Teşekkür ederim.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Mehmet Bey benimde 1, 2 sorum var. Siz bugün Hamza Keleş’e gittiğiniz tarihi gün ve saat olarak bize aktardınız. Daha önceki beyanlarınızda bu konuda net bir ifadede bulunmamıştınız yanlış hatırlamıyorsam. 13:33’de gittim dediniz oraya.”
Tanık Mehmet Ener: “Sayın Savcılara o şekilde ifade verdim diye onun için söyledim yani hatırladım onu bugün hatırladım 13:33 veya 13:30 o gibi. Onun.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yok Hamza Keleş’e Cuma günü 13:33’de mi gittiniz?”
Tanık Mehmet Ener: “33 veya Cuma namazından sonraydı yani saat 13’tü. Sayın Savcılara o konuda herhalde bir ifade verdim orada da bir saat verdim. O saat daha doğrudur.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Bu herhangi bir tutanağa bağlanmadı dediniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Bağlanmadı, bağlanmadı.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Osman Yıldırım ile ilk görüşmeniz 6.2.2008 daha sonra 10.4.2008, 8.7.2008, 30.7.2008, 20.10.2008, 12.1.2009, 13.2.2009, 25.3.2009 tarihlerinde bu görüşmelerin ilkinde davaya müteallik olarak konuştuğunuzu daha sonraki görüşmelerinizin davaya müteallik olmadığını beyan ettiniz. Bugünde Üye Hakim Sayın Hüseyin Özese’nin sorusu üzerine yazdığı mektupta çizdiği bazı çizimlerle ilgili de savcılara gönderdim dedi bunu açar mısınız?”
Tanık Mehmet Ener: “Sayın Hakimim zaten şimdi görüşmedik ama Sayın Hakimim sorunca bir hatırladım. Bakın, ama şey nedir, şifreleri nedir, nasıl yazmıştır onu da bilmiyorum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Siz Osman Yıldırım ile görüştüğünüzde Ergenekon kelime olarak Ergenekon ifadesi geçti mi?”
Tanık Mehmet Ener: “Hatırladığım kadarıyla geçmedi. Zaten geçen celselerde de arz ettim. Ergenekon kelimesini başka manada kullananlara ben tepki gösteririm. O nedenle öyle bir kelime geçtiğini hatırlamıyorum.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani kendisinin beyanlarının nasıl bir yapılanmayla ilgili olduğunu söyledi? Yani adi bir suç örgütü olarak mı aktardı nedir yani ayrıntı vermedi mi bu konuda size? Belli bir plandan bahsediyor işte bombaların alınması vesaireden bahsediyor.”
Tanık Mehmet Ener: “Sayın Hakimim aradan uzun zaman geçtiği için yani anlattığı manaları mahkeme şey savcılarımıza anlattığım şekilde nasıl bir mana çıkarılıyorsa o manaya çıkarmak lazım.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Süleyman Esen’i daha önce tanımadığınızı beyan ettiniz.”
Tanık Mehmet Ener: “Tanımıyorum. Hı, hı.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şimdi duruşmada Süleyman Esen ile alakalı Alparslan Arslan’ın bir beyanı olmuş. Ancak zabıtlara geçmemiş. Cumhuriyet müdahil Cumhuriyet gazetesi vekilinin beyanına göre biz bu konuyu buradaki yargılamada ilgililere yönelttik bunun teyidini aldık. Yani Alparslan Arslan Süleyman Esen bana bombaları getirdi dediği şeyi konusunda böyle bir beyanınız olmuş Ankara’daki duruşmada diye kendinize kendisine yönelttiğimizde ben onu yorumla söyledim dedi. Yani ben Süleyman bombaları nereden bulabilir özel kuvvetlerde çalışan işte özel harekatta çalışan bir akrabası vasıtasıyla bulabilir diye yorumladım. O yüzden öyle söyledim diyor. Sizin duruşma sırasında böyle bir şeye vakıf oldunuz mu önce onu sorayım? Duruşma sırasında Alparslan Arslan’ın böyle bir beyanına vakıf oldunuz mu?”
Tanık Mehmet Ener: “Şimdi Alparslan Arslan’ın duruşmalar aşamasındaki hal ve hareketleri, durumu pek iç açıcı değildi. Onun için o beyanlardan öte biz duruşma safahatına dinlemeye yeğliyorduk. Yani bir.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu beyan önemli bir beyan olduğu için yani neticede bu (1, 2 kelime anlaşılamadı) ilişkin bir beyan.”
Tanık Mehmet Ener: “Tam olarak hatır… Sayın Hakimim tam olarak hatırlamıyorum. Ama bir ara karıştırdı bir şeyler karıştırdı işte en sonunda Sayın meslektaşımın sorduğu sorular doğrultusunda öğleden sonra ben yalan söyledim beyanı oldu. Yani bunların hepsini birlikte değerlendirdiğiniz zaman sağlıklı beyanların olmadığı mesela o günkü gazeteleri incelediğiniz zaman basına intikal eden yani gazeteci arkadaşlarımızın duruşma tutanaklarında kaleme alıp ama duruşma sırasında kaleme alıp fakat duruşma tutanağına geçmeyen Alparslan Arslan’ın bazı sözleri vardır. Bunlar gibi olabilir.”
Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Alparslan Arslan’ın kendisi hakkındaki bu beyanlarından dolayı siz veya bizzat Süleyman Esen herhangi bir tazminat davası yahut suç duyurusunda bulundunuz mu?”

Tanık Mehmet Ener: “Hayır hiçbir şey açmadık bu davanın sonucunu bekliyoruz. Mesela benim müvekkilim avukatlık yapamıyor bu olaylar nedeniyle. Olaydan 40 gün sonra Süleyman’ın ismi gündeme getirildi. 36 ay cezaevinde kaldı ve Süleyman Esen şu anda burada yargılandığı için veya burada yargılandığı için demeyelim 11. Ağır Cezanın vermiş olduğu kararda almış olduğu. Yani gözüken bir ceza varmış gibi hareket edildiğinden dolayı Süleyman Esen avukatlık da yapamıyor şuanda.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Daha önceki beyanlarınızda size Osman Yıldırım tarafından yazılan 3 adet mektubu temin edebilirseniz mahkemeye ibraz edebileceğinizi söylemiştiniz. Şuanda böyle bir imkanınız var mı?”

Tanık Mehmet Ener: “Demin Hakim Beye de onu arz ettim Hakim Bey.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Tanık Mehmet Ener: “Ben aradım bulamadım. Ama arayıp bulma imkanım olursa başımın üstünde o belgeleri aynen gönderirim mahkemenize.”

Mahkeme Başkanı: “Başka bize anlatmak istediğiniz bir şey var mı?”

Tanık Mehmet Ener: “Sayın Hakimim benim esas buraya geliş gayem adalete yardımcı olmaktır. Adalete yardımcı olabilirsem ne mutlu bana.”

Mahkeme Başkanı: “Şimdi adalete yardımcı olmak için geldiğinizi söylüyorsunuz defaaten. Ancak aldığınız bilgileri her şeyi bizzat adalete vermeniz gerekirken başka yerlere öncelik tanıyorsunuz. Bu mu bu şekilde midir adalete yardımcı olmak biz onu anlamakta biraz zorluk çekiyoruz yani.”

Tanık Mehmet Ener: “Sayın Başkan anlıyorum, benim o günkü çıkışım oradaki bir görüşmenin akabinde yapılmış. Oranın belki o gün arz ediyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Ancak yani öyle bir görüş…. efendim ama öyle bir öyle bir görüşme ki, öyle bir görüşme ki yani bir olayı tamamen ters düz edecek ve dolayısıyla sizin müvekkilinize çok büyük faydalar sağlayacak bir ters düz etme.”

Tanık Mehmet Ener: “Onun, onun belki şokuyla belki o yapıyla.”

Mahkeme Başkanı:  “30 yıllık avukatım diyorsunuz hakimlikte yaptım diyorsunuz.”

Tanık Mehmet Ener: “Bak işte bakın belki insanoğlunun başına bazı şeyler bir kere gelir. O nedenle yapmış olduğum çalışma bu şekilde gelişmiştir. Şimdi demin meslektaşlarıma cevap verirken de benim lugatımda keşke yoktur, dememdeki sebepte budur. Belki bugün düşünseydim direk Hamza Beyin o gün kapısını çalardım veya Ankara Başsavcısı o zaman herhalde Hüseyin Poyrazoğlu’ydu, Hüseyin Beyin kapısını çalardım.”

Mahkeme Başkanı: “Efendim muhatap olduğunuz mahkeme, mahkemede sizin kişiniz müvekkiliniz yargılanıyor. Öteki konuştuğunuz kişide aynı mahkemede yargılanıyor dosyaları var hala dosya devam ediyor. Bu dosyayı ters düz edebilecek konumda bir gelişme. Bunu nasıl siz başkalarıyla pay… mahkemeyle paylaşmadan önce başkalarıyla paylaşıyorsunuz?”

Tanık Mehmet Ener: “Sayın Başkanım onu daha öncede arz ettim Osman Yıldırım’ın beyanda bulunması noktasında açıklamada bulundum. Onun açıklaması lazımdı ki biz ondan sonra açıklayalım. Hamza Keleş Beyle yapmış olduğum konuşmaların mahiyetini arz ettim.”

Mahkeme Başkanı:  “Efendim ama gidiyorsunuz öbürünü açıklıyorsunuz o açıklamadan.”

Tanık Mehmet Ener: “Onunla ilgili de.”

Mahkeme Başkanı: “Yani onun gazeteye çıkacağını veya birilerine ulaşacağı basına veriliyor bu, basın yoluyla kitlelere ulaşacağını düşünmediniz mi?”

Tanık Mehmet Ener:”Şimdi Sayın…”

Mahkeme Başkanı: “Yani Osman’dan izin almadınız, Osman açıklama yapmadı bir şey yapmadı yani ne oldu?”

Tanık Mehmet Ener: “Sayın Başkanım, bazı şeyleri tembih ederseniz herhalde o yazılmaz diye düşünmüşünüzdür. Onun için keşke kelimesinin altında yatan çok şeyler var.”

Mahkeme Başkanı: “Bunun dışında başka bir şey söyleyecek misiniz?”

Tanık Mehmet Ener: “Herhangi bir katkım olmayacak.”

Mahkeme Başkanı: “Peki teşekkür ederiz gidebilirsiniz.”

Diğer tanık Kemalettin Gülen’in hazır olmadığı. Ancak avukatı aracılığıyla göndermiş olduğu dilekçede davaya sanık Alparslan Arslan’ın anlatımları nedeniyle müdahil olarak katılma istemine havi dilekçe verdiği anlaşıldı.

Keza zorla getirilmesine karar verilen tanıklardan Necat Uysal’ın da hazır olduğu anlaşıldı.

Duruşmaya kısa bir ara verildi.

Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu.

Bu arada tutuklu sanık Boğaç Kaan Murathan müdafii Av. Burak Bekiroğlu’nun da geldiği görülmekle huzurdaki yerine alındı.

Tanık Necat Uysal huzura alındı. 

Kimliği tespit edildi.

TANIK NECAT UYSAL: “Hüsnü oğlu, 02.12.1972 doğumlu, Yenişehir Mahallesi, Turan Güneş Caddesi No:312 İzmit/KOCELİ adresinde ikamet eder. Ailesinin yanında ailesinin ticaretine yardımcı olduğunu beyan eder.”

Mahkeme Başkanı: “İsimlerini duyduğunuz gazete duymuşsunuzdur yargılaması yapılan kişilerle bir akrabalığınız, bir husumetiniz, bir şeyiniz var mı?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır.”

Mahkeme Başkanı: “Sizi bazı konularda tanık olarak dinleyeceğiz. Alparslan’la ilgili olarak, Alparslan Arslan’la ilgili olarak tanık olarak dinleyeceğiz sizi. Bununla herhangi bir şeyiniz var mı, akrabalığınız var mı?”

Tanık Necat Uysal: “Hiçbir akrabalığım yok.”

Mahkeme Başkanı: “Size sorulacak suallerde kendinizi ilgilendiren konularda cevap vermeyebilirsiniz suçlu duruma düşürecek konumda bir suale muhatap olursanız cevap vermeyebilirsiniz.”

Tanık Necat Uysal: “Anladım.”

Mahkeme Başkanı:“Yakın aile efradınızla ilgili sorulacak suallere cevap vermeyebilirsiniz, sizden tek istediğimiz doğruyu söylemeniz.”

Tanık Necat Uysal: “Anladım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Gerçeği anlatmanız.”

Tanık Necat Uysal: “Anladım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Yani aksi bir ifade suçu da peşi sıra getirir.”

Tanık Necat Uysal: “Anladım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Anladınız?”

Tanık Necat Uysal: “Anladım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Yemin edeceksiniz.”

Tanık Necat Uysal: “Yemin ederim.”

Mahkeme Başkanı: “Bu söylediklerimi tekrar edin. Bildiklerinizi dosdoğru söyleyeceğinize namusunuz ve vicdanınız üzerine yemin eder misiniz?”

Tanık Necat Uysal: “Bildiklerimi dosdoğru söyleyeceğime namusum ve vicdanım üzerine yemin ederim efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet Necat anlat seni dinliyoruz bu Alparslan Arslan’la olan birlikteliğin, beraberliğin, tanışıklığın?”

Tanık Necat Uysal: “Alparslan Arslan’la bizim tanışmanız İstanbul’da Marmara Hukuk Fakültesine öğrenci olarak kaydolmasıyla başladı. Bende o dönemde Üsküdar Ülkü Ocaklarında görev yapıyordum bu dönem içerisinde.”

Mahkeme Başkanı: “Tarih ne zaman?”

Tanık Necat Uysal: “Yani 95, 96 o dönemler. Alparslan arkadaşımız üniversite okudu bizde o dönemde ülkü ocaklarında görev yaptık. Bu dönemde bu vasıtayla bir arkadaşlığımız oldu ve devam etti. Okulu bitirdikten sonrasında da İstanbul'da avukatlığa başladı. Avukatlığa başladığı dönemde de yine arada sırada teşkilata gelirdi teşkilatın işletmiş olduğu çay bahçesine gelirdi ve bu sebeple de arkadaşlığımız devam etti. Ben 2005 yılı itibarıyla İstanbul’dan Alanya’ya taşındım. Bu Alanya’ya taşındığım süre içerisinde de yine İstanbul'a gelip gitmelerim 2, 3 ayda bir devam etti. Bu gelip gitmelerim esnasında da arada sırada görüşmelerimiz devam etti bütün hepsi budur efendim. Yani siz sorarsınız ben öğrenmek istediklerinizi daha rahat söyleyebilirim.”

Mahkeme Başkanı: “Aykut Metin Şükre’yle ne bağlantınız var?”

Tanık Necat Uysal: “Aykut Metin Şükre de yine aynı dönemlerde Üsküdar Ülkü Ocaklarına gelip giden bizim genç arkadaşlarımızdan biriydi. Kendisi Selimiye’de ikamet ediyordu ailesiyle de tanışıyordum. Tanışıklığımız bundan ötürüdür.”

Mahkeme Başkanı: “Alparslan’ın arkadaşlarından tanıdığın kim var?”

Tanık Necat Uysal: “Yani Alparslan’ın arkadaşlarından dediğiniz o dönemde Marmara Hukukta okuyan öğrenci arkadaşlarımız vardı. Teşkilata gelip gidenler ortak tanıdığımız arkadaşlarımız bunlardı.”

Mahkeme Başkanı: “Kim onlar işte?”

Tanık Necat Uysal: “Örnek veriyorum Süleyman Esen, örnek veriyorum Zekeriya, örnek veriyorum işte o dönemde teşkilatta olan arkadaşlarımız vardı; Mehmet Taşdelen vardı. Bunun dışında bir sürü avukat arkadaşım yani onların genelde arkadaş çevresi öğrenci çevresiydi okuldaki kendi arkadaş çevreleri. Savaş vardı yine avukat oldu şuanda arkadaşımız, bunun dışında bir sürü arkadaşımız vardı öyle.”

Mahkeme Başkanı: “Olay olduktan sonra ne zaman öğrendin olayı Danıştay olayını?”

Tanık Necat Uysal: “Ben Alanya’da, ben Alanya’da ikamet ediyordum ama ailem İstanbul'daydı ben evliyim 2 tanede çocuğum var. Ben İstanbul'a gelmiştim sabahleyin televizyon seyrediyordum olayı öğrendim televizyonda da Alparslan’ın ismini ters yazmışlardı. Ben merakımdan acaba o mu değil mi nedir bu konu diye telefonla aradım ama tabi yapan o olduğu için telefonlara cevap verilmedi bundan sonrasında haberlerde.”

Mahkeme Başkanı: “Alparslan’ı aradın telefonda öyle mi?”

Tanık Necat Uysal: “Tabi, tabi, tabi.”

Mahkeme Başkanı: “O gün mü?”

Tanık Necat Uysal: “Olay oldu yani televizyonda olayı göstermeye başladığı anda acaba yani ismini ters yazmıştı Arslan Alparslan diye yazıyordu. Acaba deyip aradım telefonları cevap verilmedi. Ondan sonrasında aradan geçen biraz zamandan sonrasında Alparslan Arslan’ın olduğu, yakalandığı televizyonda onu gösterdikten sonrada onun olduğu belli oldu. Ondan sonrada nedir bu olay diye arkadaşlar arasında da.”

Mahkeme Başkanı: “Kimlerle konuştunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Yani şuanda tam hatırlamıyorum ama birçok insanla o dönemdeki teşkilatta, oradaki o bölgede tanıştığımız, ortak tanıdığımız birçok arkadaşımızla bunu paylaştık.”

Mahkeme Başkanı: “Aykut’la paylaştınız mı?”

Tanık Necat Uysal: “Aykut’la bunu o dönemde bunu paylaşmadım daha sonrasında.”

Mahkeme Başkanı: “Ne kadar sonra?”

Tanık Necat Uysal: “Tam hatırlamıyorum ama epey bir zaman geçmişti.”

Mahkeme Başkanı: “Nasıl paylaştınız?”

Tanık Necat Uysal: “Yani Aykut bana bu olayla bir alakasının olduğundan ötürü değil. Sadece abi bu Alparslan niye böyle yaptı, ne oldu nedir bu. Çünkü Alparslan’la o bölgede arkadaşlık düzeyinde Alparslan jirit bir arkadaştı. İnsanlarla 2 diyalogları çok doğru olmayan bir arkadaştı, çabuk kavga edebilen bir yapıya sahipti. Ama benim teşkilattaki abi konumunda olmam ve yöneticilik vasfımdan ötürüde bizim onunla aramızda hiç böyle bir kavga, gürültümüz, sıkıntımız olmamıştı. O yüzden de bu meselede birçok arkadaşımız Alparslan’a en yakın ben göründüğüm için bana sormuştur yani bu nedir, ne değildir, ne oluyor, kimdir falan gibi. Tabi Alparslanlar bu dönem benim Alanya’da olduğum dönem içerisinde Süleyman Esen’le beraber şeyh diye tabir edilen Salih Kurter’in evine gidip geldikleri bana da birkaç sefer seni de götürelim dediler ama ben kabul etmedim bunu.”

Mahkeme Başkanı: “Hangi dönemdi o?”

Tanık Necat Uysal: “2005, 2004’ün sonu itibarıyla 2005 o dönemde yani olay olmadan son 1, 1 buçuk sene içerisinde Alparslan zaten tamamen kendini bu Salih Kurter tarafına adapte etmiş. O tarafa gidip gelen bizim arkadaşlarımızla ve bizle de benimde İstanbul'da olmamamdan ötürü bizle de çok fazla görüşmelerini kesmiş görüşmeyen bir arkadaşımız olmuştu yani. Ama ben İstanbul'a geldiğim dönemlerde birçok arkadaşımı aradığım gibi hani İstanbul’dayım diye onu da arardım görüşürdük. Muhit olarak da aynı muhitte oturuyorduk. Yani Üsküdar Zeynep Kamil’de evlerimizde birbirine yakındı. Benim kendi ailemin olduğu ev onun kendi bekar oturduğu ev.”

Mahkeme Başkanı: “Olayı yaptığı silahları nasıl temini konusunda, edindiği konusunda bir haberin var mı, bilgin var mı?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim beni olaylarla alakalı da ben Ankara Terörle Mücadelede ve Ankara Cumhuriyet Savcılığında ifadelerimi verdim. Ben o dönemde Alanya’daydım benim bu olaylarla hiçbir alakam olmamıştır. Olmadığını da o dönemdeki verdiğimiz ifadelerle beraber o dönemdeki adli makamlar zaten ona göre bir karar vermişlerdi. Ben şöyle söyleyebilirim; benim Alanya’ya gitmemden sonrasında İstanbul'daki olan bu hadiseler tamamen benim dışımda gelişmiştir. Ama nihayetinde bu insanlarla bizim arkadaşlığımız, kardeşliğimiz, yakınlığımız çok azımsanacak bir durumda değildi. Yani sadece bu Alparslan, Süleyman ya da Aykut değil. Biz o dönemlerde ülkü ocaklarında, üniversitelerde ve liselerde çok ciddi gayretler sarf ettik. İnsanların doğru bir şekilde hizmet edebilmek adına onların yetişmesinde onların gelecekte doğru şeyler yapması için ciddi mücadeleler verdik. Bu mücadelelerimizin neticesinde de birçok arkadaşımızın doğru yerlerde görev aldığını ya da işte okullarını bitirdikten sonra ya da ticari hayatlarında çok farklı konumlar elde ettiler. Alparslan Arslan o dönemlerde ara sıra ben onu ara sıra o beni birçok arkadaşımızda olduğu gibi arıyorduk. O dönemde de bana Ankara Terörle Mücadelede ve Ankara Cumhuriyet Savcılığında sorulan soru şuydu; aynısını tekrarlayayım Alparslan seni olayla alakalı hiç aradı mı? Beni bu olaylardan yanlış hatırlamıyorsam 1 buçuk 2 ay öncesinde telefonla bir kere aradı. Sürekli yani ara ara görüşüyorduk o zaman yine beni aramıştı Alparslan’ın insanlarla ikili diyalogları çok doğru olmadığı için bir yerde bir meselesi olduğu zaman yani bir işi olduğunda beni arar, benim İstanbul’da uzunca zaman kalıp teşkilatlarda yöneticilik yaptığım için. Örnek veriyorum; bir şey lazım olduğunda yani bir araba bir başka şey ya da herhangi bir tanıdık bir yerlerde birisi lazım olduğunda beni arardı derdi ki; işte şurada kim var kime gitsek de bir meselemiz var bize yardımcı olur anlamında. Yine o dönemde de Aykut arkadaşımız Üsküdar’da o dönemde açık olan Ekspres Rent A Car vardı. Bu rent a carda çalışıyordu Alparslan’da beni yine arabayla akalalı aramıştı kendi içinde değil bir arkadaşının arabaya ihtiyacı olduğunu güvenilir biri olduğunu buna yardımcı olmamız gerektiğini bende Aykut’u o da tanır ama yani çok samimi olmadığı için Aykut’u aramasını söyledim. Bana dedi ki; yani sen Aykut’u ararsan en azından bizim arkadaşımızı geri çevirmezler. Biliyorsunuz yani Rent a cardan araba kiralamak içinde vergi levhası bir sürü evrak lazım oluyor ama araya güvenilir insanlar girdiğinde bu evraklar tamamlanmadan da hatırla, referansla verilebiliyor. Bu şekilde araba kiralaması konusuyla alakalı beni aramışlardı. Bende Aykut’la bunu görüştürdüm ondan sonrasında da hiçbir irtibatım olmadı. Ben o dönemde de zaten Alanya’daydım ben olay olduğunda İstanbul'a gelmiştim. Yani benim o dönem içerisinde her ikisiyle de bu anlamda ne yüz yüze, ne de telefonla bu konularla akalalı hiçbir görüşmem olmamıştır.”  

Mahkeme Başkanı: “Yani Aykut’u aradığında da Alanya’da mı aradın?”

Tanık Necat Uysal: “Alanya’dan aradım efendim ben Alanya’daydım o zaman.”

Mahkeme Başkanı: “Peki bu Süleyman Esen’le bir hocaya gittiklerinden bahsettiniz son 1 buçuk olaydan son 1 buçuk.”

Tanık Necat Uysal: “Salih Kurter evet.”

Mahkeme Başkanı: “Yıl içerisinde yapısında, şeklinde bir değişiklik oldu mu?”

Tanık Necat Uysal: “Oldu.”

Mahkeme Başkanı: “Nedir değişiklik Alparslan’ın?”

Tanık Necat Uysal: “Örnek veriyorum; Alparslan bizim deminde bahsettiğim gibi rijit bir arkadaşımızdı. Yani abi olarak bile insanları kabul etmez. Kendi doğrularında inat eden bir adamdı. Bu sebepten ötürü de insanlarla dostlukları, arkadaşlıkları öyle çok fazla yoktu. Ha insanlarla arkadaştı tamam ama dostluk anlamında bir diyalogları çok olmazdı. Ben neyi fark ettim ara ara geldiğim dönemlerde. Süleyman Esen çok sessiz mülayim bir arkadaşımızdır eskiden beri öyleydi. Yine aynı mülayimliği devam ediyordu ama Alparslan Süleyman Esen’in yanında onun sözünü dinler vaziyette bir durumu vardı ben hatta onun kendisine dedim ki; hayırdır dedim. Gittiğimiz hoca efendiden ötürü o benden önce gittiği için bu hiyerarşik düzende böyle saygı gösterilmesi gerekiyor. Bu sebepten ötürü de ben Süleyman Esen’e bu saygımı gösteriyorum dedi bana bende tamam dedim. Yani bunun dışında farklı bir yorumda yapmadı bende öyle deyince Allah Allah dedim o şekilde yani farklılıkları buydu. Çok rijit olan Alparslan daha mülayim hele ki o gidip geldiği arkadaşlarıyla, onlarla beraber gezer, onlarla beraber dolaşır, onlarla beraber oturur kalkar hale gelmişti. Etrafımızdaki birçok arkadaşımızı da oraya götürmüşler. Bir kısmı gidip geldikten sonra tatmin olmamış, devam etmemiş ama bunlar devam ediyorlardı. Bu hadiseler olduktan sonrasında Alparslan’ın evinde kalan Alparslan sayesinde Marmara Hukukta öğrenci olan tanıdığım Teoman Ekşi’nin anlatımları vardı. Bende bölgede Sakarya Üniversitesinde de öğretim görevlisi olan Emin Gürses Hocamızı anlatımlarından anladığım kadarıyla; devlette öyle zannediyordum tutuklanana kadar etkin bir görevi var (1 kelime anlaşılamadı). Bu hadiselere Teoman gelip bana bir şeyler anlattığında bende Emin Hocaya, hocam böyle böyle durumlar söyleniyor.”

Mahkeme Başkanı: “Nasıl tebliğ etti ne demek o, o konu ne?”

Tanık Necat Uysal: “Yani ben Emin Hocanın örnek veriyorum ruhsatlı silahı vardı işte konuşurken de askerle ya da emniyetle ya da işte valilikle toplantı falan bu tür muhabbetler yapınca o anlatımlarından istihbaratçı olduğunu zannettim ben.”

Mahkeme Başkanı: “Emin Hocanın.”

Tanık Necat Uysal: “Emin Hocanın, bende bu sebepten ötürü emin hocamıza Üsküdar Belediyesinin yanında üniversite mezunu olan ama kimisi iman, kimisi öğretmen, kimisi avukat bir sürü insanın gittiği bir çay ocağı var. Bizde gidip geliriz oraya.”

Mahkeme Başkanı: “Ne o sarhoşlar kahvesi mi?”

Tanık Necat Uysal: “Öyle tabir ediyorlar çay ocağı orası belediye binasının orada. Orada Emin Hocayı gördüm dedim ki hocam; sizinle biraz görüşebilir miyim? Böyle böyle durumlar anlatılıyor Teoman işte bir Salih Kurter Hocadan bahsediyor. Bende duymuştum ama bu hadiselerin menşeinin o taraftan olduğuyla alakalı yorumlar yapıyor kendisinin de oraya gidip geldiğini daha sonrasında gitmediğini.”

Mahkeme Başkanı: “Olaydan sonra mı bunlar?”

Tanık Necat Uysal: “Olaydan sonra bu hadiseler gelişti. Teoman İstanbul'a geldi, Teoman’da okulunu bitirip Adana’ya gitmişti, Adanalı kendisi. Geldi direk Alparslan’la ve Teoman’la olan arkadaşlığımdan ötürü Üsküdar’da beni bulunca dedi ki abi böyle böyle dedi. Ben dedim ki Teoman nedir sen ev arkadaşın hani ben epey zamandır 1 seneden fazladır burada yokum. Nasıl oldu bu, nedir bu konu diye sorduğumda abi Salih Kurter’e gittik o dönemde Salih Kurter’e gitmeye başlanıldığında orada birçok şey değişti dedi. Dedim ki değişen ne; örnek veriyorum Salih Kurter denilen şeyh bunlara birer muska yapmış. Bu muska kurşungeçirmezmiş, bomba geçirmezmiş her gidene evinde sütlaç gibi sütlü bir tatlının olduğunu, o tatlıyı herkese yedirdiğini yemeyen insanı da oraya kabul etmediğini beyan etti. Abi dedi yani kimlere ulaşabileceksek, nasıl bir bilgi vereceksek Alparslan’la alakalı da bunları anlatalım bu konuda ne yapılıyorsa yapılsın dendiğinde bende Emin hocaya ilk önce kendim hocam böyle böyle bir durum var arkadaşlar burda.”

Mahkeme Başkanı: “Peki Alparslan’a öyle oldu da Teoman’a niye olmadı.”

Tanık Necat Uysal: “Teoman devam etmedi.”

Mahkeme Başkanı: “Ondan.”

Tanık Necat Uysal: “Tabi tabi devam etmedi. Bir iki gitti geldi ondan sonra gitmedi.”

Mahkeme Başkanı: “Peki Süleyman’a niye olmadı, Süleyman’a niye olmadı?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim onu bilmiyorum yani bir kere ben şöyle bir şey söyleyeyim demin de en başında söylemiştim Süleyman kişilik olarak sessiz, sakin, mülayim bir arkadaşımız. Alparslan’da bunun tam tersi kavgacı, çabuk fevri hareket edebilen istediğiniz zaman yani bir şey olduğunda hemen kavga edebilecek yapıda bir arkadaşımızdı yani üniversiteye başladığı günden beri böyleydi.”

Mahkeme Başkanı: “Bunları size hep Teoman mı anlatıyor?”

Tanık Necat Uysal: “Evet Teoman anlattı bende Teoman’ın anlatımlarını.”

Mahkeme Başkanı: “Sizde Teoman’ın anlatımlarını.”

Tanık Necat Uysal: “Emin Gürses hocamıza aynısını anlattım ve dedim ki hocam arkadaşta burada kendisini dinleyin ona göre ne yapmak gerekiyorsa bizimde üstümüze bir şey düşüyorsa bizde elimizden geldiğince nereye nasıl anlatmamız gerekiyorsa onları anlatalım. Bu işler aydınlığa çıksın anlamında beyanda bulunduk. Hocamızda bizim bu Teoman’la benim anlatımlarımdan sonra televizyon.”

Mahkeme Başkanı: “Teoman’ı dinledi mi o?”

Tanık Necat Uysal: “Dinledi, dinledi Emin Hocam. Bu anlatımlarımızı dinledikten birkaç gün sonrasında da hatta televizyona da çıktı. Televizyonda da bütün bunları anlattı. Orada da Sayın savcılar göreve çağırıyorum Üsküdar’da arkadaşlarımız bu konuları biliyor bu arkadaşlarımızı gerektiğinde dinleyin bu arkadaşlarımızın söylemlerinden istifade edilmesi gereken konular varsa istifade edin gibi beyanlar etti. Hatta daha sonrasında yine Emin hocayla bu muhabbeti yaparken birkaç gün sonrasında Salih Kurter’in işte evi muhabbeti oldu. Sanayi bölgesinde oturduğunu, Levent sanayi bölgesinde oturduğumu söylediğimde; orada bizim 2 tane polis memuru arkadaşımız var artık o evde ne olup ne bittiğinden haberdarız dedi. Yani bizim bu hocamızın bu söylemlerinden ötürü biz onu istihbaratçı ya da o insanlarla görüşebilen bir insan olarak değerlendirdiğimiz için duyduğumuz bir şey olduğunda önce Emin hocama gidip; hocam böyle böyle durum var bak bu arkadaşımız bunu söyledi bunda da bilginiz olsun deyip bütün her şeyi Emin Hocamıza aktarmıştık.”

Mahkeme Başkanı: “Ne oldu sonra gelişme?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim?”

Mahkeme Başkanı: “Orada kaldı mı?”

Tanık Necat Uysal: “Bize hiçbir şey söylemedi ta ki ben abimin oğlu var. Ankara Gazi Üniversitesinde ayağında sakatlığı vardı. Ameliyata götürdüm onu, ameliyat ettirdim hastaneden taburcu olmamıza yakın Aykut şimdiki kayınbiraderi olan bir arkadaşının Adalet Bakanlığında bir işi olduğunu, bu konuda yardımcı olup olamayacağımı sordu bende; gel abim görüşürüz dedim. Geldi kayınbiraderiyle beraber Adalet Bakanlığına gittik orada.”

Mahkeme Başkanı: “Aykut’un kayınbiraderi.”

Tanık Necat Uysal: “Aykut’un kayınbiraderi o zaman sözlüydüler şimdi evlendiler. Aykut’un kayınbiraderiyle beraber Aykut, ben, kayınbiraderi üçümüz Adalet Bakanlığında o kayınbiraderiyle alakalı onun görüşmelerini yaptık, ondan sonrasında döndük Gazi Üniversitesine pardon Başken Üniversitesine hastaneye yeğenimi de o gün taburcu ettim beraber AŞTİ’ye geldik otogara bizi getirdiler. Otogardan o anda İstanbul'a giden ilk bilet otobüs firmasından biletimizi aldık otobüse bindiğimizde otobüsümüzü kendilerini sonradan tanıttıkları Ankara Terörle Mücadele Polisleri otobüsü durdurdu, hareket etmemiştik daha. İlk önce Aykut’a gel dediler bende hayırdır ne oluyor kimsiniz dediğimde. Sen kimsin dediler abisiyim dedim o zaman sende gel dediler aşağıya indik. Kimlik bilgilerimizi aldılar bana daha sonrasında sen gidebilirsin deyip benim kimliğimi verdiler. Ankara Terörle Mücadele Aykut’la işimiz var dediklerinde Aykut orada kaldı. Ben bizim teşkilatta hem başkanımız olan hem de yakın görüştüğüm Mehmet Taşdelen abime telefonla Aykut’un Ankara Terörle Mücadeleye alındığını abi bu çocuğun babası da rahmetli olmuştu Aykut’un kimsesi de yok. Buradan ne yapmak gerekiyorsa buna yardımcı olalım dedim o da bana abim o zaman sabahleyin bende İzmit’e yeğenimi getirmiştim sabahleyin beraber gidelim bakalım nedir durum öğrenelim dedi. Sabahleyin beni gişelerden aldı İzmit Otogar gişelerinden, beraber Ankara'ya gittik. Mehmet abim avukat olduğu için terörle mücadeleye girdim ben kapının yanında bekliyordum Ankara Emniyetinin içinde, aradan 3, 5 dakika geçti geçmedi beni telefonla aradı dedi ki; abim seni de istiyorlar hemen içeri girdim buyurun dedim. Seninde ifaden geriyor dediler bizde orada kaldık o gecede orada kaldık ertesi gün ifadelerimizi verdik. Ankara Cumhuriyet Başsavcılığında bizim ifadelerimizi tekrar aldılar. Sonrasında Süleyman Esen, Salih Kurter, Aykut Metin Şükre, tutuklandı beni Ankara savcılığı serbest bıraktı. Sonrasında onlar yargılanmaları devam etti ve bugüne kadar bana bu konuyla alakalı başka hiç kimse hiçbir şey demedi.”

Mahkeme Başkanı: “O kadar mı anlatacağın şeyler?”

Tanık Necat Uysal: “Yani sorarsanız sorduklarınızı tekrarlarım.”

Mahkeme Başkanı: “Aykut Metin Şükre’yle beraber emniyete gittiğinde Aykut Metin Şükre derki ben.”

Tanık Necat Uysal: “Aykut Metin’le ben beraber gitmedim emniyete.”

Mahkeme Başkanı: “İşte beraber emniyette olduğunuz zaman.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Verdiği ifade de; sizin kayınpederinizle kayınvalidenizi Harem’den otobüse binerken telefon görüşmesinde yanınıza geldiğinizde.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Silahların kendisi tarafından ona verildiği falan söyledi size.”

Tanık Necat Uysal: “Söylemedi bunları bana efendim. Bana bunları söylemiş olsaydı ben her şeyi Emin hocaya söylediğim gibi bu konuyu söylerdim.”

Mahkeme Başkanı: “Emin hocayı bak şimdi anlatıyorsun?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Kaç tane ifadende öyle Emin hocadan falan bahsettiğin yok.”

Tanık Necat Uysal: “Ama bana sordukları sorular içerisinde hiç Emin hoca yoktu ki siz sordunuz ben on…”

Mahkeme Başkanı: “Ben size Emin hocayı sormadım siz anlattınız.”

Tanık Necat Uysal: “Siz bana dediniz ki, bu konuyla alakalı.”

Mahkeme Başkanı: “Ben size Emin hocayı sormadım yani.”

Tanık Necat Uysal: “Efendim siz bana dediniz ki bu konuyla alakalı kimlerle görüştünüz, ne konuştunuz bende kimlerle ne konuştuğumu. Bana Ankara Terörle Mücadelede ya da Ankara Savcılığı için bu sorular bana sorulmadığı için bende hiçbir şey demedim.”

Mahkeme Başkanı: “Sormadığı için anlatmadınız.”

Tanık Necat Uysal: “Zaten Emin hocamda televizyonda o dönemde bütün.”

Mahkeme Başkanı: “Savcı da sormadı.”

Tanık Necat Uysal: “Sormadı, kimlerle ne konuştun demedi bana. Sadece sordukları bana Ankara Emniyetinde ve Terörle Mücadelede benim olay olduğu gün fevri bir şekilde çektiğim bir mesaj var. Bu mesajı niye çektin dediler. Bende o anki duygularımla çektiğimi beyan ettim. Onun dışında da bana farklı bir şey sormadılar sadece Aykut’la, Alparslan’la ve diğer birkaç kişiyle olan yakınlığımı onlarla olan hukukumu sordular, sordukları sorulara tek tek cevap verdim ondan sonrasında da bu hadise yaşandı.”

Mahkeme Başkanı: “Bu Aykut Metin Şükre’nin telefonunu siz mi verdiniz Alparslan’a?”

Tanık Necat Uysal: “Evet, evet.”

Mahkeme Başkanı: “Niçin verdiniz?”

Tanık Necat Uysal: “Rent A Car araba kiralamasıyla alakalı.”

Mahkeme Başkanı: “Araba kiralamak için.”

Tanık Necat Uysal: “Evet o dönemde Aykut Metin Şükre Ekspres Rent A Carda çalışıyordu araba kiralama işi yapıyorlardı.”

Mahkeme Başkanı: “O konuda da Alparslan derki bir ifadesinde; silah istedim ondan sizden önce silah istedi daha sonra siz onu Aykut Metin Şükre’ye yönlendirdiniz telefonunu verdi dedi.”
Tanık Necat Uysal: “Hayır efendim, hayır efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Efendim.”

Tanık Necat Uysal: “Hayır, benden böyle bir talepte bulunmadı hiç böyle bir muhabbetimizde olmadı Alparslan Arslan’la.”

Mahkeme Başkanı: “Sonuçta da Aykut Metin Şükre kabul ediyor silah verdiğini.”

Tanık Necat Uysal: “Efendim sonrasında onların arasında gelişen hadiseden benim haberim yok ama benden arabayla”

Mahkeme Başkanı: “Başlangıcında böyle olmadı mı başlangıçta böyle anlattığın şekilde olmadı mı?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır efendim, hayır efendim, hayır efendim. Rent a cardan araba kiralamakla alakalı Aykut’tan yardımcı olmamı istedi. Bende Aykut’u aradım Alparslan seni arayacak bir arkadaşına araba lazım olduğunu bu konuda da gerekli evraklarının tamamlanmadığını referans olmamı istediğini. Bende Alparslan’a güvenebilirsin bir sıkıntı olursa Alparslan telafisini yapar dedim. Tamam, abi ver numaramı arasın beni dedi bende döndüm Alparslan’a dedim ki; numarası bu ara ondan sonrasında daha her ikisinin de bana dönüşü olmadı, ne yaptıklarını da bilmiyorum. Bu olaylardan sonrasında Ankara'ya benimde Mehmet abimle beraber tekrar geri döndüğümde. Yani AŞTİ’de Aykut alındıktan sonra benim yanımda sabahleyin ben tekrar Mehmet abimle Ankara'ya gittiğimde bunlar oldu.”

Mahkeme Başkanı: “Niçin yani niçin dönüyorsunuz geriye annesi, babası, ailesi yok mu onun siz niçin dönüyorsunuz geri?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim babası rahmetli olmuştu Aykut’un. Aykut çocukluğundan beri teşkilatta bizim beraber yanımızda olan teşkilatta olan bir kardeşimiz. Yani ben keşke beni bir tanıyabilseniz ya da beni sorabilseniz de etrafımdaki insanlara. Ben 88’den 2005’in sonuna kadar İstanbul’da ülkü ocaklarında ve MHP’de görev yaptım. Görev yaptığım dönem içerisinde de bölgemizde bize ulaşabilen herkesin çocuğunu okula yazdırdım, hastasını hastaneye götürüp tedavisini yaptırdım. Bürokraside ya da devlette herhangi bir sıkıntısı olan insanın işini onla beraber gidip takip ettim benim teşkilattaki görevimde buydu. Bu sebepten ötürü de bu devamlılığımı devam ettirdim. Yani arkadaşlarımız yıllarca bu insanlara biz emek verdik. Yani böyle çok ucuz konularda insanlarımızın heba olmasına gönlümüzün razı olması mümkün değil ki efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Onun için Ankara'ya gittiniz Aykut için?”

Tanık Necat Uysal: “Evet, gittim onun için efendim. Ankara'da da Terörle Mücadele benimde ifademe başvurulacağını söylediğinde de hiç tereddüt etmeden gittim. Sordukları sorulara doğru bir şekilde cevaplarımı verdim ondan sonrada Ankara Savcılığına çıktığımızda aynı ifadeleri tekrarladım.”

Mahkeme Başkanı: “Peki Aykut niçin böyle söylüyor?”

Tanık Necat Uysal: “Bilmiyorum efendim belki korktuğu içindir bilemiyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Mehmet Taşdelen de yanında korkmaması için bak kalkmışınız gitmişiniz Ankara'ya yanına gitmişiniz.”

Tanık Necat Uysal: “Bilmiyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Mehmet Taşdelen’in yanında bunları söylüyor.”

Tanık Necat Uysal: “Bilmiyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Alparslan niçin öyle söylüyor?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim Alparslan’ı bir anlayabilsem.”

Mahkeme Başkanı: “Alparslan’a da bir yığın iyilikler yapmışsın anlattığın kadarıyla.”

Tanık Necat Uysal: “Efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Bir yığın iyilikler yapmışsın Alparslan’a seni dinleyen birisi.”

Tanık Necat Uysal: “Efendim ben Alparslan’a.”

Mahkeme Başkanı: “Ona rağmen, ona rağmen niçin senin hakkında bu şekilde.”

Tanık Necat Uysal: “Efendim benim Alparslan’a yaptığımı babası yapmamıştır yani.”

Mahkeme Başkanı: “Yapmadıysa da bak neler diyor hakkında ama.”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi ona sormak lazım efendim neden bunları söylediğini. Bize öğretilen insanları eğitmek adına millete faydalı olmak için her türlü mücadeleyi vermemiz gerekendi, biz bunu yaptık bundan da pişman değiliz efendim yani. Bugünde aynı şekilde yine etrafımızdaki insanların doğru bir şekilde yetişmesi için elimizden geleni yapıyoruz.”

Mahkeme Başkanı: “Peki daha sonra bunlardan haberin olmadı mı yani bu şekilde beyanlarda bulunduğundan?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim ben, bu hadiselerin, bu hadiselerin netleşene kadar ilk Alparslan alındığında Alparslan’ın ailesini de Ankara'ya götürdüm. Sincan Cezaevi kapılarında avukat olan arkadaşlarımızı götürdüm onların durumlarının ne olduğunu öğrenmekle alakalı hakikaten mücadele ettim. Ama sonrasında bu hadiselerin Emin hocanın ya da etrafımızdaki birçok insanın ya da basın medyanın farklı anlatımlarından sonra bu hadiselerin kendilerinin Allah rızası için ya da türban ya da buna benzer İslam’la alakalı değil de başka bir yerlere hesap yapıldığı gündeme geldiğinde. Lanet olsun dedim döndüm kendi aileme kendi çoluk çocuğuma kendi rızkımın peşine mücadelemi vermeye başladım.”

Mahkeme Başkanı: “Yani sen daha evvel verdiğin mücadeleyi türban adına yapıldığı için mi verdin?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim, ben şunu söylüyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Onu mu demek istiyorsun?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır, şimdi ben şunu söylüyorum; bu arkadaşlarımız daha çok genç denilecek yaşta İstanbul'a gelip bunların okullarını bitirip doğru eğitimler alıp doğru şekilde bu millete hizmet etmesi için mücadele ettik. Bu mücadelede bu insanların bu kadar ucuz kurban olmaması noktasında mücadele ettim. Ama baktık ki bizim mücadelemizle bu işler olmuyor sonrasında da Emin hocaya biz bu konuları anlattığımızda farklı şeyler basında ve medyada da çıktı. Bu esnada da biz Ankara'da alınıp serbest bırakıldıktan sonra Salih Kurter’in yanında Küçük Salih diye onun vekili denilen bir arkadaş geldi yanıma. Beni tehdit etti yani çok Salih Hocayı zorlarsam işte bunun adını çok zikredersem bizim başımıza bela geleceğini falan söyledikten sonra benimde 2 tane evladım var. Dedim ki; aynılarını ben o dönemde yine Emin Hocaya, hocam bak böyle diyorlar dedim; ha korktuğumdan falanda değil.”

Mahkeme Başkanı: “Sen Salih hocayı, sen Salih hocayı Emin hocaya mı anlattın?”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “O da kamuoyunu yayıldı, duyuldu ondan sonra mı geldi o Küçük Salih?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim şöyle oldu, ben hayır efendim şimdi ben Emin hocaya bu konuları anlattığımın ertesi gününde Muhsin Yazıcıoğlu şuanda ismini hatırlamadığım bir gazetede bu konuyu deklere etti, manşetten.”

Mahkeme Başkanı: “Vefat eden?”

Tanık Necat Uysal: “Vefat eden, Emin hoca ondan sonra işte 2. sefer Emin hoca beni çağırdığında dedi ya bak senin dediklerin doğru çıktı Muhsin Yazıcıoğlu da bunları anlattı. Gazetedeki manşet bu dedi o zaman bu konunun üzerine gitmesi lazım yetkili olan mercileri bu konuya yönlendirmek lazım dedi. Hatta çıktı televizyonda canlı yayında da bu konunun üzerine basa basa program yaptı. O programda da deminde arz ettiğim gibi bu konularla haberdar oluşunun Üsküdar’daki Alparslan’ın etrafındaki arkadaşlarının olduğunu bizi beyan ederek bu konuya bakan yetkili kişilerin, kişilere istediğimiz zaman yardımcı olabileceğimizi bilgi verebileceğimizi söyledi. Ama bize hiç kimse bu konuda gel senin bilgini alalım ne biliyorsun kardeşim demedi, bizde bekledik.” 

Mahkeme Başkanı: “Küçük Salih ne zaman buldu seni?”

Tanık Necat Uysal: “Ben Ankara'da alınıp serbest bırakıldıktan sonra.”

Mahkeme Başkanı: “Sen alınıp serbest bırakıldıktan sonra Küçük Salih’le ilgili hiçbir beyan yok ki o tarihi kadar seninle ilgili?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim Küçük Salih kendisi için bir şey demiyor bize zaten. Salih Kurter’le alakalı bu ismi çok zikretmemem gerektiğini (1kelime anlaşılamadı).”

Mahkeme Başkanı: “E Salih Kurter’i de söylememişsin?”

Tanık Necat Uysal: “Söyledim efendim ben.”

Mahkeme Başkanı: “Çok az.”

Tanık Necat Uysal: “Efendim sorulan sorular neyse ben onu cevapladım aynısını anlattım.”

Mahkeme Başkanı: “Ha o kadar söyledin.”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi siz ne biliyorsanız anlatın dediğinizde anlatıyorum ondan sonra da size diyorum ki; sorun efendim cevap vereyim, siz soruyorsunuz devamı geliyor.”

Mahkeme Başkanı: “Bu Küçük Salih’i ne zaman tanıdın sen?”

Tanık Necat Uysal: “Ben Küçük Salih’i o dönemde tanıdım.”

Mahkeme Başkanı: “Ne zaman?”

Tanık Necat Uysal: “Yani bu olaylardan sonrasında.”

Mahkeme Başkanı: “Yani Ankara'ya gidip ifade verdikten sonra mı tanıdın?”

Tanık Necat Uysal: “Evet, evet.”

Mahkeme Başkanı: “Daha önce tanımıyor musun Küçük Salih’i?”

Tanık Necat Uysal: “Yok, yani Alparslan’lardan ya da Süleyman’dan onun ismini duyuyorum ama tanımıyorum. Yani Salih Kurter’in rahatsız olduğu dönemlerde bazen onun yerine muskaları onunda yazdığını çocuklara bu arkadaşlarımıza onunda okuduğunu beyan ediyorlar. Ona da ciddi saygı gösteriyorlar Salih hocanın vekili olarak anlatıyorlardı. Ondan sonrasında bu hadiseler olunca da Üsküdar’da geldi dedi ki böyle böyle.”

Mahkeme Başkanı: “Ancak görmedin onu.”
Tanık Necat Uysal: “Tabi görmedim.”

Mahkeme Başkanı: “Sadece gıyapta bu şekilde anlatılıyordu.”
Tanık Necat Uysal: “Evet, evet, evet.”

Mahkeme Başkanı: “Daha sonra bu Ankara dönüşünde mi gördün?”

Tanık Necat Uysal: “Ankara dönüşünde gördüm kendisini.”

Mahkeme Başkanı: “Yanına seni mi aradı buldu?”

Tanık Necat Uysal: “Beni aradı buldu bir arkadaş vasıtasıyla.”

Mahkeme Başkanı: “Kim vasıtasıyla?”

Tanık Necat Uysal: “Yani Üsküdar’da yaşayan Kamil diye bir arkadaşımız yine bunlarla beraber o hocaya birkaç sefer gidip gelen bir arkadaşımız vasıtasıyla beni buldu oturduk.”

Mahkeme Başkanı: “Oturdunuz.”

Tanık Necat Uysal: “Üsküdar’da Mihrimah Sultan Cami var onun avlusunda oturduk bana niye hocayı bu kadar çok dillendirdiğimi niye hocanın üzerine bu kadar gittiğimi söyledi. Bende çocukların ne anlattıysa anlattıklarını gerekli yerlere anlattığımı söyledim. Yanlış yaptığımı bu işin hoca tarafından gazaba uğrayacağımı o Allah’ın dostu olduğunu bu işlerde sıkıntı yaşayacağımı yani bana dolaylı olarak tehditvari ben umursamadım. Dedim ki kim ne yaptıysa ceremesini çeksin dedim. Ben ne biliyorsam anlatacağım bu Türk milletine ve Türk devletine yapılmış bir ihanettir, ihanetinde ceremesini herkes çekmeli dedim bu tavrımı da böyle koydum. Aynısını da Emin Hocaya yine anlattım böyle böyle oldu diye o da güldü geçti dedi ki boş ver onlar havlar havlar bir şey olmaz dedi.”

Mahkeme Başkanı: “Bu gelişmeyi tekrar Emin hocaya mı anlattın?”

Tanık Necat Uysal: “Tabi tabi anlattım yani ben Emin hocayı, Emin hoca tutuklanana kadar devlette istihbarat anlamında bir büyük olarak görüyordum. O sebepten de her bildiğimi nihayetinde bu Türk milletine ve Türk devletine yapılmış bir ihanet olarak algıladığımız için bizimde öğrendiğimiz bize de öğretilen bu. İhanetin karşısında dik durabilmeli gerektiğinde de ne yapmak gerekiyorsa o yapılmasını onun mücadelesinin verilmesini öğrettiler bize. Bende bu sebepten ötürü Emin hocayı da devletin yetkili bir kişisi olarak gördüğüm için onun anlatımlarından öyle anladığım için bunları söyledim. Ha bu arada bu konularla alakalı örnek veriyorum sormadınız ama ben söyleyeyim yani Mehmet Taşdelen’le de konuştum bizim abimiz o büyüğümüz bizim ocak başkanlığımızı yapmış. Biz askerden önce ve askerden sonra teşkilatlarda kaldığımız dönem içerisinde bize abilik yapmış bu insanlar. Ben ona da anlattım. Bana kızdı dedi ki ya; bu çocuklar nasıl böyle ziyan oluyor yani çişini bile tutamayan bir adamın peşine bize Teoman Ekşioğlu bunu anlattığında bez bağlanıyormuş torbayla geziyormuş filan diye attığında bende aynısını anlattım. Nasıl bu çocuklar bunlara inanıyorlar, kanıyorlar Allah kahretsin bu işleri deyip kendi kendine dövündü. Ondan sonra bu konuları Emin Hocaya anlattığını söyledim. Yani durumları ona da her şeyiyle söyledim o da kızdı lanet olsun dedi nasıl bir iş bu işler dedi. Sonrasında da Aykut’la beraber Mehmet abimle Aykut’u bizim kadar Mehmet abimde sever yani bizim teşkilatımızın çocuğu. Ortaokul çağlarından itibaren ocağa gelip giden. Babası vefat ettiğinde bile ben hastanede babasına gecelerce refakatçilik yaptım annesi ben bekardım o dönemde İstanbul’da. Annesi bizim yemeğimizi yaptı, çamaşırımızı yıkadı annemiz gibi bir kadın. Yani teşkilat birbiriyle aile olmuştuk biz bu insanlarla böyle bir hukukumuz vardı.”

Mahkeme Başkanı: “Peki bu Küçük Salih’i daha sonra gördünüz mü?”

Tanık Necat Uysal: “1 2 kere daha tesadüf gördüm ama bu konuları hiç konuşmadık ondan sonrasında.”

Mahkeme Başkanı: “Hocayla hiç görüştünüz mü?”

Tanık Necat Uysal: “Emin hocayla mı?”

Mahkeme Başkanı: “Hayır Salih Kurter’le.”

Tanık Necat Uysal: “Salih Kurter’le hiç görüşmedim, bir tek ben Salih Kurter’le onu da yine hiç konuşmadık Ankara Terörle Mücadeledeyken koridorda tuvalete giderken karşılaştık. Bir de Ankara Adliyesinde savcılığın önünde beklerken o bir tarafta biz bir tarafta bekledik merhaba bile etmedik. Ama şu kadarını söyleyebilirim bizim arkadaşlarımız yani hem Süleyman hem Alparslan bu Salih Kurter’e Salih hoca denilen bu şahsa çok ciddi anlamda bağlanmış inanmışlardı. Hatta yani Alparslan cezaevindeyken de babasının anlatımını söylüyorum o ilk zamanlar takip ederken bütün mal varlığımı bütün paramı her şeyimi Salih hocaya götürün, Salih hocaya feda edin onun hesabına yatırın deyip ailesine de rest çekmişti. Ben o zamanda kızmıştım yine avukat olan arkadaşlarımıza söyledim söyleyin o geri zekalıya akıllı olsun dedim yani böyle bir salaklık yok. Bak yaktı kendini bir de bir sürü insanı da zor durumda bıraktı sıkıntıya soktu deyip ona da bu şekilde haber göndermiştim cezaevine. Yani bu her 2 arkadaşımızda ailelerinden daha fazla bu Salih hocaya bağlanmışlardı.”

Mahkeme Başkanı: “Başka hatırladığın bir şey var mı?”

Tanık Necat Uysal: “Yani soracağınız bir soru varsa cevap vereyim.”

Mahkeme Başkanı: “Kullandığınız cep telefonun numarası kaçtı?”

Tanık Necat Uysal: “0541 2017518.”

Mahkeme Başkanı: “Ne zamandan beri kullanıyorsunuz bunu?”

Tanık Necat Uysal: “Hemen hemen 2 buçuk senedir.”

Mahkeme Başkanı: “Daha önce olay tarihinde kullandığınız cep telefonu kaçtır?”

Tanık Necat Uysal: “Şuanda hatırlamıyorum efendim onu.”

Mahkeme Başkanı: “Ben size söyleyeyim.”

Tanık Necat Uysal: “Bir Avea hattım vardı bir de Turkcell kontörlü hattım vardı.”

Mahkeme Başkanı: “Turkcell nedir kaçtır?”

Tanık Necat Uysal: “Hatırlamıyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Adınıza mıdır?”

Tanık Necat Uysal: “Değil efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Kimin adına?”

Tanık Necat Uysal: “Yani benim bir arkadaşımın adınaydı.”

Mahkeme Başkanı: “Kim arkadaşınız.”

Tanık Necat Uysal: “Ümit olması lazım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Soyadı?”

Tanık Necat Uysal: “Onu da hatırlamıyorum efendim. Adanalı bir arkadaşımızın üzerine kayıtlı olması lazım.”

Mahkeme Başkanı: “Bu 555 3704508 sizin mi?”
Tanık Necat Uysal: “O benim adıma olması lazım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Olay tarihinde kullanıyordunuz bunu değil mi?”

Tanık Necat Uysal: “Evet efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Savcı Bey buyurun.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sayın Başkan izninizle tanık Necat Uysal’a birkaç soru yöneltmek istiyorum?”

Mahkeme Başkanı: “Tabi buyurun.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tam olarak anlayamadım Alparslan Arslan’la olaydan önce en son ne zaman görüşmüştünüz, nerede görüşmüştünüz?”

Tanık Necat Uysal: “Yüz yüze görüşmemiştik efendim telefonla olan bir görüşmemiz var, yüz yüze görüşmemiz takribi 5, 6 ay önceydi olaydan.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nerede görüştünüz, hangi konuları görüştünüz?”

Tanık Necat Uysal: “Yani biz arkadaşlarımızla yıllarca öğrenci evlerinde ya da teşkilatın çay bahçesinde zaman zaman bir araya gelmişizdir, yemek yemişizdir işte batak oynamışızdır. Kurtlar Vadisi vardı Kurtlar Vadisini seyrederdik gününe göre. Bu ev toplantılarımız yani bir araya gelirdik kendi aramızda bu muhabbetlerimizi yapardık.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kimler katılırdı bu muhabbetlere?”

Tanık Necat Uysal: “Yani bu teşkilattaki bu saydığımız arkadaşlarımız katılırdı?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Saydığınız dediğiniz?”

Tanık Necat Uysal: “Yani demin söylediğim örnek veriyorum Süle….”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani sanıklardan özellikle Alparslan Arslan, Süleyman Esen katılır mıydı?”

Tanık Necat Uysal: “Ha Süleyman gelir. Katılırdı gelirdi bazen.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Başka kimler katılırdı?”

Tanık Necat Uysal: “Başka sanık olarak bilmiyorum ki, kimler var onu göre söyleyeyim efendim. Siz söyleseniz isimleri ben katılıp katılmayanları tekrarlarım size?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani sanıklardan Süleyman Esen’le, Alparslan Arslan var şuanda burada onun dışında katılan olur muydu?”

Tanık Necat Uysal: “Teoman Ekşi zaten Teoman Ekşioğlu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Teoman Ekşioğlu.”

Tanık Necat Uysal: “Okul bitene kadar onun evinde kalıyordu aynı evde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Tanık Necat Uysal: “Ondan sonra yine Trabzonlu şimdi ismini hatırlamadığım bir arkadaşımız vardı o Alparslan’ın evinde kalıyordu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Recep Özkan olabilir mi?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Recep Özkan ismini hatırlamadığınız arkadaşınız Orhan Kadı?”

Tanık Necat Uysal: “Orhan Kadı efendim, Orhan Kadı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Orhan Kadı evet.”

Tanık Necat Uysal: “Evinde kalıyordu Alparslan’ın yine. Yine genç bir arkadaşımız daha vardı ufak tefek zayıf bir arkadaşımız onun ismini de hatırlamıyorum şuanda.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Fethullah Kaya olabilir mi?”

Tanık Necat Uysal: “Feyzullah evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Fikri Cora?”

Tanık Necat Uysal: “Fikri çok nadir gelirdi efendim. Yani örnek veriyorum 10 kere bir araya gelmişsek bir kere o kadar.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Adnan Doğan.”

Tanık Necat Uysal: “Onu tanımıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ahmet Doğan pardon düzeltiyorum Ahmet Doğan?”

Tanık Necat Uysal: “Ahmet Doğan efendim okulu bitirdi o memleketine gitti zaten.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ya o da geliyor muydu böyle bir araya geldiğiniz durumlarda?”

Tanık Necat Uysal: “Zaten öğrenci evinde beraber kalınıyordu bu arkadaşlarımızla.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kemalettin Gülen geliyor muydu, Kemalettin Gülen tanıyor musunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Çıkaramadım efendim belki şahsen yani aradan epey de zaman geçti ben İstanbul’dan da ayrı yaşadığım için birçok ismi de unutmuş olabilirim ama görsem belki tanırım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hilmi Öztürk.”

Tanık Necat Uysal: “Efendim çıkaramadım yani görsem illa ki tanırım ama.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Serkan Toper.”

Tanık Necat Uysal: “Tanımıyorum bunu efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tarkan Toper.”

Tanık Necat Uysal: “Tanımıyorum efendim onu. Gıyaben tanıyorum ama yani arkadaşlığım ve merhabam yok onlarla.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Burhan Gür.”

Tanık Necat Uysal: “Tanıyorum efendim Burhan Gür’ü.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O da geliyor muydu?”

Tanık Necat Uysal: “Burhan Gür Alparslan’ın yazıhanedeki avukat ortak arkadaşıydı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet, siz bunları Alparslan’ın evinde mi görüyordunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır efendim, yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nerede görüyordunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Teşkilata gelirlerdi, çay bahçesine gelirlerdi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Çay bahçesi dediğiniz yer ülkü ocaklarının işlettiği.” 

Tanık Necat Uysal: “Üsküdar’daki işlettiği çay bahçesi evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz çalıştınız mı orada?”

Tanık Necat Uysal: “Çalıştırdım ben çalıştırdım orayı efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Çalıştırdınız hangi yıllar arasında çalıştırdınız?”

Tanık Necat Uysal: “Ben orayı 95’le 2000 arasında çalıştırdım efendim teşkilatta görev yapan arkadaşlarımız silsile yoluyla kim görev yapıyorsa görev yapanlardan birine ora zimmetlenir orası işletilir.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “95, 2000 yılları arasında.”

Tanık Necat Uysal: “95, 2000.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tek başınıza mı işlettiniz?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır efendim orada çalışan personel ayrıdır benin orada baktığım sadece hesap kitap bölümüydü.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hesap bölümüne bakardınız.”

Tanık Necat Uysal: “Alışverişi bir başka arkadaşımız yapar.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Oraya gelen giden kişileri görür müydünüz?”

Tanık Necat Uysal: “Tabi canım sürekli oradaydım çünkü.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Dava sanıklarından orada gördüğünüz kimse oldu mu?”

Tanık Necat Uysal: “Dava sanıklarından orada gördüğüm yani son dönemlerde Emin Gürses hocamız gelirdi onun ötesinde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Emin Gürses.”

Tanık Necat Uysal: “Tanıdığım kimse yok efendim söylerseniz tekrarlarım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Osman Yıldırım geldi mi örneğin?”

Tanık Necat Uysal: “Osman Yıldırım’ı son dönem Alparslan’ın yanında birkaç sefer gördüm.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Çay bahçesinde.”

Tanık Necat Uysal: “Cezaevinden yeni çıktığını, müvekkili olduğunu, ticaret yapmak istediğini ben Alanya’da ikamet ettiğimde Alanya’da otel işletiyordum benim otelimde müsaade edersem eğer rent a car işi yapmak istediklerini ama bunun mümkün olmayacağını söyledim. Osman Yıldırım’la da öyle bir arkadaşlığımız, ahbaplığımız yoktu onunla.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Orada mı tanıştınız çay bahçesinde mi tanıştınız?”

Tanık Necat Uysal: “Evet çay bahçesinde Alparslan’ın yanında birkaç sefer gelip gittiğinde.”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kaç yılında yani siz 2000 yılına kadar çalıştırmışsınız 2000?”

Tanık Necat Uysal: “2000 yılında çalıştırsak da orası ülkü ocaklarının olduğu için yani Türkiye’nin her yerinden İstanbul’a….”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani sizin çalıştırdığınız dönemden soruyorum 95, 2000 arasında?”

Tanık Necat Uysal: “O dönem yok o dönem değil 2000 arasında yok.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne zaman Osman Yıldırım’ı gördünüz orada?”

Tanık Necat Uysal: “Son dönem yani bu olay olmadan.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O dönem dediğiniz?”

Tanık Necat Uysal: “Son 1 yıl öncesi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “1 yıl öncesi.”

Tanık Necat Uysal: “O aralarda tanı… Yani 1, 1 buçuk öncesinde tanıdım Osman’ı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz beyanlarınızda 2004 yılında Alanya’ya gittiğinizden bahsetmişsiniz.”

Tanık Necat Uysal: “2004’ün sonunda deminde dedim efendim ben gidiyordum geliyordum yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne kadar sürede bir gidip geliyordunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Yani bazen 1 ayda bir bazen 2 ayda bir bazen 15 gün İstanbul'da kalıyordum 15 gün Alanya’da kalıyordum böyle git gel yapıyorduk kışın (1 kelime anlaşılamadı).”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Geldiğiniz zaman çay bahçesine uğruyordunuz.”

Tanık Necat Uysal: “Kışın İstanbul'da daha fazla kalıyordum yazın Alanya’da daha fazla kalıyordum ama çay bahçesine uğruyordum arkadaşları görüyordum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Anladım, Osman Yıldırım’ı tam olarak ne zaman gördünüz o çay bahçesinde?”

Tanık Necat Uysal: “Bu olaydan yani tam hatırlamıyorum ama 1, 1 buçuk yıl, 2 yıl olmamıştır yani evveliyatla.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kaç defa gördünüz tahmini olarak?”

Tanık Necat Uysal: “Yani 5, 6 kere belki 10 kere görmemişimdir yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “5, 6 kere. Osman Yıldırım’la Alparslan Arslan birlikte mi geliyorlardı tek başına geldikleri de oluyor muydu?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim çoğunlukla Alparslan kendi geliyordu daha sonrasında işte telefonla görüştüklerinden sonra Osman Yıldırım geliyordu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Çağırıyordu oraya öyle mi?”

Tanık Necat Uysal: “Bir işi olduğunda geliyordu konuşuyordu gidiyordu ya da oturuyorlardı çay kahve içip gidiyorlardı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sizde onlarla ortak oturup konuşuyor muydunuz, onların masasına oturuyor muydunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Ben birkaç sefer oturdum ama ötesinde yok.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne konularda konuştunuz hatırlıyor musunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Yani iş ticaret Osman’ın yeni cezaevinden çıktığını düzgün bir arkadaş olduğunu müvekkili olduğunu ticaret yapmak istediğini bu konularla alakalı bu rent a car konusuyla alakalı 1, 2 kere oturduk hepsi o.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani 1, 1 buçuk yıl önce diyorsunuz olaydan.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “En son ne zaman gördünüz olaydan ne kadar önce?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim en son yani en az 6, 7 ay önce görmüşümdür.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “6, 7 ay önce.”

Tanık Necat Uysal: “Zaten Alparslan’la ikisini en son o zaman görmüştüm 6, 7 ay öncesinde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu konuşmalar o zaman mı oldu rent a car işi?”

Tanık Necat Uysal: “Rent a car konuşması daha öncesindeydi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Daha önce oldu?”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Erhan Timuroğlu sanıklardan.”

Tanık Necat Uysal: “Tanımıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İsmail Sağır.”

Tanık Necat Uysal: “Tanımıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tekin İrşi.”

Tanık Necat Uysal: “Tanımıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Süleyman Esen.”

Tanık Necat Uysal: “Tanıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Geliyor muydu o da çay bahçesine?”

Tanık Necat Uysal: “Tabi bizim ocağımızın insanıydı Süleyman’da Alparslan’la beraber aynı dönemde geliyordu. Babası Örnek Mahallesinde oturmasına rağmen çoğu zaman yani bu finallerin olduğu dönemlerde öğrenci arkadaşlarımızın evlerinde de kalıp beraber deste çalışılıyordu. Onların ders çalıştığı dönemde ben çoğu zaman öğrenci evlerimize gidip onların yemeklerini yapardım, onların ev hizmetlerini de gördüğüm olmuştur. Yani o finallerde derslerine yoğun çalıştıkları için.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz onların evine gidip yemek işlerini hallediyordunuz öyle mi?”

Tanık Necat Uysal: “Öyle değil efendim yani abi kardeş arkadaşlığımız olduğu için final olduğu dönemlerde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz evlisiniz değil mi?”

Tanık Necat Uysal: “O dönem değildim efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bekardınız.”

Tanık Necat Uysal: “Ben 99’un Ağustos ayında evlendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne zaman?”

Tanık Necat Uysal: “Şey 99’un Temmuz ayında evlendim ben.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Benim söylediğim 2004’lü, 2005’li yıllardan bahsediyorum.”

Tanık Necat Uysal: “Efendim 2004’lü, 2005’li yıllarda zaten bunlar öğrenci değillerdi ben öğrencilik yıllarından beri tanıdığımızı bir arada olduğumuzu beyan ettim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Aykut Metin Şükre de mi aynı dönemde tanır bu şahısları bahsettiğiniz şahısları?”

Tanık Necat Uysal: “Aykut Metin Şükre’nin bu insanlarla çok fazla bir hukuku yoktur. Aykut Metin Şükre bizim yanımızda o 95’li, 2000’li yıllarda ocakta ve bahçede yanımızda olduğu dönemde oraya gelip gittikleri için onlarla merhabası olmuştur. Yani öyle zaten aralarında yaş farkı da olduğu için ciddi bir dostlukları olmamıştır yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Diğer sanıklardan gördüğünüz oldu mu Oktay Yıldırım, Muzaffer Tekin?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Veli Küçük, Mehmet Zekeriya Öztürk?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mehmet Fikri Karadağ?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tanıyor musunuz bu şahısları?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır efendim yani basından, medyadan tanıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O çay bahçesinde hiç gördüğünüz var mı bu?”
Tanık Necat Uysal: “Hiç görmedim efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hiç birini görmediniz.”
Tanık Necat Uysal: “Yani gelmişlerse de benim yani tanımadığım için normal müşteri muamelesi yapmışızdır hepsi bu kadar efendim. Şimdi ben şöyle bir şey söyleyeyim efendim anlamanız için.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Tanık Necat Uysal: “Bu çay bahçesinde bizim çay bahçesinin hemen ocağın arka tarafında boş bir alanımız var camiye bitişik olan tarafta kütüphaneye. Bizim genelde kendi arkadaşlarımız teşkilata gelip giden üniversite ya da teşkilat yöneticisi arkadaşlarımız orada otururlardı, bekar olanlar biz orada muhabbet ederdik. Onun ötesindeki diğer tarafta oturan insanlarla çok fazla haşır neşir olmazdık onlar müşteri durumunda oldukları için. Yani öbür tarafa gelip oturmuşlarsa onları tanımam ya da örnek veriyorum bir arkadaşımızla beraber gelip oturmuşsa oraya o bizim kendi teşkilatımızın oturduğu yere. Orada da oturmuş olabilirim ama kim olduklarını bilmiyorum yani öyle bir muhabbetlerimde yok ya da tanışıklığım da yok.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Levent Temiz isimli şahıs gelir miydi?”

Tanık Necat Uysal: “Tanırım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Çay bahçesine.”

Tanık Necat Uysal: “Bizim İstanbul ocak başkanlığımızı yaptı yani çok sık olmasa bile arada sırada gelirdi görüşürdük kendisiyle?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani geldiğinde kimlerle görüşürdü bizim dava sanıklarından Alparslan Arslan’la, Süleyman Esen’le, Osman Yıldı…?”

Tanık Necat Uysal: “Hiç biriyle o anlamda onun samimiyeti arkadaşlığı onlarla zannetmiyorum olsun efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O kimlerle otururdu daha çok?”

Tanık Necat Uysal: “Yani o dönemdeki ocak yöneticileri kimlerse, parti yöneticileri kimlerse onlarla otururdu. Ya da bizim gibi eski olan arkadaşlarla.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Olaydan önce silahları temin ettiği iddia edilen Aykut Metin Şükre’yle bir görüşmesi oluyor Alparslan Arslan’ın ve telefon numarasını Aykut Metin’in sizden aldığını söylüyor.”

Tanık Necat Uysal: “Ben verdim efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz o tarihte Alanya’da oturduğunuzu beyan ediyorsunuz.”

Tanık Necat Uysal: “Alanya’daydım efendim evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Alparslan Arslan’la o görüşmeden ne kadar önce en son görüşmüştünüz?”

Tanık Necat Uysal: “Yani en az 2 buçuk 3 ay önce belki 4 ay önce.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Böyle arar mıydı sizi falancanın telefonunu verir misin şeklinde?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim ben deminde izah ettim, İstanbul'da ben 88’de o zaman bizim ocak olan teşkilata girdiğimde bekar olduğum için teşkilatta da yatıp kalktığım için o bölgedeki bütün bürokrasiyi işte hastane, okul, teşkilatın tanıdığı bürokrasideki insanları bana başkanlarımız tanıştırdılar. Bizim insanlarımızın da kiminle nerede bir problemi varsa hastanede, okulda ya da herhangi bir yerde ben gider hallederdim herkes bunu bilir. Ondan sebepte beni yüzlerce insan arar işte Ahmet’in telefonu neydi nasıl bulurum, şurada kim var ben orada bir işim var bana nasıl yardımcı olursun diye.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani siz ajanda gibi her konuda bilgi sahibisiniz. Bu nedenle sizi aradı diyorsunuz.”

Tanık Necat Uysal: “Aynen öyle efendim doğru bir tabir efendim, doğru bir tabir efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Aykut Metin Şükre’yle samimiyeti sizinle olan samimiyetten daha mı azdır Alparslan Arslan’ın?”

Tanık Necat Uysal: “Aykut Metin Şükre’yle merhabanın ötesinde yoktur belki son dönemlerde de yani 2, 3 senedir hiç birbirini görmemişte olabilir. Yani çünkü Aykut’un.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kesin bir bilginiz, görgünüz var mı yoksa tahmini mi konuşuyorsunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Yani şimdi şu anlamda söylüyorum; Alparslan zaten avukat olduktan sonrasında ocağa çok fazla gelmezdi, çay bahçesine akşamları bazen uğrardı. Bunun ötesinde de zaten Alparslan okula başladıktan bir müddet sonrasında yani hep MHP’ye de Alparslan Türkeş’e de sonra Büyük Birliğe gitti Nizami Alem Ocaklarına gitti geldi orada insanlar…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne zaman gitti hangi dönemde?”

Tanık Necat Uysal: “Yani Büyük Birliğin kurulmasıyla beraber.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Zekeriya diye avukat arkadaşımız var yine aynı dönem okudular o Büyük Birlikte ilçe başkanlığı yaptı o dönem gittiler geldiler Süleyman falan.”

Mahkeme Başkanı: “Yelok mu?”

Tanık Necat Uysal: “Evet Zekeriya Yelok.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tarih verebilir misiniz?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim ne desem yalan şuanda.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Şimdi şunun için soruyorum, sizin beyanınızda 97, 98 yıllarında bu ülkücü gruptan kopma aşamasına geldiğinden bahsediyorsunuz Alparslan Arslan’ın?”

Tanık Necat Uysal: “Doğrudur efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani bu dönem ne oldu, hangi yöne yöneldi arkadaşlarından tamamen ilişiğini kesti mi?”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi o dönem zaten Büyük Birliği gidip gelmeye başladı onlar Süleyman, Zekeriya, Alparslan o Marmara Hukuktaki birçok arkadaşımız bunlarında telkinleriyle. Bunlar çünkü okulda abi konumunda olmuşlardı Haydarpaşa Kampüsünde. Gidip gelmeye başlamışlardı ama yine biz onlarla hiçbiriyle bağımızı, arkadaşlığımızı koparmadık yani arkadaşlıklar kolay kurulmuyor kolayda bitmiyor. Bu sebepten ötürü onlarla da görüştük yani o görüşmelerimizde devam etti. Ama Alparslan örnek veriyorum; okula geldiğinde Marmara Hukuka geldiğinde yani geçmişiyle alakalıda hepimiz birbirimizle muhabbet ederken ilk sene kazanamadığını babası buna bu anlamda ciddi taciz ettiğini. 2. sene nurcuların evinde kalarak derslere hazırlandığını, Marmara Hukuku öyle kazanıp geldiğini. Ondan sonrasında da yani kendisinin katı bir ülkücü olduğunu tanışmamızda böyle olmuştu yani okulda ciddi anlamda olay olduğunda en ön safta kavga eden, gözünü budaktan sakınmayan diye tabir edilen bir yapıya sahipti teşkilat zaten.” 
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani 1. sınıftayken diyorsunuz yani.”

Tanık Necat Uysal: “Tabi okula başladığı dönem itibarıyla okula.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “(1 kelime anlaşılamadı) başladığı zaman katı bir ülkücü olarak tanıyordunuz kendisini.”

Tanık Necat Uysal: “Tabi yani o babasının da ülkücü olduğunu, milli eğitimde müfettiş olduğunu, babasının iyi yetiştirdiğini yani bu anlamda. Ama şimdi bizim arkadaşlarımızın birçoğu teşkilata geldikleri zaman Türk toplumunu biliyorsunuz efendim hele ki son dönemleri. İnsanlar çocuklarını okul eğitimlerine verirken dini eğitimlerini eksik bıraktıklarından zaman içerisinde insanlar bir şeylere tatmin olmak adına bir boşlukta kaldıklarında, bir yerlere ya işte gece hayatı, gezme, tozma, eğlenme meseleleri ya da işte böyle cemaatler. İstanbul’da çok modadır bu işler yani bir yerlere bağlı olmak falan bu arkadaşlarımızda bu boşluk….”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Alparslan’ın öyle bir bağlılığı var mıydı herhangi bir tarikata, cemaate bağlılığı var mıydı?”

Tanık Necat Uysal: “Bu Salih Kurter’e kadar yoktu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Salih Kurter’le ne zaman tanıştı, ne şekilde?”
Tanık Necat Uysal: “Bu olaylardan Süleyman götürdü efendim onu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne zaman götürdü?”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi bu olaylardan takriben 1, 1 buçuk sene öncesinde 1 buçuk sene gibi bir zaman önce.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz kendisiyle konuştunuz mu niçin oraya gittiğini sordunuz mu, sorguladınız mı?”

Tanık Necat Uysal: “Konuştum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Eski bir arkadaşı olarak.”

Tanık Necat Uysal: “Tabi konuştum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne dedi size?”

Tanık Necat Uysal: Yani defalarca konuştum ben hatta onların hepsine de söylediğim bir tek kelime vardı ben Kuran kurslarında okudum efendim, hafızlık yaptım ben. Yani benim babamda ailemde bu anlamda bizi iyi yetiştirdiler İslami yönden. Bizim onlara söylediğim bir tek şey vardı; Allah’la kul arasına insanların girmemesi gerektiğini bir şey öğrenmek istediğinde aha önümüzde teknolojinin olduğunu, Kuran önümüzde, Hadis önümüzde, bilgisayar önümüzde. İstediğimiz soruların cevabını çok rahat bulabileceğimizi, birinden bir şey isterken aracı kullanmanın çok basit bir şey olduğunu onlara da anlattım defalarca ama tabi arkadaşlarım bu konuda mutlu ve tatmin olduklarını söylediler.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Size bunlar dini bilgiler öğrenmek için mi gittiklerini söylediler yoksa işte bir rahatsızlıkları olduğunu okutmak için veya kendilerine muska yaptırmak için gittikleri konusunda bir şey (1 kelime anlaşılmadı).”
Tanık Necat Uysal: “Efendim ben Alparslan’ın bu rahatsızlıklarını bu olaylardan sonra Teoman’ın anlatımıyla öğrendim. İşte Süleyman’ın ya da.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O dönem görüştüğünüzü söylüyorsunuz yani 1 buçuk yıllık dönem içerinde yani. Niye gidiyorsunuz oraya diye sormadınız mı?”

Tanık Necat Uysal: “Evet ama, bu konuları hiç anlatmadılar.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani bu adamda ne buluyorsunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi efendim söylüyorlar örnek veriyorum ikisi de Kuran okumasını bilmiyordu orada Kuran öğreniyoruz diyor. İşte hoca sohbet ediyor dinliyoruz diyor manevi rahatlıyoruz, huzur buluyoruz diyor, böyle deyince de.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ya nedir bu şahsın tarikatı, cemaatinin ismi nedir, nedir yani?”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi efendim kendi anlatımlarıyla söyleyeyim. Salih Kurter’in babası Atatürk’ün döneminde Türkiye Cumhuriyetinden Bulgaristan’a kovulmuş Atatürk’ün vefatından 2 yıl sonra tekrar Türkiye’ye dönmüşler. Ama Salih Kurter’in kendi anlatımlarıyla Bulgaristan’da kaldığı dönem içerisinde Bulgaristan Genelkurmay Başkanlığıyla da iyi bir dostluklarının olduğunu. Halen daha bu dostluklarının devam ettiğini bu insanlar bize beyan etmişlerdi (1 kelime anlaşılamadı).”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nerede beyan ettiler, ne zaman görüştünüz?”

Tanık Necat Uysal: “Yani bu olaylarla beraber işte Teoman anlattı o arkadaşlar anlattı, o Küçük Salih dediğimiz vatandaş anlattı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ben olaydan öncesini soruyorum yani Cumhuriyet Gazetesine ilk bomba atılması 5 Mayıs 2006. O tarihten önce?”

Tanık Necat Uysal: “O tarihten öncesinde Salih Kurter’in de Nur Cemaatine yakın olduğunu, bu cemaatle geçmişte hukuklarının olduğu talebelik yaptığını aynı yerde talebelik yaptığını falan söylediler. Ama bu Salih Kurter hoca efendinin öyle tabir ediyorlar Salih Hocanın kendisinin hiçbir kimseyle bu anlamda bir yerlere gidip bir cemaat bir tarikat oluşturmanın ötesinde; dar çerçeveli insanların gelip gittiğini onlarla sohbet ettiğini onlara belli dersler verdiğini belli konular anlattığını beyan ediyordu. Ama ben hiç gitmediğim için çokta detaylarını umursamıyordum yani alay ediyordum onlarla bu sebepten.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet onu soracaktım hiç gittiniz mi diye soracaktım.”

Tanık Necat Uysal: “Alay ediyordum bu konuda da onlarla.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Gitmedim dediniz. Bir de Küçük Salih’ten bahsettiniz.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu şahısla olaydan sonra tanıştığınızı.”

Tanık Necat Uysal: “Olaydan sonra.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Söz ettiniz, Kamil Ege var bir de tanıyor musunuz Kamil Ege?”

Tanık Necat Uysal: “Demin ki Kamil dediğim evet oydu Kamil.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kimdir Kamil Ege?”

Tanık Necat Uysal: “Yine Üsküdar’da bu toptan gıda işleri yapan bir arkadaşımız marketi vardı Örnek Mahallesinde. Süleyman’ı da oraya ilk götüren arkadaş Süleyman’da Alparslan’ı oraya götürüyor. Kamil Ege’de yine bizim ocağımıza daha doğrusu bahçemize ocağın bahçesine gelip giden o bölgenin arkadaşlarımızdan biri.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani geçmişinde o da bir işte din dersi almış mı bir hocalık vasfı var mıdır, kendisine hoca falan derler mi?”
Tanık Necat Uysal: “Şöyle söyleyeyim; Kamil Ege bildiğim kadarıyla İsmailağa Cemaati diye İstanbul’da bilinen bir kurs var o kursta talebelik yaptığını söylemişti.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet. Üsküdar Ülkü Ocakları Çay Bahçesine gelirdi.”

Tanık Necat Uysal: “Gelip giden bir arkadaşımızdı. Ordan tanıyorum evet.”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Oradan Alparslan’la tanışıyordu öyle mi? Süleyman’la tanıyordu Süleyman Esen’le.”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi Süleyman Esen’le de Alparslan’la da yine bu çevrede beraber tanışmış oldular yani bunu kendi… şimdi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O çevreden Salih Kurter’in oraya giden grup olarak mı bunlar beraber mi gittiler nasıl oldu?”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi Kamil Ege daha öncesinden oraya arada sırada yani kendini huzursuz hissettiği zamanlarda gider gelirmiş kendi anlatımıyla söylüyorum gidip gelirmiş. Birkaç seferde bu toptancılık yaptığı için alacak, verecek meseleleri olduğundan ben bizim bahçede avukat arkadaşlarımız olarak birçoğuyla tanıştırdığım gibi onlarla da tanıştırdım. Yani Zekeriya Yelok’la da tanıştırdım, Savaş’la da tanıştırdım, Teoman’la da tanıştırdım birçok avukat arkadaşımızla Mehmet abimle de tanıştırdım. Yani işin olduğunda avukatlığını rahatlıkla verebileceğini, güvenilir arkadaşlar olduğunu beyan ettim. Daha sonrasında Süleyman Esen ilk Salih Kurter’in oraya gitmeye başlıyor. Süleyman Esen ondan sonrasında diğer arkadaşlarımızı da birkaç sefer davet ediyor. Birkaç gidiyor geliyor bazı arkadaşlarımız hoşnut olmayan huzur bulmayan kendilerine göre huzur, bir şey hissetmedik diyenler devam etmiyorlar. Ama bunların içerisinde Süleyman’la, Alparslan devam ediyor diğer arkadaşlarımın birçoğu da gidip gelmiştir oraya kendileri de söylemişlerdir gidip geldik bir şey görmedik diye.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Aykut Metin Şükre’yle ilk olarak ne zaman tanıştınız, ne iş yapardı o dönemde tanıştığınızda?”

Tanık Necat Uysal: “Okulda okuyordu efendim öğrenciydi ortaokulda. Paşa Kapısı Okulunda okuyordu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Lise miydi?”

Tanık Necat Uysal: “Ortaokul.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ortaokulda okuyordu.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz aynı mahallede miydiniz?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne şekilde tanıştınız?”

Tanık Necat Uysal: “Ben o zaman Üsküdar Ocaktaydım okullarda teşkilatlanmalar yapıldığı için o okuldan da bizim arkadaşlarımız onları da ocağa getirmişlerdi o şekilde tanımıştık. Aykut çocukluğundan itibaren böyle kilolu, yapılı, sevimli bir çocuk olduğu için Üsküdar’da birçok arkadaşımız onu farklı görmüştür sevmiştir. Annesi de bize çok sıcak davrandı yani ocağa gelip gidiyor kötü alışkanlıkları olmadığı için teşkilatta orada gelip gitti annesi de kontrolünü yapıyordu o zamanlarda. Baktı ki iyi çünkü Selimiye o dönemlerde normal ailelerin çocuklarını yetiştirmekle alakalı biraz daha sıkıntılı bir bölgeydi. Kavgaların çok olduğu, alkolün bol tüketildiği bir bölgeydi Aykut’un da evi oradaydı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu bahsettiğiniz ocak Üsküdar Ülkü Ocakları?”

Tanık Necat Uysal: “Üsküdar ocak evet, evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yıl olarak tahmini bir şey söyleyebilir misiniz?”

Tanık Necat Uysal: “Yani 95, 96, 94, 97 bu aralar.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “95 yıllarında, silahlarla bir ilgisi olur mu Aykut Metin Şükre’nin silah alım satımı veya başka bomba alım satımı, temin edilmesi?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim hiç duymadım şu hadiseye kadar bende şaşırdım. Hatta bu hadiseler olup cezaevine girdikten sonrasında benim serbest kalmamdan sonrasında ben annesi de ablasını da nişanlısını da sözlüsünü daha doğrusu o dönemde sözlüydü birçok defa Ankara'ya götürdüm, getirdim, ilgilendim. Ailesiyle de ilgilendim mali durumda da sıkıntılı bir aileydi. Annesiyle beraber son dönem ben Alanya’da olduğum dönemde o rent a cardaki işini bırakıp annesiyle beraber bir su istasyonu açtıklarını öğrendim. Sonra bu hadise olunca o dükkanı da işletemediler birkaç sefer Ankara'ya annesini de götürdüm mahkemeye, cezaevine ziyarete. Bir keresinde annesi bana; Necat Abime söyle işte bana şunları şunları şunları göndersin diye bir liste gönderdiğinde dedim ki hayırdır yani ben ne oluyor böyle. Sonra Mehmet abime dedim ki; bu Aykut emrivaki işler yapıyor sen dedim ona söyle bir daha dedim ben ilgilenmiyorum, ilgilendik zannetti ki bu ben ağayım biz marabayız, ondan sonrasında zaten benim tutuklanmamam ne hikmetse o günden sonrasında da konuşmuyoruz zaten.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Alparslan Arslan Danıştay saldırısından 1 ay kadar önce Aykut Metin Şükre’yi 546 4132344 numaralı telefondan aradığı beyan ediliyor Aykut Metin Şükre tarafından. Bu telefon numarasını da sizin verdiğinizden söz ediyor.”

Tanık Necat Uysal: “Doğrudur efendim yani ben numarayı hatırlamıyorum ama Aykut’un.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu telefon numarasını…”

Tanık Necat Uysal: “Telefonunu verdiğimi kabul ediyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu telefon numarasını alırken size ne gerekçeyle istediğini beyan etti Alparslan Arslan?”

Tanık Necat Uysal: “Bir arkadaşına araba lazım olduğunu, araba kiralamak içinde yeterli evraklarının olmadığını ama kefilinin kendisinin olduğunu bu konuda yardımcı olmamı istedi. Bende Aykut’u aramasını söyledim bana dedi ki; sen Aykut’u ara.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O tarihte Opel Astra aracı var Alparslan Arslan’ın?”

Tanık Necat Uysal: “Kendisine değil efendim söylüyorum bir arkadaşına araba lazım olduğunu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Arkadaşına mı lazım olduğunu söyledi?”

Tanık Necat Uysal: “Evet onu size de beyan etmiştim efendim bir arkadaşına araba lazım olduğunu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kimmiş o arkadaşı?”

Tanık Necat Uysal: “Bilmiyorum efendim onu sormadım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Söylemedi.”

Tanık Necat Uysal: “Sormadım onu efendim. Evraklarının tam olmadığını yani vergi levhası ya da güvence verebilecek bir şeyinin olmadığını ama kendinin yakinen tanıdığını, güvenilir olduğunu bu konuda da kefil olacağını, olabilecek en kötü bir sorumlulukları üstlendiğini söylediğinde bende; Aykut’u aramasını söyledim. O bana; Aykut’la çok samimi olmamasından ötürü Aykut’u dedi sen önce ara ondan sonra ben arayayım dedi bende aradım Alparslan seni arayacak bir araba meselesi var kiralık bir yardımcı ol abiciğim dedim. Tamam, abi dedi Alparslan’a dedim ki; Aykut telefonunu bekliyor ara, aradı hepsi bu. Yani beni Alparslan aradı sonra ben Aykut’u aradım Aykut’tan sonra Alparslan’ı aradım Aykut’u arayabilirsin dedim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Silah konusu konuşulmadı mı?”

Tanık Necat Uysal: “Hiçbir şey konuşmadık efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O tarihte Aykut Metin Şükre araba kiralama işi yapıyor muydu?”

Tanık Necat Uysal: “Ekspres Rent A Car devam ediyordu o da bizim yine ocağımızın arkadaşı, ocaktan arkadaşımızdı Nevzat diye. Orada çalışıyordu o devam ettiği için ben Aykut’u aradım yani oradan hemen işini halledin diye.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Şimdi araba kiralamak istiyorsa sizde Nevzat’ı daha iyi tanıyorsanız niye Nevzat’a yönlendirmediniz Aykut Metin…”

Tanık Necat Uysal: “Efendim bende Nevzat’ın telefonu yoktu o anda onun için Aykut’a yönlendirdim zaten.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Biraz önce bütün arkadaşların ajandası benim telefonlarımda demiştiniz.”

Tanık Necat Uysal: “Tamam kabul ediyorum ama bazen insanlar bende telefonumu değiştiriyorum bazen insanlar değiştirdiğinde o anda ulaşamadığım için Aykut’u aradığımda Aykut’a aramasını…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Aykut o zaman su işi yapıyordu değil mi?”

Tanık Necat Uysal: “Ben o zaman Aykut’un su işi yaptığını bilmiyordum. Ben zaten İstanbul’dan uzaktım o dönem efendim. Ben bu olaylar olduktan sonra Aykut’un su işine başladığını öğrendim. Ben Aykut’u aradığımda da yine rent a car işi yaptığını bilerek aradım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Şimdi siz bu şekilde beyanda bulunuyorsunuz 116. celsede Alparslan Arslan’ın huzurda çapraz sorgusu yapıldığı sırada; kendisine soru olarak yönelttik. Evde bir gün otururken öyle şey oldu yani böyle daldım, duvara ateş ettim o başka bir şey yok hiç kullanmadım. Silah kullandın mı diye sormuşuz. Daha sonra da şu şekilde bir sorumuz olmuş; ifadelerde geçtiği şekliyle siz Aykut Metin Şükre’nin telefonunu Necat Uysal ismindeki bir şahıstan almışsınız doğru mudur diye sormuşuz iddia makamı olarak. Sanık Alparslan Arslan: Evet. Cumhuriyet Savcısı: Bir araba kiralayacağınızdan bahsetmişsiniz bu konu nedir diye sorduğumuzda Alparslan Arslan: Hayır hayır öyle bir şey yok şeklinde cevap vermiş. Ve devamında da şöyle demişiz: Kendisine söylediniz mi silah alacağınızı? Sanık Alparslan Arslan: Ya vallahi tam hatırlamıyorum ama silahlardan Necat’ın haberi var mı yok mu inanın tam bilmiyorum Necat Uysal’ın. Ama sormuş yani sordum Necat’a silahlar lazım dedim bana nereden buluruz. Necat İstanbul’da kapı gibidir her tarafta bir şey vardır. Yani ulaşır yani çok rahat ulaşır her tarafa o da bizim Aykut’ta var dedi bende bir ara yani bağlantıyı sağla ben Aykut’tan gidip silah alacağım tamam dedi. Bende gittim aldım. Alparslan Arslan’ın 116. celsedeki bizim sorumuz üzerine vermiş olduğu cevaplar bunlar. Ne diyorsunuz bu beyanlara?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim ben deminde izah ettim. Ben 88 yılında o dönem bizim ocak olan şimdi ülkü ocakları olan teşkilata girdim. O dönemden itibaren de İstanbul'da bütün bürokraside ülkücü olan ya da bizim ülkücü olduğumuzu bildiği için bize yardımcı olan insanların hepsiyle teşkilat başkanlarım vasıtasıyla tanıştım. Bu sebepten ötürü insanlar bir problem olduğunda arıyorlardı halende arıyorlar.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu beyanlarınızı doğruluyor zaten yani her yere ulaşırdı kapı gibidir diyor yani sizin için kapı her yere ulaşılıyor diyor silah istediğini söylüyor. Ama siz dediniz öyle bir şey yok, araba istedi dedin araba kiralamak istedi?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim yani benden silah istemiş olsa ben bu işe alet olmuş olsam Emin hocaya bütün bu hadiselerin günışığına çıkması noktasında herkese götürüp yani bana bu konuyla alakalı Teoman’ı ya da orada konuşulan konuları götürüp ona aktarmazdım. Bu konuda da devlete yardımcı olalım diye beyanda bulunmazdım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Şimdi Emin Hoca dediğiniz şahıs bir akademisyen devlete yardımcı olacaksınız görülmekte olan Ankara’da bir dava var, burada cumhuriyet savcıları var mahkeme var yani varsa öyle bir yardımcı olma durumunuz.”

Tanık Necat Uysal: “Efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Cumhuriyet savcılarına veya mahkemeye talepte bulunup onları açıklayabilirdiniz. Yani Emin Hoca dediğiniz şahıs bir akademisyen neticede.”

Tanık Necat Uysal: “Efendim Emin hoca bir akademisyen doğrudur. Ama akademisyenliğinin ötesinde kendi konuşmalarından ve anlatımlarından istihbaratçı olduğunu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İstihbaratçı olduğunu zannediyorum diyorsunuz yani siz elinde bir kimlik gördünüz veya birisiyle irtibatını gördünüz mü?”

Tanık Necat Uysal: “(1, 2 kelime anlaşılamadı) sözleri vardı yani çocuklar.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İstihbaratçı olduğuna dair MİT’e girerken çıkarken veya bir istihbarata girip çıkarken gördünüz mü?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim bir akademisyen… Harp akademilerinde eğitmenlik yaptığını hocalık yaptığını anlattı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani harp akademisinde eğitim gören herkes istihbaratçı mı oluyor?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim akademisyenin belinde ruhsatlı silaha ne ihtiyacı olur ki?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Herkes alabilir ruhsatlı silah.”

Tanık Necat Uysal: “Peki efendim.” 

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Petrol işi yapanlarda alabilir, müteahhitlerde alabilir.”

Tanık Necat Uysal: “ben hiç akademisyen olup da ben akademisyen olup da belinde ruhsatlı silah olan hiç kimseyi tanımadım efendim yüzlerce profesör, doçent tanıdım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Düşmanı vardır silah alır, Karadenizlidir merakı vardır silah alır.”

Tanık Necat Uysal: “Efendim kendi anlatımlarından.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani bu istihbaratçı olduğunu göstermez kişinin.”

Tanık Necat Uysal: “Kendi anlatımlarından benim algıladığım buydu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne anlattı size de istihbaratçı diye kanaate vardınız?”

Tanık Necat Uysal: “Yani İpsiz Recep’in torunu olduğundan, yurtdışında eğitim verirken işte devlet bizi böyle eğitti anlamında. Ya da işte bugün valilikle şu toplantıyı yaptık gibi birçok konularla alakalı…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne toplantısı mesela valilikte ne tür toplantı yapıyor?”

Tanık Necat Uysal: “Yani güvenlikle alakalı görüşmeler yaptık valilikten toplantıdan geliyorum diyor. Ya da işte harp akademilerinde bir görüşmeler var gidiyorum diyor. Yani bizde ona direk hocam sen istihbaratçı mısın demedik ama buna benzer söylemlerimize hiç hayır yanıtı da vermedi bize. Bütün bunları anlatırken de hocam yani gerekli yerlere bu bilgileri aktaralım bizimde üstümüze düşen bir şey varsa bizde ne soruyorlarsa cevap verelim dediğimizde ben akademisyenim kardeşim git emniyete anlat git savcılığa anlat demedi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet şimdi asıl konuya yine dönüyorum.”

Tanık Necat Uysal: “Buyurun efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sizden araba kiralamak için Aykut Metin Şükre’nin telefon numarasını istediğini söylüyorsunuz.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Alparslan Arslan bunun tersini söylüyor. Silah bulabilir miyiz aynen şöyle diyor; tam hatırlamıyorum ama silahlardan Necat’ın haberi var mı yok mu inanın tam bilmiyorum diyor devam ediyor. Necat Uysal’ın ama sormuş yani sordum Necat’a silahlar, silah lazım dedim bana nereden buluruz? Necat İstanbul'da kapı gibidir her tarafta bir şey vardır yani ulaşır yani çok rahat ulaşır her tarafa o da bizim Aykut’ta var dedi. Yani sizin silah konusunu Aykut’tan temin edebileceğini söylediğinizi bağlantı sağla dediğini ve irtibat sağladığınızı o şekilde ifadeyi veriyor. Yani bu net olarak söylenen bir ifade silah konusunda.”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi efendim ben şöyle söyleyeyim; Aykut, yıllarca bizim yanımızda ocakta yetişmiş babası da rahmetli olmuş muhitin insanı ocağa gelip giden bir insan. Bununda bugüne kadar hiç böyle bir şeyi yani bir kavgası olup bir karakolluk bile olmamıştır Aykut. Yani Alparslan’ın benden böyle bir talepte bulunmasının gereği yok ki. Yani Alparslan kendide istediği zaman avukat nihayetinde yanında yani mahkumların davasına baktı, bir sürü mahkum insanlar var meşru ya da gayrimeşru iş koşturan insanlar var. Bunlardan da istediğini temin edebilir beni aramasını gerektirecek bir durum yok ki. Benden bugüne kadar böyle kimse bir talepte de bulunmamıştır ki.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sayın Cumhuriyet Savcımız Nihat Taşkın Bey şu şekilde soruyor; Aykut Metin Şükre de silah olabileceğini nereden öngördünüz diye Alparslan Arslan’a soru yönelttiğinde şöyle diyor; ya Aykut Metin Şükre’nin ya tahmin bir tahmin ediyorum Aykut silah vardır ve silaha rahat ulaşır. Yapı itibarıyla çok sosyal bir insan edepli, adaplı hemen hoş sohbet eder herkesle iletişimi rahat bir şekilde sağlar. Necat’ta bu yapıya sahip bir insan benim irtibatım daha çok Necat’la çok sevdiğim bir insan yani. Yaklaşık 10 yıldır 15 yıldır tanırım yani İstanbul'da hala daha severim kendisini. Vesileyle Necat’a dedim yani eğer varsa hazırlasın bende gidip alacağım silahları o da tamam dedi bende gidip aldım şeklinde beyanı. Yani ayrı bir soru üzerine de bu şekilde cevap veriyor.”

Tanık Necat Uysal: “Efendim ben İstanbul'a ilk 83 senesinde gittim, 2005’e kadarda 2004’ün sonu 2005’e kadarda İstanbul'da kaldım. Bu dönem içerisinde teşkilatlarda yaptığım görevlerde hiçbir zaman böyle bir konu, böyle bir muhabbetle de hiç muhatap olmadım. Yine ben bu soruya da gülüyorum yani Alparslan’a başka hiçbir şey demiyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Alparslan Arslan hiç yalan söylediğine şahit oldunuz mu?”

Tanık Necat Uysal: “Yani efendim insanız hepimiz.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hayır siz şahit oldunuz mu daha önce bir şey söyleyip de yalan çıktığı bir beyanı oldu mu?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim en basit şöyle bir şey söyleyeyim. Yani insan kişilik olarak deminde onu izah ettim çok rijit bir arkadaşımız. İşine gelmeyen bir noktada her zaman ters tepki verebilen, tavır koyabilen kavgacı bir ruha sahip.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani sizin onunla herhangi bir aranızda çekişme oldu mu husumet doğuracak bir olay yaşandı mı?”

Tanık Necat Uysal: “Hiç… hiçbir dönem bu yaşanmadı Alparslan’la benim aramda ben zaten onun için gülüyorum diyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani niçin, niçin siz bu davada sanık değilsiniz yani bizde bunu sormamışız zaten Aykut Metin Şükre’yle ilgili sorular yönelttiğimiz zaman bu şekilde bir beyanda bulunuyor. Sizden öğrendiğiniz sizin aracı olduğunuzu söylüyor.”

Tanık Necat Uysal: “Bende ona, efendim bende.”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani bunu söylemesi için ne sebep vardır?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim onu ona soracağız o söyleyecek dinleyeceğiz hep beraber.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz silahla ilgili olarak soruşturma geçirdiniz mi?”

Tanık Necat Uysal: “Ne zaman?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “6136 sayılı kanuna muhalefetten herhangi bir soruşturma geçirdiniz mi?”

Tanık Necat Uysal: “Evet efendim evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hangi yıllarda?”

Tanık Necat Uysal: “Birisi 90’lı yıllarda birisi de 97 yıllarında. 97 ya da 98’in başlarında.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne oldu o davaların sonuçları?”

Tanık Necat Uysal: “Yani her ikisi de para cezasına döndü cezalarını ödedim bitti.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani silah temin ettiniz mi yani ruhsatsız silah mı bulundurdunuz silah mı sattınız nedir yani suçlama neydi?”

Tanık Necat Uysal: “Silah teminiyle alakalı değil. Ruhsatsız silah bulundurmakla alakalı. Ruhsatsız silah bulundurmakla alakalı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nereden temin edebiliyorsunuz silahları?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim o dönemlerde ben teşkilat yöneticiliği yapıyordum İstanbul'da her gün bir ocak başkanı ölüyordu o zamanlarda da.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kaç yılında?”

Tanık Necat Uysal: “Yani bu 90’larda 97’lerde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “90, 97 yıllarında.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “6136 sayılı kanuna muhalefetten ceza aldınız öyle mi?”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani nasıl temin edebiliyorsunuz işte Aykut Metin Şükre mi temin ediyor?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Başka bir yerden temin ediyorsunuz yurtdışından yurtiçinden.”

Tanık Necat Uysal: “Efendim İstanbul’da.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kolayca temin edilebilen bir şey midir silah onu öğrenmek istiyorum?”

Tanık Necat Uysal: “Kolayca temin edilebilen bir şey değil efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Neydi markaları o silahların ceza aldığınız davanızda?”

Tanık Necat Uysal: “İlk silahım Barettaydı 7.65. 2. silahımda Zigzaver.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Zigzaver.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Glock marka silah gördünüz mü hiç?”

Tanık Necat Uysal: “Hiç görmedim efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Alım satımı yapılan yerleri bilir misiniz?”

Tanık Necat Uysal: “Bilmem efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bilmiyorsunuz, biraz önce Sayın Başkanım da hatırlattı. Danıştay olayı olduktan sonra siz Harem otogarındayken Aykut Metin Şükre’yle bir görüşmeniz oluyor.”

Tanık Necat Uysal: “Doğrudur efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kendisi hemen Harem otogarına geliyor ve oradaki beyanları şu şekilde; Danıştay olayı gerçekleştikten sonra televizyonlardan Alparslan Arslan’ın bu eylemi gerçekleştirdiğini öğrenince Necat Uysal’ı telefonla aradım. Kendisine neredesin abi diye sordum. Harem otogarında yolcu uğurluyorum gel burada görüşelim dedi bende geliyorum dedim ve kendisiyle Harem otogarında buluştum kendisine Alparslan Arslan’ın yaptığını duydun mu abi dedim. O da aradılar öğrendim dedi bende kendisine Alparslan Arslan’a silahları temin ettiğimi söyledim o da çok kızdı. Nasıl böyle bir iş yaparsın senin böyle bir işle nasıl ilişkin olabilir dedi şeklinde beyanları tutanağa geçmiş. Bu beyanlar size sorulduğunda aramızda böyle bir görüşme geçmedi şeklinde beyanınız olmuş. Niçin böyle Aykut Metin Şükre olmayan bir olayı varmış gibi anlatsın bunu neye bağlıyorsunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim ben aynı şeyi Mehmet abime de Aykut Metin Şükre tutuklandıktan sonra dedim ki; abi sor da nedir dedim yani bu konu dert ney? Yani o anki korkuyla beni kurtarırsınız diye bende böyle dedim demiş cezaevindeki Mehmet abimle görüşünde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani bunu söylemesinin ne faydası olur kendisine veya size ne şeysi olur?”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi efendim insanlar kendi gözünde benimde kendi gözümde örneğin demin söylediğim gibi Emin hocayı istihbaratçı, devletin önemli adamı olarak algılarken bir şey olduğunda ilk önce koşarak ona gidip anlatırken; bugün sizde beyan ediyorsunuz ki sadece bir akademisyen bunun dışında hiçbir etki ve yetkisi yok diyorsunuz.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bilmiyorum ben sadece yani size şey olarak soruyorum yani resmi görevi olan kişiler varken bizzat istihbaratçı olan istihbarat şubeleri var, terörle mücadele şubeleri var, savcılık var, mahkeme var o anlamda diyorum yani akademisyenin böyle bir görevi yok. Soruşturma yapmak veya kovuşturma yapmak gibi bir görevi yok o açıdan söylüyorum. Yani şikayet edilecek merciler belli yani kaymakamlığı da gidebilir şikayet edebilirsiniz, dilekçe verebilirsiniz. Resmi bir kuruma verdiğiniz dilekçe işlem görür ama akademisyen Sakarya’da çalışan bir insan burada anlattığınız şeyleri ne şekilde resmiyete dökebilecek onun için söyledim yani yoksa?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim çıktı televizyonlara çıktı televizyonlara canlı yayınlarda bütün bunları deklere etti ona rağmen bile bize hiç kimse bu konularla alakalı bir şey sormadı. Yani bütün deminden beri bu anlattıklarımın tamamını canlı yayında televizyonda bunları anlattı. Yetkili savcılardan, emniyet mensuplarından bu konuyla alakalı bilgi almak isterlerse bu arkadaşlarım Üsküdar’da ne zaman isterlerse de kendilerine bilgi veremeye hazırlar dedi. Ama bize hiç kimse bugüne kadar bir şey sormadı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani bunun anlatılacağı yer televizyon mudur?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim onu bilemem.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani sizin açınızdan da diyorum yani sizin anlatacağınız kişi Emin Gürses midir, Emin Gürses’in de bunu anlatacağı yer televizyon mudur?”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yoksa görülmekte olan bir dava var oraya bir dilekçe verip şu şekilde tanıklığımız var beyanda bulunacağız demek midir?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim o günkü bu hadiseler insanların gözünde ciddi anlamda etkiler yarattı. Yani bizde de aynı etkileri yarattı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Etkiler yaratıyor yani sanıklardan Doğu Perinçek çıkıyor.”

Tanık Necat Uysal: “Bizde de aynı etkiler…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Şöyle şöyle irtibatlar var diyor basına açıklamalar yapıyor. Emin Gürses çıkıyor şunlar şunlar var diyor yani bunlar hep açıklama olarak kalıyor ama gidip de şu konuda bilgimiz var, görgümüz var diyen kişiler tanıklık yapsa daha doğru olmaz mı onu söylüyorum?”

Tanık Necat Uysal: “Bilemiyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine silah temini konusunda yargılanan şahıslar var. Üsküdar Cumhuriyet Başsavcılığınca iddianame düzenlenmiş daha sonra bu davayla birleşti. Kenan Özay tanıyor musunuz bu şahsı?”

Tanık Necat Uysal: “Tanımıyorum efendim, hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Selçuk Özkan.”

Tanık Necat Uysal: “Aykut’un yanında birkaç sefer gördüm efendim ama samimiyetimiz yok efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne iş yapar bu şahıs?”

Tanık Necat Uysal: “Bilmiyorum efendim yani Selimiye’de.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nerede gördünüz?”

Tanık Necat Uysal: “Selimiye’de o da bahçeye Selimiye’de mahallede çocukluk arkadaşı olarak tanıştırdı bizi. Bahçeye birkaç sefer Aykut’la beraber gelmişti oradan tanırım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne zaman geldi olaydan ne kadar önce?”

Tanık Necat Uysal: “Çok önceleri efendim yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Çok dediğiniz?”

Tanık Necat Uysal: “97, 2000 arasında o aralarda gelip.”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “2000’den sonra görmediniz mi Selçuk Özkan’ı?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Erkan Ayyıldız.”

Tanık Necat Uysal: “Tanımıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu Selçuk Özkan’ın silahlarla ilgili var mıdır?”

Tanık Necat Uysal: “Bilmiyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Teoman Ekşioğlu’yla tanışıyorsunuz.”

Tanık Necat Uysal: “Evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Samimiyetinizin derecesi ne kadardır yani Alparslan Arslan’la mı daha iyi tanışırsınız ilişkileriniz daha samimidir Teoman Ekşioğlu’yla mı?”

Tanık Necat Uysal: “Alparslan’la daha iyi tanışırım efendim, Alparslan’la daha iyi tanışırım efendim. Teoman’ı zaten Alparslan sayesinde yani Teoman Alparslan’lardan sonra Marmara Hukuka başladı. Teşkilata da Teoman’ı Alparslan getirdi Alparslan’ın evinde kalıyordu Teoman bu sayede tanıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bir gün elbet mutlaka sözü size bir şey hatırlatıyor mu?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bir gün elbet mutlaka.”

Tanık Necat Uysal: “Hatırlamıyorum efendim hatırlatırsanız hatırlarım, söylerim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Alparslan Arslan’ın ajandasında böyle bir yazı var. Bir gün elbet mutlaka.”

Tanık Necat Uysal: “Bilmiyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ve Teoman Ekşioğlu bu mesajı Recep Özkan'la size çekmiş 24 Mayıs 2006 tarihinde yani.”

Tanık Necat Uysal: “Doğrudur efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani 1 hafta sonra Danıştay olayından 1 hafta sonra bir mesaj çekmiş size.”

Tanık Necat Uysal: “Doğrudur efendim doğrudur.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bir gün elbet mutlaka.”

Tanık Necat Uysal: “Doğrudur efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu mesaj size neyi anımsatıyor, niçin böyle bir mesaj çekti açıp sordunuz mu kendisine?”

Tanık Necat Uysal: “Hiçbir şey anımsatmıyor efendim. Yani o dönemde bunlar gayet normal karşılıyorum çünkü Teoman’ın o dönemdeki ruh hali çok farklıydı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nasıl farklıydı, yani ne vardı?”

Tanık Necat Uysal: “Yani şoktaydı yani ipini koparmış boğa gibiydi ne yapacağı belli olmayan böyle endişeli korkulu bir haldeydi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine 21 Mayıs 2006 tarihinde size bir mesaj çekmiş. Etraf durulunca Alparslan’a içki içiyor diyenlere kapıcıya, yöneticiye uğramak lazım böyle bir mesaj çekti mi size Teoman Ekşioğlu?”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi doğrudur efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani bu da olaydan 17 Mayıs, 21 Mayıs 4 gün sonra çekilen bir mesaj.”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi efendim ben en başında da bunu hep söyledim Alparslan’la bizim aramızdaki abi kardeş hukukumuz hakikaten iyi derecedeydi. Bütün herkeste bunu bildiği için Allah için söylemek gerekirse Alparslan alkol almazdı. Tabi birçok insan bir şey söylemek için bir şey söylemiş olmak için bir şeyler söylüyor.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz kesin biliyor musunuz alkol alıp almadığını?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim ben.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Alkol alıp almadığını kesin biliyor musunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim ben Alparslan’ın alkol aldığına hiç şahit olmadım İstanbul'a geldiğinden bu olay anına kadar bizim aramızda hiçbir zaman küslük dargınlık olmadı. Hiçbir problem yaşamadık böyle bir şey olsaydı da benim haberim olurdu. Bu anlamda da kendi tavırları vardı yani alkol içen, alkol alan insanlara karşı tavırlıydı. Yani bu tavırları gösteren insanın alkol alması hiç mantıklı değil.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Şunu bir. Evet, bu soru Teoman Ekşioğlu’nun çekmiş olduğu mesajla ilgili olarak Alparslan Arslan’a sorulduğunda hatta şu şekilde soruluyor böyle bir mesaj çekilmiş Necat Uysal’a. Dosya içerisinde apartmanda kapı komşunuz veya aynı apartmanda oturan Fehmi Akyol isimli kişi dinlenmiş. Fikri Cora’nın sizin içki kullandığınız ama başkalarına kullanmamasını tavsiye ettiğiniz yönünde beyanları var. Teoman’ı niçin ilgilendiriyor bu konu şeklinde Alparslan Arslan’a soru yöneltilmiş; Alparslan Arslan: Bilmiyorum demiş. Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: Siz geçmişte alkol adınız mı kullandınız mı şeklinde sorunca. Sanık Alparslan Arslan: Yarım bardak rakı içmişliğim var başka bir şey yok bütün ömrüm boyunca onu da suyla içtim şeklinde beyanı olmuş. Burada Teoman Ekşioğlu size mesaj çekiyor ve onun içki içiyor şeklinde aleyhinde basında veya başka yerlerde yer alan sözler üzerine kapıcıya, yöneticiye uğramak lazım diyor. Yani nasıl bir uğramaktır bu ve Danıştay’ı basan bir kişi yani bu şimdi içki içmesi veya içmemesi niye bu kadar önemli sizin için açıklar mısınız?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim mesaj çeken ben değilim ki benim için önemli olsun. Şimdi buradaki mesele şu ben en başında.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Size çekiyor uğramak lazım diyor yani sizin aranızda daha önce böyle bir şey olmuş ki sizden bahsediyor.”

Tanık Necat Uysal: “Anladım, şimdi bunların hepsinin abisi konumunda olan benim o bölgelerde en başından beri de söyledim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani sizi abi olarak görüyorlar.”

Tanık Necat Uysal: “İnsanlar beni tanır bilir yani ben teşkilat olarak oralarda ocak başkanlığı yaptım insanların üzerinde saygınlığımız var bu sebepten ötürü insanlar bize gayet normaldir yani. Başka bir şey daha söyleyeyim efendim ben, Teoman Ekşioğlu’nun o dönemlerdeki psikolojisi çok kötüydü. Ben deminde bahsettim Mahkeme Başkanımıza bu olay olduktan sonrasında da yani bu olayların nedenlerini öğrenmek ve arkadaşlarımızın hangi şekilde ne için bu hadiseleri yaptığını öğrenmekle alakalı avukat arkadaşlarımızın birçoğu da işte Sincan’a gitmesi noktasında ailesini götürdüm getirdim ailesine bu zor zamanlarında destek oldum. Ama bunların akabinde bu hadiselerin farklı boyutlarla yani basında da medyada da çıktı bir yerlerden kullanılmış olmak bir yerlerin adamı pozisyonunda bir yerlerin tetikçisi pozisyonunda bu işleri yaptığının şeyine vardıktan sonrasında bu diyaloglarımı kestim. Bu diyalogları kestim.”
Salonda seyirciler kısmında konuşanlar oldu, anlaşılamadı.
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Seyirciler arasında Alparslan Arslan’ın babası şuanda bağırıyor nereye götürmüş bizi diyor şimdiye kadar diyor.”
Tanık Necat Uysal: “Evet Ankara'da beraberdik Sincan’da beraber gittik.”

Salonda seyirciler kısmında konuşanlar oldu, anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: “Tamam bağırmayın, bağırmayın durun, durun bir (1 kelime anlaşılamadı) varsa bildirirsin öyle bağırarak oradan mı karşılıklı konuşacağız? Tamam, bitti dur, efendim o zaman vereceksin dilekçeni vereceksin yanlış konuştu, doğru konuştu diyeceksin alacağız gerekli görürsek alacağız, dinleyeceğiz seni. Öyle oradan karşıdan bağırarak olur mu? Dinle önce bakalım yanlış mı diyor sizin hakkınızda yanlış diyorsa gerekeni belirtirsiniz dinleyin ama önce. Evet, Savcı Bey buyurun.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Danıştay saldırısından sonra Alparslan Arslan tutuklandı biliyorsunuz.”

Tanık Necat Uysal: “Evet, evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O dönem içerisinde cezaevinde kendisini ziyaret ettiniz mi?”

Tanık Necat Uysal: “Etmedim efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Niçin ziyaret etmediniz çok yakını olduğunu söylüyorsunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Yani avukat arkadaşlar, avukat arkadaşlar kendileri gittiği için herkesi Sincan Cezaevine almadıklarını beyan ettiler bu sebepten ötürü de ben gitmedim yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Gidip döndünüz mü yoksa hiç gitmediniz mi?”

Tanık Necat Uysal: “Ben şimdi Alparslan’ın babası da söylüyor zaten Ankara'da buluştuk elimizden geldiğince yardımcı olduk aileyi teskin ettik.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nerede buluştunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Sincan Cezaevi yakınlarında Ankara'da şimdi hatırlamadığım bir çay bahçesinde de oturduk hep beraber.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kim, kim?”

Tanık Necat Uysal: “Yani Teoman Ekşioğlu, Alparslan’ın annesi, babası, kız kardeşi hep beraber oturduk.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne zaman?”

Tanık Necat Uysal: “Yani bu olayın hemen akabinde yani işte ilk 15, 20 gün belki 1 ay içerisinde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Olayı siz nerede, ne zaman öğrendiniz?”

Tanık Necat Uysal: “Ben olay olduğunda İstanbul'da sabahleyin evde televizyon seyrederken öğrendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İstanbul'da mıydınız o gün?”

Tanık Necat Uysal: “Evet o gün İstanbul'daydım bir gün öncesinde gelmiştim Alanya’dan bir gün öncesinde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Televizyondan öğrendiniz. Tepkiniz ne oldu kimlerle paylaştınız?”

Tanık Necat Uysal: “Yani o anda tam hatırlamıyorum ama birçok arkadaşımız beni aradı ben birçok arkadaşımızı aradım nedir bu konu çünkü ben İstanbul'dan uzak olduğum için.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kimi aradınız mesela en yakın olarak kimi aradınız?”

Tanık Necat Uysal: “Yani Alparslan’la ortak arkadaşlarımızı aradık hep birbirimizi onlar beni aradı ben onları aradım nedir bu konu?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Süleyman Esen’i aradınız mı?”

Tanık Necat Uysal: “Zannedersem cevap alamadım efendim ondan.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Aradınız cevap alamadınız.”

Tanık Necat Uysal: “Alamadım evet yani birçok Zekeriya’yı aradım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Teoman Ekşioğlu’nu aradınız mı?”

Tanık Necat Uysal: “Aradım efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne şekilde konuştunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Yani nedir bu, nasıl oldu bu, kim bu, nedir yani. Zaten ilk aradığınızda Alparslan’ın kendisinin olduğunu televizyondan bir müddet sonra kendi olduğu meydana çıktığı için o ilk aramalarımızda zaten, ondan sonrasında televizyonda zaten konu kendiliğinden anlatıma başladı. Sonrasında da zaten hızlı bir şekilde insanlar bir şeyler konuşmaya başladı durum böyle oldu yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Teoman Ekşioğlu’ya buluştunuz mu olaydan sonra?”

Tanık Necat Uysal: “İstanbul'a geldi efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne zaman geldi?”

Tanık Necat Uysal: “Teoman Ekşioğlu ilk bu hadiselerden sonra duyduktan yanlış hatırlamıyorsam ya 2 gün ya 3 gün sonrasında İstanbul'a geldi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet ne konuştunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Çok kötü durumdaydı işte abiciğim nedir bu konu bu durum ney dedim? Bana anlattıklarını bu Salih Hoca noktasında anlattıklarının aynısını ben önce kendim Emin hocaya birebir anlattım. Sonra Teoman’ın da burada olduğunu ev arkadaşı en yakınlarından biri olduğunu beyan ettim onu da isterse dinleyip aynı şeyleri ondan da duyabileceğini söyledim o da dinleyeyim dedi. Teoman’la da Emin hocayı görüştürdüm.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet nerede görüştüler?”

Tanık Necat Uysal: “Bu belediyenin oradaki çay ocağında yani sarhoş imamlar tekkesi denilen yerde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Recep Özkan'la görüştünüz mü?”

Tanık Necat Uysal: “Hatırlamıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tanıyor musunuz Recep Özkan'ı?”

Tanık Necat Uysal: “Ben ismen de çıkaramadığım için bir şey diyemedim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ataşehir’de evi olan.”

Tanık Necat Uysal: “Bilmiyorum efendim Recep Özkan'ı Ataşehir'de evi olan bir arkadaşımı hatırlamıyorum ben.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hatırlamıyorsunuz.”

Tanık Necat Uysal: “Belki gelip gider Alparslan’ın yanında görmüşümdür ama yani öyle bir arkadaşlığım, samimiyim olmadığı için hatırlamıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Süleyman Esen’le paylaştınız mı?”

Tanık Necat Uysal: “Süleyman Esen’le daha sonrasında paylaştım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne zaman kaç gün sonra?”

Tanık Necat Uysal: “Epey bir zaman sonra paylaştım efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne şekilde konuştunuz yani çünkü Alparslan Arslan’ın benim liderimdir bombaları.”

Tanık Necat Uysal: “Yani ben Süleyman’a.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O bana verdi şeklinde beyanları var. Nasıldı yani panik halinde miydi Süleyman Esen’in durumu nasıldı siz görüştüğünüzde?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır efendim yine eskisi gibi çok sakin, çok mülayim gayet normaldi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Neler konuştunuz aranızda neler geçti?”

Tanık Necat Uysal: “Yani ben Alparslan’a şey Süleyman’a Süleyman nedir abiciğim bu konular, ne oluyor? Yani son dönemlerde siz ikiniz hep bir aradaydınız beraberdiniz bu konularda.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hocaya beraber gitmişler Salih Hoca ismindeki şahsa.”

Tanık Necat Uysal: “Beraber gidiyordunuz yani bak onunla alakalı böyle böyle konular var dediğimde, abi hoca çişini tutamıyor bezini biz bağlıyoruz hocanın bu işlerle alakası yok deyip beni şey yapmak istedi. Ama ben yani Teoman’ın anlattıklarını söyledim işte sütlaç yani sütlü bir tatlı yedirildiğini muskalar yapıldığını bunları doğruladı. Evet dedi doğru abi bunlar yani orada yiyoruz o tatlıyı hoca bize birer muska yap (1 kelime anlaşılmadı) ondada vardı bir muska bunları da söyledi. Ben dedim ki; yani Süleyman nedir abim bu konu? Abi dedi Allah biliyor yapacak bir şey yok dedi yani yaptı kimseye de bir şey sormadı dedi. Konudan da olana kadar haberim yok dedi olduktan sonra bende senin gibi aynı öğrendim dedi. Yani 20 dakika, yarım saat kadar böyle bir muhabbetimiz oldu ondan sonra ayrıldık.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nerede görüştünüz yer olarak nerede?”

Tanık Necat Uysal: “İstanbul Laleli’de görüştük efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Laleli’de.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O mi onu aradınız o mu sizi çağırdı ne şekilde?”

Tanık Necat Uysal: “Ben aradım onun zaten Yerebatan Sarnıcının orada ofisi vardı ofisine yakın bir yerde oturduk beraber çay içtik.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Başka yanınızda kimse var mıydı?”

Tanık Necat Uysal: “Yoktu efendim ikimizdik.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bombalar konusunda herhangi bir şey söz etti mi?”

Tanık Necat Uysal: “Hiç konuşmadık efendim yani o bir şey anlatmadığı için bende konuları bilmediğimden yani bunları nereden aldın nereden verdin ya da böyle bir muhabbet. Çünkü yani İstanbul'da yaşanan Alparslan’ın demin dediğim gibi yani avukat olan bir insan meşru gayrimeşru davalara girdiği için birçok insanı tanıyorsun yani bir şeyleri bulmakla alakalı avukatın bu konuda çok sıkıntı çekeceğini zannetmiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tatlı yedirdiğinden söz ettiniz.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Salih Kurter’in.”
Sanık Doğu Perinçek söz almadan konuştu, anlaşılamadı.
Mahkeme Başkanı: “Kürsüye karşı.”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Heyete doğru cevap verirseniz. Salih Kurter’in tatlı yedirdiğinden bahsettiniz.”
Mahkeme Başkanı: “Dinleyin, dinleyin, dinleyin, dinleyin.”

Tanık Necat Uysal: “Anladım, anladım, anladım efendim tamam.”

Mahkeme Başkanı: “Buraya konuşun dinleyin dinlemek demek yüze karşı olmaz kulağınla dinlenir. Kulağın o tarafa zaten bu tarafa dön bize ha dinleyin sadece.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu tatlı olayını size kim anlattı, ne şekilde kimler yemiş yani hoca kendisi de yiyor muymuş?”

Tanık Necat Uysal: “Teoman Ekşioğlu anlattı bunu bana ilk ben.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne dedi?”

Tanık Necat Uysal: “Orada tatlı yendiğini.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İlk görüştüğünüz zaman mı 2, 3 sonra geldi dediniz o zaman mı anlattı?”

Tanık Necat Uysal: “Evet evet evet o zaman anlattı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne dedi?”

Tanık Necat Uysal: “Tatlı hocanın herkese mecburi tatlı verdiğini.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani yemek istemese bile zorla yediriyor muymuş herkese?”

Tanık Necat Uysal: “Yani yemeyene yemiyorsan git deyip kovalıyormuş yani Teoman’ın anlatımıyla.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kovalıyormuş.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kaç kişi varmış orada o tatlı yenirken?”

Tanık Necat Uysal: “Yani zaman zaman gidip gelen o kadar çok detaylı soru sormadım. Çünkü umursamıyordum ben o Salih hoca.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani böyle öne çıkan bir şeyse sormanız lazım yakın arkadaşınız sevdiğiniz bir insan cinayet işlemiş bunu ister istemez takip etmek istemişsinizdir?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim zaten ben bütün bu ben bütün bu konuları sorduktan, daha doğrusu sormadan Teoman bunları bana anlattığında ben bu sefer detay sormaya başladım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet ne dediniz siz?”

Tanık Necat Uysal: “Emin hocayla bu konuları payla… Yani başka ne yapıyordunuza Emin hocaya ilk sorduğumda şey bu konuları anlattığımda Emin hoca bana, Necat yani bugünkü istihbarat birimlerinde öyle bir ilaçlar var ki bugün insana monte edildiğinde 6 ay sonra 1 sene sonra 2 sene sonra bu insanlara hükmediliyor falan gibi şeyler anlattığında. Ben dedim ki hocam o zaman Teoman Ekşioğlu burada kendisiyle görüşün daha detaylı sorun o da size bildiklerini her şeyi anlatsın. Bu işte ne yapılabiliyorsa o yapılsın dedim ondan sonrada Teoman Ekşioğlu’yla Emin hocanın görüşmesinde yine aynı şeyler konuşuldu. Yani bunların dışında da çok fazla bir detay yoktu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Muska yapıldığından söz ettiniz.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Muska niçin yapılıyormuş söyledi mi?”

Tanık Necat Uysal: “O söyledim deminde ben söyledim efendim onu kurşungeçirmezmiş bombalara karşı kurşuna karşı etkiliymiş. Yani o muska sizin üzerinizdeyken kurşun değmezmiş.”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bunu size Teoman Ekşioğlu mu söyledi?”

Tanık Necat Uysal: “Evet Teoman Ekşioğlu söyledi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Teoman Ekşioğlu’nu biz burada tanık olarak dinledik. Tanık olarak dinledik yani burada.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kurşungeçirmez olduğunu söyledi öyle mi?”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O muskayı takınca kurşun geçirmiyormuş öyle mi dedi?”
Tanık Necat Uysal: “Evet, evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tanık olarak dinlendi burada Teoman Ekşioğlu?”

Tanık Necat Uysal: “Yani aynı şeyleri ona sorsanız o da aynı şeyleri şimdi tekrarlar.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kurşungeçirmezliğinden bahsetti diyorsunuz.”

Tanık Necat Uysal: “Yani hoca bu muskaları yaparken bu şekilde hatta bende espriyle karışık o zaman bir tanede bizde takalımda bizde ölmez olalım diye böyle espri yaptım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kimlerde varmış bu muskadan?”

Tanık Necat Uysal: “Yani oraya sürekli gidip gelen çokta o detayı sormadım yani. Çünkü bizim orada tanıdığımız arkadaş sayımız belli yani Teoman 1, 2 gitti geldi bir daha gitmedi. Alparslan’da da, Süleyman’da da aynı muskanın olduğunu söyledi Teoman. Alparslan hatta Teoman’ı götürüp getirdiği dönemlerde bir tanede işte o Küçük Salih’e sana yazdıralım gibi söylemiş ama Teoman’a yazdırıp yazdırmadığını da şuanda hatırlamıyorum efendim ama Alparslan’la Süleyman’a va….”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bunu Salih Kurter mi yazıyormuş yoksa Küçük Salih mi yazıyormuş?”

Tanık Necat Uysal: “Salih Hoca kendi de yazıyormuş Küçük Salih de yazıyormuş. Salih hocanın kendi rahatsız olduğu zamanlarda Küçük Salih yazıyormuş diğer zamanlarda hoca kendi yazıyormuş.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet. Siz Antalya’da Alanya ilçesinde otel.”

Tanık Necat Uysal: “Evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İşletmeciliği yaptığınızı söylediniz.”

Tanık Necat Uysal: “Ben Antalya, Alanya ilçesinde 2 ay gibi bir zaman yıldızı olmayan ara sokakta bir otelde işletmecilik yapmak istedik bir arkadaşımızla beraber.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Size mi aitti o otel?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır efendim kiralıktı Kadıköy’de Söğütlüçeşme de tekstil işiyle uğraşan soy ismi Demir olan şimdi ismini hatırlamadığım bir abiye ait bir oteldi kiralamıştık biz orayı restorasyonunu yaptık.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kiminle kiraladınız?”

Tanık Necat Uysal: “Almanya’da ikamet eden Alaattin Gökçay diye bir arkadaşımla kiralamıştık.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Beraber siz orayı işletiyordunuz.”

Tanık Necat Uysal: “Yani bir sezon işletelim dedik onu da işletemedik bıraktık.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu Aylin Otel mi burası?”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Daha sonra Dirim Dekor isminde bir yer açtığınızdan söz ediyorsunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Almanya’daki bu arkadaşım vasıtasıyla mutfak işine başladık. Bu hadise olduktan…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Alanya’ya gitmenizin özel bir nedeni var mı?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır efendim bu Almanya’daki arkadaşım Alanya’ya turizmde ciddi ticaret olduğunu, ciddi paralar kazanılabildiğini böyle bir otel olduğunu bu oteli beraber işletelim. Ben Almanya’dan müşteri anlamında turlarla görüşmeler yapabilirim hiç normal tur acentelerini bağlamadan kendimizde bunu becerebiliriz bir deneyelim dedi. Ama otelimizin küçük olması yıldızının olmaması getirilerinin götürüsünden daha az olmasından ötürü bıraktık. Sonra bu mutfak işini yine Almanya’dan kendisi buldu. Türkiye distribütörlüğüyle alakalı görüşmeler yaptık. Alanya’da inşaat sektörü çok yoğundu o dönem. Mutfak showromunu açtık ama biz mutfak showromunu açtığımız sene yabancıya alınmalar durdurulduğu için o işi de ister istemez 7, 8 ay sonrasında kapattık. Yani oradaki inşaat sektörü durunca bizim o açtığımız mutfak işi de durmuş oldu otomatikman.” 

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Osman Yıldırım’ın Alanya’da herhangi bir yatırımı var mıydı biliyor musunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Restoran veya başka işletmesi var mıydı?”

Tanık Necat Uysal: “Ben Osman Yıldırım’ı Alanya’da hiç görmedim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Antalya’da var mıydı?”

Tanık Necat Uysal: “Bilmiyorum görmedim hiç yani öyle bir muhabbetimiz olmadı efendim. Sadece Alparslan bana bizim otelimizde Osman’ın rent a car yapıp yapamayacağıyla alakalı görüşmelerimiz oldu. Deminde onu beyan ettim onun ötesinde Osman Yıldırım’ın Alanya’da ya da Antalya’da ya da o bölgede herhangi bir ticaretinin olduğunu bilmiyorum efendim böyle bir konu konuşulmadı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sorularım bu kadar Sayın Başkanım teşekkür ederim.”

Duruşmaya kısa bir ara verildi.

Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu.

Tanık Necat Uysal eski kimliği ve yemini tahtında tekrar huzura alındı.

Kendisine doğrudan soru sorma işlemine kaldığı yerden devamla.

Mahkeme Başkanı: “Savcı Bey buyurun.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Benimde birkaç sorum var bazıları tekrar ama daha açıklığa kavuşması için soruyorum. Alparslan Arslan’ın sizi telefonla arayarak bir araç kiralamak istediğini ve bu konuda kendisine yardımcı olmanızı talep ettiğini. Sizinde Aykut Metin Şükre’nin adını ve telefonunu verdiğinizi yani bu konuda sana yardımcı olabilir şeklinde. Bu konuda yani hafızasını zorlamanızı istiyorum çünkü Aykut Metin Şükre aracılığıyla temin edilen silahlardan birisiyle Danıştay cinayeti işlendi. Bu 15 Mayıs 2006 tarihine denk geliyor. Alparslan Arslan’la sizin bu görüşmeniz bu olayı baz alarak ne kadar öncesine ait bunu hatırlayabiliyor musunuz?” 

Tanık Necat Uysal: “Efendim ben en başında da beyan ettim tam tarih veremiyorum ama takribi olarak bu olaylardan yani 1 buçuk ay gibi bir zaman. Ama Alparslan Arslan arabayı kendisi için değil bir arkadaşının evrakları, yani araba kiralamak için lazım olan evrakları tamam olmayan bir arkadaşı için böyle bir talepte bulundu araba kiralama talebinde bulundu, kendisi için değil.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bir başkasına mı?”

Tanık Necat Uysal: “Evet, bir arkadaşıma araba lazım güvendiğim sevdiğim birisi ihtiyacı var buna yalnız dedi vergi levhası işte bu evrakları yok kefili benim bu konuda bana yardımcı ol dedi. Bende Aykut Metin Şükre’nin Ekspres Rent A Car diye Üsküdar’da rent a carda çalıştığını bildiğim için Aykut Metin Şükre’nin rent a car işi yaptığını. Aykut’u arayıp Aykut’tan bu konuda yardım alabileceğini söyledim. Alparslan’da bana Necat önce sen ara söyle ondan sonra ben arayayım ki bu işimizi halletsin dedi. Bende aradım Alparslan Avukat Alparslan seni arayacak araba bir arkadaşına araba lazımmış kefili dedim Alparslan en küçük bir şey olursa dedim telafisini Alparslan yapacak. Yardımcı ol abiciğim dedim tamam abi arasın dedi Alparslan’a dedim ki ben görüştüm Aykut’la senden telefon bekliyor görüş bu kadar. Ama tarih olarak net tarih vermem şuanda hatırlamadığım için mümkün değil efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ortak bir arkadaş çevrenizde var kısmen öyle anlaşılıyor anlatımlarınızdan.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Kimmiş bu adına kiralama yapmak istediği arkadaşı?”

Tanık Necat Uysal: “Onu bilmiyorum efendim. Onu bilmiyorum yani onu söylemedi bende sormadım zaten kime lazım diye. Yani beni bu konuda böyle bürokraside ya da herhangi bir yerde birçok insanın böyle bir sıkıntısı olduğunda aradıkları için yani ben ne için niye bu soruları çok sormazdım yani. Örnek veriyorum; sizde bana o zamanlar bir arkadaşınızın çocuğunun Üsküdar’da iyi bir okula Şemsi Paşa İlköğretim Okulu mesela Üsküdar’da çok önemli bir okuldur. Bu okula bu çocuğu kaydettir dediğinde bu senin arkadaşın neci, ne iş yapar bunları hiç sormazdım ben seninle olan hukukun benim için önemli böyle yani.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi bu olay özellikler arz ettiği için.”

Tanık Necat Uysal: “Tabi anladım.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tabi onu bizde sormayız ama bu olay iddiaya göre tabi Alparslan Arslan Sayın meslektaşım biraz önce duruşmadaki beyanını okudu.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bana silah lazım nasıl bulabilirim diye size telefon açıyor sizde Aykut’a yönlendiriyorsunuz.”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu açıdan özellik taşıdığı için soruyorum.”

Tanık Necat Uysal: “Efendim ben bir şeyi söylemek istiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi ben şunu sorayım devam edeyim sorumu bitireyim. Şimdi Aykut Metin Şükre de dinlendi burada. Hatırladığım kadarıyla bir başkası adına araç kiralanmak istediği konusunda bir beyanda bulunmadı. Alparslan Arslan’ın kendi adına bir araç kiralamak istediğinden bahsetti.”

Tanık Necat Uysal: “Hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Siz nasıl bahsettiniz Aykut Metin Şükre’ye?”

Tanık Necat Uysal: “Ben Aykut’u aradım dedim ki Alpaslan’a araba lazımmış bir arkadaşına seni arayacak. Abiciğim sen araba Alparslan seni arayacak araba noktasında yardımcı ol dedim tamam abi güvencesi Alparslan dedim bir sıkıntı oldu mu onunla muhatap olacaksın. Tabi abi dedi arasın beni Alparslan abi. Ondan sonrasında zaten Alparslan’a dedim ki; Aykut’u aradım söyledim senden telefon bekliyor dedim ondan sonrasında bana daha ikisinden de hiçbirinin bu konuyla alakalı da ya da başka bir şeyle alakalı dönüşü olmadı.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki Alparslan Arslan kendisi adına bir araba kiralamak isteseydi sorar mıydınız yani normal ilişkiniz çerçevesinde neden araba kiralamak istiyorsun zaten bir araban var şeklinde siz sorar mıydınız?”

Tanık Necat Uysal: “Sormazdım efendim. Efendim zaten şimdi insanlar arkadaşlarını zaman içerisinde iyi kötü tanırlar biraz olsun. Yani çok dört dörtlük tanıdım demesem bile insanların çünkü içyapılarında ne yaşadığını sadece o insan kendisi bilir. Ama ben yani Alparslan’ın ya da Aykut’un bu silah noktasında söylediklerinde de hiç mantığım kabul etmiyor. Neden kabul etmiyor? Yani telefonda silah muhabbeti yapacak bir avukat bu kadar aptal olmamalı. Yani olamazda çünkü teknolojinin bu kadar hat safhada ileri düzeyde olduğu bir ülkede yaşıyoruz, insanlar bu işleri bu kadar rahat bir şekilde telefonlarda konuşursa zaten o konuşmalarımız olmuş olsa aynı günlerde ne yapılırsa yapılırdı. Yani bu durumlara ben en azından bu zamana kadar benimle alakalı böyle bir problem ortaya çıkardı.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Evet. Şimdi Alparslan Arslan ile olaydan önce yaptığınız görüşmeyi tam olarak hatırlamadığınızı söylediniz. Biraz önce Sayın meslektaşım size bir görüşmeyi sordu. Telefon dökümleriniz temin edildi dosya arasında var, 18 Nisan 2006 tarihinde Alparslan Arslan’la 28 saniyelik bir görüşmeniz var.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu görüşmede siz İstanbul'dasınız. Yani sizin bazınız İstanbul yani siz Alanya’da olduğunuzu söylediniz ama bu görüşmede İstanbul'dasınız. Hatırladınız mı bu konuyu?”

Tanık Necat Uysal: “Hatırlamadım efendim bu görüşmeyi.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ve ona en yakın görüşme 4 Mayıs 2006 tarihinde bu görüşmede Alanya’dasınız.”

Tanık Necat Uysal: “Doğrudur efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu da 34 saniyelik bir görüşme.”

Tanık Necat Uysal: “Doğrudur efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu görüşmeyi hatırladınız mı?”

Tanık Necat Uysal: “Bilmiyorum efendim yani aradan çok uzun zaman geçtiği için yani ben.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Evet yani.”

Tanık Necat Uysal: “Bu araba konusunda da zaten bu hadiseler geliştiği için o konuyu hatırlıyorum yoksa yani ben birçok arkadaşımla ya da Alparslan’la defalarca görüşmüşümdür. Nasılsın iyi misin, ne var yok, nasıl gidiyor, yani ya da o beni arayıp ne yapıyorsun, ne ediyorsun, ne zaman geliyorsun özledim gel bir oturalım hasbıhal edelim gibi birbirimizi zaman zaman arardık efendim. Yani bu zamanlar içerisinde ne zaman o beni aradı, ne zaman ben onu aradım şuanda hatırlıyorum desem yalan olur efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “2006 yılı içerisinde bu genel olarak Alanya’da mı bulunuyordunuz?”

Tanık Necat Uysal: “Evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Mart, Nisan, Mayıs aylarında.”

Tanık Necat Uysal: “Ama bu arada bu arada İstanbul’a da gelip gittiğim oluyordu, yani benim çocuklarım, ailem İstanbul’da Zeynep Kamil’de ikamet ediyordu, orda ki otel işimiz daha sezon açılmadığı için orda restorasyonu devam ediyordu. Tadilatları devam ettiği için gidip geliyordum efendim. Bir dönem orda kalıyordum, bir dönem İstanbul’da kalıyordum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bir de Alparslan Arslan’ın, Salih Kurter denilen kişinin yanına gidip geldiğini onun yanına gidip gelmeye başladıktan sonra huyunun, hal ve tavırlarının değiştiğini bunu da her ikinizin de ortak tanıdığı olan Teoman Ekşioğlu’nun size söylediğini anlattınız doğru mu?”

Tanık Necat Uysal: “Ben kendinde de bunu fark ettim gördüğüm dönemlerde zaten doğrudur efendim yani Alparslan daha böyle sakin daha mülayim daha dindar bir yapı içerisindeydi yani o gidip gelmelerinde.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu ne zaman, hangi tarihe tekabül ediyordu?”

Tanık Necat Uysal: “Yani benim Alanya’ya gitmeye başladığımdan, Alanya’ya gittikten sonrasındaydı yani bu 2005, 2006 o aralarda.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “2006.”

Tanık Necat Uysal: “2005, 2006 o aralarda.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Kaç sefer gördünüz Alparslan Arslan’ı bu arada?”

Tanık Necat Uysal: “Yani tam hatırlamıyorum ama.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yaklaşık olarak tam hatırlayamazsınız ama.”

Tanık Necat Uysal: “Yani belki 10 kere, 12 kere, 15 kere görmüşümdür yani gidip gemlerimde onun evinde de oturduk, aşağıda da oturduk benim çocuklarımda mesela yani bu saydığımız arkadaşlarım o zaman küçüktü benim çocuklarım onlar benim çocuklarımı da severlerdi. Ben çocuklarımla da giderdik oraya, onlarla beraber yani o bekar ortamında beraber makarna yapardık, melemen yapardık işte oyun oynardık, batak oynardık, Kurtlar Vadisini seyrederdik, sohbet ederdik, teşkilat noktasında işte Alparslan Türkeş’in ölümünden sonra ülkü ocakları ve MHP yani MHP’nin durumunun değerlendirmesini yapardık, bu muhabbetleri ederdik yani, bu şekilde defalarca görüşmüşümdür.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Siz bu halini gördünüz biraz daha somutlaştırır mısınız?”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Eski Alparslan, yeni Alparslan kendisine de sordunuz mu ne oluyor sana filan diye?”

Tanık Necat Uysal: “Yani Alparslan’ın ben tabi bu konuları konuştum onunla da yani Alparslan’ın hayırdır, Alparslan dediğimde yani daha böyle sakin daha ne oluyor dediğimde ders alıyorum, hocaya gidiyorum, hoca efendiye gidiyorum diyordu, yani o ruh hali daha mülayim olması Allah için benimde hoşuma gidiyordu. Neden? Önceden daha böyle keskin tavırları olan daha rijit olan, daha böyle biraz daha çabuk agresif olabilen bir arkadaşımken daha sakin, daha mülayim tabi bir de şu da vardı yani benim yorumumda nihayetinde dün öğrenciydi, bugün avukat oldu. Artık ticaret yapan, avukatlık yapan yani para kazanan, etrafındaki öğrenci olan çocuklara evinde de onları bir şekilde idame ettiriyordu, bu konuda da onlara destek oluyordu. Yani abi konumunda olmasından ötürü de ben çokta fazla hocaya da yormamıştım yani. Bununda bir etkisinin olabileceğini düşünerek ama yani nedir bu dediğimde, hoca efendiye gittiğini, ders aldığını, huzur bulduğunu artık daha böyle mülayim olması gerektiğini, daha mülayimlik daha güzel olduğunu beyan etmişti bana. Ondan sonrasında da çok zaten bu konulara girmemiştim. Niye? Ben hoca noktasında deminde söylediğim gibi Allah’la kul arasına birilerini sokmanın çok mantıklı gelmediğini söylediğim de, biraz alaycı tavırlarla konuştuğumda kızıyordu. Yani hoca için böyle konuşma bak biz onun sayesinde Kuran öğreniyoruz falan gibi söylüyordu bende dostluklarımız, arkadaşlıklarımız bir de insanları incitmesi taraftarı olmadığım için bu konuları da çok konuşmamaya başladım. Yani kendi tercihi nihayetinde adam okumuş, avukat olmuş, aklı başında, ne yaptığını biliyor diye de çokta umursamadım yani.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki Teoman Ekşioğlu’ndan Alparslan Arslan’ın, Salih Kurter’le olan bu bağlantısı hakkında ne duydunuz? Ne anlattı Teoman Ekşioğlu size?”

Tanık Necat Uysal: “Teoman Ekşioğlu’nu da, diğer arkadaşlarımızı oraya davet ettikleri gibi davet etmişler birkaç sefer gidip gelmişler. Bu genç kuşak içerisinde yani Alparslan’lardan daha yaşça küçük olan bu demin saydığımız isimler içerisinde Teoman, Alparslan’a diğerlerinden daha yakın bir arkadaşımızdı, kardeşimizdi. Teoman’da, Alparslan’ı yani kolay kolay kırmazdı abi olarak. Çünkü Teoman’ında özel hayatında, aile noktasında sıkıntıları olduğu için Alparslan ona ciddi ciddi abilik etmişti. Yani diğerlerine yaptığı gibi ama Teoman’ı biraz daha fazla bu anlamda maddi ve manevi sahiplenmişti. Bu sebepten ötürüde Teoman diğerleri örnek veriyorum 2 kere gitmişse, Teoman 3, 4 kere, belki 5 kere gitmiştir. Bu gidiş gelişlerinde yani ben işte kendi anlatımlarından ötürü işte muska yapıldığını, sütlü bir tatlı sürekli verildiğini.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şunu söylüyorum yani Alparslan Arslan’ın Salih Kurter’e karşı tavır ve davranışları konusunda size ne anlattı? Çünkü biraz önce söylediniz bunu tekrar anlamak için söylüyorum?”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi, anladım onu tekrarlayalım o zaman Salih Kurter’le alakalı sonsuz bir ona biat etmişliği vardı. Yani o ne derse onun söylediği söz her şeyin üzerinde en geçerli olan söz olarak algılanır hale gelmişti.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Evet. Süleyman Esen’le siz kendiniz bahsettiniz.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Alparslan Arslan arasında yani hiyerarşiye benzer bir durum gözlediğini söylediniz.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu nasıl oldu yani bunu anlatır mısınız?”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi daha önceki öğrencilik dönemlerinde ya da yeni avukat oldukları dönemlerde yani Süleyman’ın sözünü bu anlamda arkadaş olarak dinlerdi ayrı ama işine gelmediği noktada tavır koyar, keskin işte sözler söyler falandı. Ama buraya gelip gelmeye başladıklarında bende Alanya’daydım gidip geldiğimde arada gördüğümde baktım Süleyman ona ne diyorsa tamam deyip ikiletmeden tekrar ediyordu, yapıyordu yani bende şaşırdım dedim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Mesela aklınızda kalan bir şey var mı bu konuda?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Aklınızda kalan bir olay var mı bu konuda?”

Tanık Necat Uysal: “Yani bu davayla, baktıkları davalar var.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yo yo yani.”

Tanık Necat Uysal: “Ya da arkadaşlıklarla alakalı şuraya gidiyoruz dediğinde tamam deyip gidiyordu tamam deyip, hiç itiraz yok. Yani Süleyman’ın her söylediği sözü kabulleniyordu. Bende dedim ki hayırdır Alparslan bu kadar mülayimlik sana yakışmıyor böyle espri yaptım, arkadaş ortamındaki muhabbetlerimizden birinde. O da yani dedi ki hoca efendiye gidiyoruz, orda ders alıyoruz, beni de oraya Süleyman götürdü, Süleyman benden önde olduğu için benim ona saygı göstermem gerekiyor dedi. Bende güldüm tabi benim bu tavırlarımı çok sevmedikleri için bende uzatmadım ondan sonrasında yani.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki şimdi siz Alparslan Arslan’la bizzat yani bu olaydan sonrada, bizzat görüşmeseniz de ailesiyle bir irtibatınız olduğunu söylediniz.” 

Tanık Necat Uysal: “Evet 1, 2 sefer görüştüm ailesiyle de.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi olayda şöyle gelişiyor. Alparslan Arslan tutuklandıktan 1 buçuk ay sonra bir ifade verip, çok sevdiği başka hiçbir sözünü kıramadığını bahsettiğiniz Salih Kurter ve Süleyman Esen’in tutuklanmasına sebep oluyor. Bombaları Süleyman Esen’den aldığını ve Salih Kurter’le ilişkisini bahsediyor. Bu ilk yakalandığı ifadesinin alındığı zaman vermediği bir ifade. Şimdi bu ilişkiniz devam ettiği için aile çevresiyle veya yanına gidip gelen Teoman aracılığıyla bu konuda yaşananlar hakkında bilgi sahibi misiniz?”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Neden mesela bu şekilde saygı gösterdiği lideri kabul ettiği kişiler hakkında ifade verip onlarında yakalanmasına, tutuklanmasına neden olmuş?”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi tutuklandıktan sonra yanına gidip gelen avukat arkadaşlarımızın Alparslan’la olan görüşmelerinde örnek veriyorum mesela işte Alparslan nedir bu konu? Zekeriya’nın ya da Teoman’ın yada Savaş’ın. Savaş diye de bir avukat arkadaşımız var yine onların aynı dönem arkadaşı Aydın’da avukatlık yapıyor. Onlarında beyanları Alparslan’ın cezaevindeyken onlarla yaptığı görüşmelerde ben yaptım 2 yıl sonra işte tahliye olacağım, çıkacağım siz merak etmeyin, kafanızı yormayın gibi bir sürü buna benzer söylemleri var. Yani arkadaşlarımızın da o dönemdeki söylediklerine göre Alparslan’ın şuurlu hareket etmediğini, bu arkadaşlarımızın beyanı bu. Doğru davranmadığını, doğru konuşmadığını, doğru düşünemediğini beyan etmişlerdi. Ben hatta o dönemde Emin hocaya da bu hadiseleri yani bize Emin hoca bu konular konuşulduğu dönemlerde işte insanlara ilaç verildiğini ilaçlarla istenildiği gibi yönlendirildiğini falan anlatmıştı. Bende Emin hocaya hocam bak avukatlar böyle diyor, yani bu adamı cezaevinde bu ilk dönemleri söylüyorum, bu adamı cezaevinde bu ilaçlarla farklı yöne algılattırıp işte öldürmesinler ya da herhangi bir şey yapmasınlar. Hoca; bu mümkün değil yani öldürmesi mümkün değil çünkü Alparslan’la alakalı zaten işte tek kişilik bir koğuşta kalındığını, onun bu anlamdaki bütün önlemlerinin alındığını falan söylediler arkadaşlarımızda bunu doğrulardılar. Ama geri kalan noktasında bu beyanlarının ne kadar doğru, ne kadar yanlış olduğunun mahkeme tarafından mevcut deliller neticesinde çıkacağını da söylediler yani ama Alparslan’ın.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Benim size sorduğum şuydu; Alparslan Arslan’ın bu davranışı hakkında sizin görgüye dayalı bir bilginiz var mı?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır yok.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani Alparslan Arslan, Süleyman Esen’in hiyerarşinsin de bir adam gibi davranıyor, Salih Kurter’in onun nezdinde çok büyük bir itibarı var.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ve olaydan 1 buçuk ay sonra bu kişilerinde adını verip, mesela cezaevine girmesine sebep oluyor. Yani ilk başta hani çelişkili bir durum gibi gözüküyor. Yani bu konuda sizin görgüye dayalı bir bilginiz var mı?”

Tanık Necat Uysal: “Yok efendim yani bu anlamda yok ama arkadaşlarımızın Alparslan’ın deminde söylediğim gibi yani ruh halinin cezaevine girdikten sonra değiştiğini söylediler yani tavırlarının, konuşmalarının.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki Teoman Ekşioğlu’ndan, Alparslan Arslan’ın bu davranışlarının değişmesi hakkındaki bilgiyi ne zaman aldınız? Olaydan önce mi, sonra mı?”

Tanık Necat Uysal: “Olaydan sonra.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Olaydan sonra.”

Tanık Necat Uysal: “Evet, evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Diyelim ki ne kadar sonra?”

Tanık Necat Uysal: “Yani birkaç gün sonrasında İstanbul’a gelmişti Teoman.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Evet.”

Tanık Necat Uysal: “İstanbul’a geldiğinde bu sarhoş imamlar tekkesi diye tabir edilen çay ocağında görüşmüştük. Orda konuları bana anlattı, aynı konuları ben Emin hocaya aktardım. Ondan sonrada Teoman Ekşioğlu’nunla Emin hocanın görüşmesini sağladım, aynı şeyleri ona da anlattı, Emin hocamıza da anlattı.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki şöyle bir görüşmede var bu konuda bilgi sahibi misiniz bunu size soracağım; Teoman Ekşioğlu, Alparslan Arslan’ın ailesini de tanıyor.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Babası İdris Arslan’la olaydan sonra yaptıkları bir telefon görüşmesi var. Babası daha önce olaydan önce Alparslan Arslan Elazığ’a yanlarına geldiğinde cüzdanında Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi Derneği isimli derneğin bir kartvizitini ve Ulusal Haber denen bir yayın organının basın danışmanı kartını gördüğünü söylüyor ve bunu Teoman Ekşioğlu’na soruyor. Bu İdris Arslan’ın ilk ifadesi. Burada diyor ki yani bu dernek aracılıyla Taner Ünal’la, Muzaffer Tekin’le, Veli Küçük’le tanışmış ve bu derneğin toplantılarına gitmiş olabilir diye bahsediyor. Şimdi Teoman Ekşioğlu size Salih Kurter eğer bunu esas alacak olursak İdris Arslan’a da değişik bir beyanda bulunuyor, bu konu hakkında sizin bir bilginiz var mı?”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi Alparslan Arslan avukatlığa başladıktan sonrasında kendi ticari çevresini geliştirmekle alakalı birçok gayretler içerisindeydi. Dediğim gibi çok rijit bir arkadaşımızdır mücadeleci bir arkadaşımızdı yılmayan bir tavrı vardı ama şunu net biliyorum Alparslan Arslan normal şartlarda etrafındaki insanları çok fazla yani ben Salih hocaya ne kadar kıymet verdiğini gördüğümde çok şaşırdım. Neden? Alparslan normal anlamda Alparslan Türkeş’i bile tenkit eden, kınayan yapıya sahip bir arkadaşımız. Bu anlamda yani işte bu saydığınız isimlerle irtibatlanıp onları abi edecek bir yapıda ama son dönem dediğim gibi yani Süleyman’a bu kadar biat ettikten sonra gerisine de bir şey diyemiyorum yani. Ama bu konularla alakalı bir bilgim yok bana da bu konularda Teoman da hiçbir şey söylemedi.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Muhakkak duymuşunuzdur yani çünkü Teoman’la bir irtibatınız var.” 

Tanık Necat Uysal: “Evet. Bu konularla alakalı Teoman bana.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu konuda yazılmadık şey kalmadı bu konuda. Yani Teoman Ekşioğlu, İdris Arslan’a özellikle ilk dönemlerde yani olaydan sonraki ilk yayınlarda bu şekilde beyanda bulundu. Babasının ağzından gazetelere, televizyonlara yansıdı.”

Tanık Necat Uysal: “Bilmiyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani Teoman ne oluyor sen bana Salih Kurter’le irtibatından bahsediyorsun, babası başka bir şey söylüyor. Bu konu nedir diye bir aranızda bir konuşma geçti mi, bu konuyu sordunuz mu kendisine?”

Tanık Necat Uysal: “Yani ben Alparslan’a kişilik böyle bir şey sormadım ama Alparslan’ı kişilik olarak bildiğim için örnek veriyorum. Alparslan dün devlette ciddi hizmetler etmiş bugün ticari anlamda mal varlığı yüklü olan insanları bile tenkit ediyordu. Bak dünkü mücadelesinin karşılığında bugün onun semeresini dünyalık olarak alıyor deyip o insanlara bile hakaretvari laflar söylerdi, yani bu anlamda Alparslan’ın ben zannetmiyorum ama Teoman’la da böyle bir muhabbetimiz olmadı.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Teoman Ekşioğlu bunu size sarhoş imamlar kahvesinde söyledi.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Doğru mu anladım bunu?”

Tanık Necat Uysal: “Doğrudur.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu hangi tarihe tekabül ediyordu yani Danıştay cinayeti tarihini baz alacak olursak.”

Tanık Necat Uysal: “Olayı, 2, 3 gün içerisindeki süreçte.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Orda kim vardı sizinle birlikte?”

Tanık Necat Uysal: “Benim yanımda yani orda kahvede oturan çok kimse var ama şimdi çay ocağının dışında belediyenin yaptığı, ağaçlar dikilmiş, ağaçların etrafında tahtadan oturak yapılmış yuvarlak şekilde. Yani farklı yerlerde, farklı insanlar oturuyor olabilir ama bizim Emin hocayla benim birebir konuşmam ve sonrasında Teoman’la üçümüzün konuşmasında hiç kimse yoktu. Daha sonraki muhabbetlerde birçok insan yani o bölgedeki öğretmeni de, avukatı da ya da işte cami imamı da bu konuları beraber konuşulmuştur. Gazetelere, basına, medyaya bakarak, yorumları beraber yapmışızdır ama bu konularla alakalı yanımızda 4. bir şahıs yoktu. Yani Teoman Ekşioğlu, ben ve Emin hoca dışında bir başka şahıs daha yoktu bu ilk bu konuşmaları yaptığımızda.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Teoman Ekşioğlu Emin Gürses’le öncesinden tanışır mı?”

Tanık Necat Uysal: “Tanışır. Nasıl tanışır? Yani öyle dostluk anlamında değil Emin Gürses hocamız bizim Üsküdar’da Ülkü Ocaklarının öğrenci yurduda vardı. Uncular denilen sokakta. Unculardaki öğrenci yurdumuza biz üniversitelerden ya da liselerden öğretmenlerimizi zaman zaman belli konular üzerine konferanslara, seminerlere getirirdik. Bu sebepten ötürü konferansa seminere gelip de konferans sohbetlerde, seminerlerde karşılaşmış olabilirler ama onun ötesinde bir merhaba, ismen birbirlerini tanımaları şimdi bile birbirlerini görseler belki basından çok gördüklerinden tanırlar gene bir tanışıklıkları olduğunu zannetmiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi bu konuda bir mahkeme bir tanık dinledi. Gizli Tanık Aydın-1 olarak isimlendirilen kişi olay günü yani Danıştay cinayeti diyelim ki sabah 10 sıralarında olduysa olay günü bahsettiğiniz sarhoş imamlar kahvesinde bulunurken Alparslan Arslan’ın Salih Kurter isimli işte Maslak’ta, Levent’te oturan bir tarikat şeyhi tarafından yönlendirilmiş olabileceğine dair şeyler duyduğunu, bununda kaynağının Hacı Mehmet Taşdelen ve ağabeyi olduğunu muhtemelen onlara da sizin söylemiş olabileceğinizi tabi özetleyerek yani özü bu. Söyledi yani olay günü bu hadisenin olduğundan bahsetti. Siz bu konuda net bir bilgiye sahip misiniz?”

Tanık Necat Uysal: “Sahibim efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Olay günü mü oldu bu hadise, bahsettiğiniz hadise?”

Tanık Necat Uysal: “Anlatayım efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ve orda da Emin Gürses’in gerek kendisine gelen yayın organlarından gelen telefonlara da bu şekilde öğrendiklerini aktardığını söyledi.”

Tanık Necat Uysal: “Efendim bir kere olay günü sabahleyin 10’da ben dışarı çıkmadım, böyle bir konuşmayı da biz Emin hocayla.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yok 10’da demiyorum yani olay sabah olmuşsa diyelim öğleden sonraki bir vakitte veya akşam.”

Tanık Necat Uysal: “Bizim Emin hocayla olay günü görüşmelerimizde Teoman Ekşioğlu dışında 3. bir şahıs yanımızda yoktu ben ama öğrendiğim konuyu anlatayım size isterseniz bizim isim vermemde bir problem var mı?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yok yani. Başkana söyleyin.”

Tanık Necat Uysal: “Mehmet Sait Doğan diye. İsim vermemde bir problem var mı efendim?”

Mahkeme Başkanı: “Kimi söyleyeceksiniz?”

Tanık Necat Uysal: “Anlatacağım konular üzerinde.”

Mahkeme Başkanı: “ Ne anlatacaksınız?”

Tanık Necat Uysal: “Bu konuyla alakalı.”

Mahkeme Başkanı: “Konuyu anlatın. Buraya, mahkeme konuşun dedik size, mahkemeye karşı konuşun.”

Tanık Necat Uysal: “Mehmet Sait Doğan diye Sakarya Üniversitesinde bugün profesör olan bir hocamız var. Musa Taşdelen hocamızla beraber tanıdığım yine bizim teşkilatlarımıza gelen, bize seminer konferans veren Adıyamanlı olan bir hocamız var. Bu hadiseler olduktan sonrasında ben bunu da Emin Gürses hocamız cezaevinden çıktıktan sonra kendisini Bostancı’da ziyaret ettiğimde Emin Gürses hocamız söyledi, Mehmet Sait Doğan hocamız Musa Taşdelen ve Mehmet Taşdelen’le kendi aralarında ben o dönemde Alanya’da olduğum için konuları da çok fazla sonradan öğrendim bilmiyordum. Husumet yaşadıklarından Emin hocam cezaevindeyken Emin hocamın ailesine de gidip işte ben Mehmet Taşdelen’e gününü göstereceğim bunu işte gizli tanık oldum başkalarını da gizli tanık yaptım isimleri de veriyor şu şu şu isimleri de gizli tanık yaptım ifade verdiriyorum Zekeriya Öz savcıya. Bunları cezaevine attıracağım Emin hocayı bu savunamaz, kendiniz Emin hocaya doğru bir avukat bulun diye de sağda solda konuşmalar yapıyor. Bunu da bana Emin hoca cezaevinden çıktıktan sonra söyledi. Bende dedim ki hocam yani o zaman bu Mehmet Sait hocayla konuşmak lazım bunlar doğru şeyler değil insanların huzurlarıyla oynamak doğru değil dediğimde sara hastası ne anlatalım deli bu kardeşim dedi. Yani sizin arkadaşınız aynı jenerasyonsunuz bir şeyler söylemek lazım bu doğru değil dediğimde de ben söyleyeceğimi söyledim zaten dedi. Sonrasında ben ne Mehmet Sait Doğan hocamı gördüm, ne de o gizli tanık denilen şahsında kim olduğunu bu bizim muhitimizdeki herkes biliyor. Yani ismini zikrederek bu adam konuştuğu için bunları isterseniz o ismi de ben telaffuz edebilirim burada. Ben gizli tanık olduğu için ismini söylemiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ben gizli tanık olarak söyledim gizli tanığın olarak geçen kişinin ismini söylemeyin sadece mesela.”

Tanık Necat Uysal: “Bunu Üsküdar’da herkes biliyor kim olduğunu.”

Mahkeme Başkanı: “Söyleme….”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “(1, 2 kelime anlaşılmadı).”
Tanık Necat Uysal: “Söylemedim zaten efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu toplantıda, toplantı diyorum yani bu sohbetinizde bir araya gelmenizde Hacı Mehmet Taşdelen, ağabeyiyle birlikte var mıydı?”
Tanık Necat Uysal: “Mehme…..”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Evet bahset….”
Tanık Necat Uysal: “Emin hocanın mı?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani Teoman Ekşioğlu’ndan duyduğunuz veya.”

Tanık Necat Uysal: “Yoktu, yoktu, yoktu.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yoktu.”

Tanık Necat Uysal: “Yoktu efendim yoktu. Mehmet abim zaten bu sarhoş imamlar tekkesine çok fazla gelip gitmez Musa hoca ara ara gelir.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Evet.”

Tanık Necat Uysal: “Onun ötesinde Mehmet abim anca biriyle bir işi varsa gelir görür gider, o genelde bahçede oturur ya da kendi ofisinde oturur. Onun ofisi de Üsküdar’da.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki bunun tarihini ne söylediniz? Yani tarihi konusunda olay gününe kıyas ederek ne zaman olmuştu bu hadise?”

Tanık Necat Uysal: “Benim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Evet sizin Emin Gürses’e bunları aktarmanız.”

Tanık Necat Uysal: “Yani olaydan 1, 2 gün sonrasında bu muhabbetleri yaptık evet.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “1, 2 gün sonrasında.”

Tanık Necat Uysal: “Evet bilemediniz 3 gün içinde.”

Mahkeme Başkanı: “Hangi muhabbetleri, muhabbetleri karıştırma, cezaevinden çıktıktan sonra biraz evvel dedin.”

Tanık Necat Uysal: “Onu demedi.”

Mahkeme Başkanı: “(2, 3 kelime anlaşılmadı) Savcı Bey buna bir açıklık getirelim. 2 ayrı, 2 ayrı bir görüşme var.”

Tanık Necat Uysal: “Emin hocayla cezaevinden çıktıktan sonra bunu. Yani Emin Hocayla bu konuları cezaevinden çıktıktan sonrasında konuştuk ama sarhoş imamlar tekkesindeki olaylar olay olduktan sonraki yani 1, 2 gün sonrasındaki konu.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Evet.”

Tanık Necat Uysal: “Bende konuyu anlayamadım efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi bu soruyu biraz önce Sayın meslektaşım sordu bende yani tam anlayamadığım için size biraz daha açıklık getirmenizi isteyeceğim. Şu şekilde 21.5.2006 tarihinde size bir mesaj çekiyor Teoman Ekşioğlu şu şekilde aynen; etraf durulunca Alparslan’a içki içiyor diyenlere kapıcıya, yöneticiye uğramak lazım. Şimdi bunu da şunun için söylüyor, zannediyorum bu dosya içerisinde kapı komşusu ve aynı apartmanda oturan Fehmi Akyol isimli bir kişi dinlenmiş arkadaşı Fikri Cora ev arkadaşı dinlenmiş. Yani içki kullandığı başkalarına kullanmayın diye tavsiye ettiği yönünde beyanları olmuş dosya içerisinde. Bunların engellenmesi amacıyla şimdi bu Teoman’ı niçin ilgilendiriyor? Daha doğrusu Alparslan Arslan kendisi kabul ettiği için Danıştay’ı basmış, tabiri caizse bir katliam yapmış. Bu adam içki içmiş içmemiş yani ne önemi var? Bu konuda yani asıl önemli olay bu olayın yanında bunun hiçbir önemi yok. Yani niye Alparslan Arslan içki içiyor diyen insanlara gidip görünülmesi filan konuşuluyor arasında. Yani bu konuda siz kendisine bir şey söylediniz mi? Nedir yani bunu yazmaktaki amacın nedir ve bu mesajdan sonrada görüşmeniz oldu mu?”

Tanık Necat Uysal: “Görüşmemiz oldu ama.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Kendisi mesela içki kullanan birisi yani kendisi mahkeme huzurunda mahkemeye beyan etti.”

Tanık Necat Uysal: “Evet, evet.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ne olacak yani bu konu niye önem arz ediyor onun için?”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi ben deminde soruda beyan etmiştim aynı şeyi. Yani Alparslan’ın Teoman’a ciddi ciddi maddi manevi abilik yaptığı için bu hadiseden ötürü de o da kendini ona kardeşi olarak yani onun aleyhine konuşulan bir konuda yanlış konuşulan bir konuda bunun yanlış olduğunu beyan etmek adına o zamanki o psikolojik ben onu da söylemiştim Teoman’ın o dönemlerdeki psikolojide çok bozuktu yani ben ona bağladım bunu yani yoksa başka bir şey yok.”

Mahkeme Başkanı: “Niçin bozuk, neydi bozuk?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Niye bozuk?

Tanık Necat Uysal: “Yani bu hadiselerden ötürü bir çok arkadaşımız böyle şok oldu. Bu işin böyle olacağını ya da bu işin oluşunun hiç kimsede tasavvur edemedi yani kafasında bunu bir türlü oturtamadı bir yere birçok arkadaşımız bu konuda hep acaba şüpheli.”

Mahkeme Başkanı: “Yani bu olay sebebiyle mi bozuktu Teoman’ın kafası?”

Tanık Necat Uysal: “Yani nihayetinde.”

Mahkeme Başkanı: “Alparslan’ın yaptığı olay sebebiyle mi bozuktu?”

Tanık Necat Uysal: “Yani bu gelişen hadiselerle alakalı şoktaydı yani ondan sebep.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Psikolojisi bozuk olan bir adam.”

Tanık Necat Uysal: “Evet psikoloji.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Durduk, Mesela Alparslan’a içki içiyor diyen adamlara bir uğrayalım da böyle demesinler yani bu da anlaşılır bir şeydir. Yani psikolojisi bozuk olan adam başka türlü davranır, halbuki burada bir şey. Peki, siz gördünüz mü bu kişileri veya kendisi gitmiş mi kapıcıya, yöneticiye filan uğramış mı bu konuda?”

Tanık Necat Uysal: “Bana gittiğiyle alakalı bir beyanda bulunmadı ama ben gitmedim, böyle de bir konu olmadı aramızda yani ben dedim ki hayırdır yani bunlar konuşuluyor, herkes bir şey söyleyecek, padişahın arkasındanda konuşuyorlar yapacak bir şey yok, herkes her şeyi konuşabilir, bunlar gayet normal dedim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki Ankara’da yakalandınız. Aykut Metin Şükre….”

Tanık Necat Uysal: “Ben Ankara’da yakalanmadım efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Pardon bir daha söyleyin nerde yakalandınız?”

Tanık Necat Uysal: “Ben kendim teslim oldum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Nerde?”

Tanık Necat Uysal: “Ankara emniyetine ben kendim gittim akşam Aykut alındı. Sabahleyin Mehmet abim Avukat Mehmet abim ben ona Aykut’un alındığını bildirdim. Sabahleyin Aykut’un babası da olmadığı için kimsesi olmadığı için abi bununla bir ilgilen dedim o da o zaman beraber gidelim bana yol arkadaşlığı yap dedi. Tamam abi dedim ki ben Mehmet abimle birçok zaman gezmişimdir böyle yani il dışına gidip geldiği zamanlarda arkadaşlık etmişimdir.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tamam teknik olarak buna yakalama deniyor, yani kendiniz ayağınızla gitseniz de. Şimdi bu Ankara’da bir yere gittiğinizden bahsettiniz Adalet Bakanlığına bu hangi tarihte kiminle gittiniz, kimin işi için gittiniz, kart alıp da mı geçtiniz? Yani bunları biraz detaylı anlatır mısınız?”

Tanık Necat Uysal: “Tabi anlatırım, o dönemde Adalet Bakanlığında, Adalet Bakanının özel kalem müdürü vardı, Ebubekir Şahin. Benim Almanya’daki, bu Alanya’da otelde ortaklık yaptığım Alaattin Gökçay vasıtasıyla tanıdığım arkadaşım. Ebubekir Şahin Adalet Bakanının özel kalem müdürü. Onu aradım bir arkadaşımızın bir meselesi olduğunu bu konuyla alakalı onunla görüşüp görüşemeyeceğimizi sordum. O da elimden gelen bir şey varsa yardımcı olurum dedim. Biz gittik oradaki yetkili olan birimdeki arkadaşlarla bizi görüştürdü. Görüşmelerin neticesi de zaten bu hadiseler olunca öyle kalmış oldu, sadece konuşmakla yetinmiş olduk hepsi bu kadar.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Normal Adalet Bakanlığının ana binasına kart alarak.”

Tanık Necat Uysal: “Tabi, tabi yani.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Geçtiniz, gittiniz.”

Tanık Necat Uysal: “Biz gittiğimizde kim bizi zaten bekliyordu.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani kim için kayınbiraderi mi dediniz?”

Tanık Necat Uysal: “Şu anda kayınbiraderi o zaman sözlüsünün abisiydi.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Nedir ismi?”

Tanık Necat Uysal: “Hatırlamıyorum ismini. Ben zaten o gün gördüm bir kere, bir daha görmedim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Başka bir konuya geçiyorum. Şimdi sizinde müdafiliğinizi yapan Hacı Mehmet Taşdelen Ankara’daki davada olay konusunda bir tanık dinletmek istemiş bu kişi Orhan Boz. Bu kişi.”

Tanık Necat Uysal: “Osman Boz efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Pardon Osman Boz hep karıştırıyorum Harem otogarında çalışıyormuş, gariban birisi olduğundan bahsetti.” 

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ülkü ocakları çay bahçesine gelip giden biriside olabilir yani sizin çevrenizde olan birisi.”

Tanık Necat Uysal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tanıyor musunuz bu kişiyi?”

Tanık Necat Uysal: “Tanırım efendim bahçeye gelip giderdi, oralarda Harem’de de seyyar satıcılık yapardı.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Nedir sizin yani nasıl biliyorsunuz kendisini?”

Tanık Necat Uysal: “Yani yıllardır orda bizim Üsküdar çay bahçemizin yanında eski bir kalıntı vardı yaşlı bir adamla beraber o kalıntıda kalıyorlardı. Ocağımıza da gelip giderdi biz yani orda bize karşı ya da etrafa karşı bir saygısızlığı olmadığı için bizi de orda gelirdi giderdi abi olarak Harem’de seyyar satıcılık yapardı geçimini de böyle kazanırdı bu şekilde tanıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Evet bu kişinin yani halen başka bir suçtan cezaevinde olduğu mahkemeye bildirildi.”

Tanık Necat Uysal: “Bilmiyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu kişinin bir beyanı olmuş ve bunu Hacı Mehmet Taşdelen öğrenip bu nedenle mahkemede tanık olarak dinletmek istemiş. O da şu; Alparslan Arslan’ın kendisine para karşılığı bir yere bomba atmasını istediğini söylemiş Osman Boz. Bunu ifade eden Hacı Mehmet Taşdelen sizde tanıyorsunuz Osman Boz isimli kişiyi. Bu olay nedir Alparslan Arslan bir kişiye para vaat edip bir yere bomba atmasını isteyecek.”

Tanık Necat Uysal: “Bilmiyorum efendim yani ben bu konuyu basından öğrendim. Ama o dönemde Alanya’da yaşadığım için Osman Boz’u da o günden sonra zaten hiç görmedim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu konu hakkında bilgi sahibi misiniz?”

Tanık Necat Uysal: “Değilim efendim.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Olaydan sonra Alparslan Arslan Ankara’da yakalandığında üzerinden bir kartvizit çıkıyor; Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi Derneğinin işte yanılmıyorsam Genel Başkan Yardımcısı Nihat Gürkan tanıyor musunuz bu kişiyi?”

Tanık Necat Uysal: “Tanımıyorum efendim.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki Alparslan Arslan’ın bu dernekle ilgisi konusunda sizin bir bilginiz var mı?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim bilgim yok ama ben Alparslan Arslan’ın en başında da Alparslan Arslan’ın kişiliğini anlayabilmek adına tanıdığım Alparslan’ı anlattım. Yani ülkü ocaklarını, MHP’yi, büyük birliği bile beğenmeyen bir adamın başka bir dernek ya da vakfı beğeneceğini zannetmiyorum ama yine altını çizerek söylemiştim yani Salih Kurter’e de bu kadar bağlandığına da hayret ediyordum. Yani son 1, 1 buçuk yılında Alparslan Arslan’ın ne kadar değiştin dediğiniz zaman buna bende cevap veremem. Çünkü ben o dönemlerde Alanya’dayım seyrek gidip geliyorum, eskisi gibi çok fazla sık bir arada olamadığımız için o son 1, 1 buçuk yılla alakalı kişilik noktasında ya da diyalogları noktasında yorum yapmam doğru değil efendim bilmiyorum çünkü.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki Alparslan Arslan’ın telefon irtibatları arasında bulunan kendisini de aşamalarda soru olarak sorulan İbrahim Cingi. Tanır mısınız bu kişiyi?”

Tanık Necat Uysal: “Tanımıyorum efendim.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani partiden, ocaktan vesair tanımanız gere…. tanımıyor musun?”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi şöyle bir şey söyleyeyim efendim. Eğer yani İbrahim olarak birçok ortak tanıdığımız var ama soy ismini bilmiyor olabilirim. Kendini görmüş olsam ya da.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Kelebek İbrahim olarak.”

Tanık Necat Uysal: “Ha onu tanıyorum efendim tanıyorum Kelebek İbrahim’i tanıyorum.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Evet. Nedir Alparslan Arslan’la irtibatı konusunda sizin bir bilginiz var mı?”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi biliyorsunuz ki efendim bazı bölgelerde insanlar kendi etkinliklerinden ötürü tanınır, bilinirler. İnsanlara sıkıntı ve problemleri olduğunda da yardım mahiyetli ya da sıkıntılarına çözüm noktasında birilerine gidersiniz yani bu tanıdığınız insanlara yardım istersiniz yani bu adli noktada da yardım olur, karakol noktasında da yardım olur ya da bunun dışında da başka bir şekilde de bir yardım isteyebilirsiniz. İbrahim abi de bizim eski cezaevi çıkışlı Kelebek İbrahim diye tabir edilen İbrahim abi de bizim eski cezaevi çıkışlı bir abimiz. Fenerbahçe Kulübü civarında da o bölgelerde tanınan, bilinen, sevilen, sözü dinlenen bir abi. Alparslan’la da aralarındaki arkadaşlık mesafesi İbrahim abiye gelen bu tür sıkıntılı konularda Alparslan’ın hukuki olarak davalar verdiğinden böyle bir arkadaşlığı böyle bir dostluğunun varlığından biliyorum haberdarım. Ama bunun dışında faklı bir dostluk son dönem bilmiyorum onu.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ne zamana kadar, ne zamana kadar mesela bu ilişki?”

Tanık Necat Uysal: “Yani deminde dedim ya efendim ben son 1, 1 buçuk senesiyle alakalı.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “(1, 2 kelime anlaşılmadı).”

Tanık Necat Uysal: “Yüzdelik bir şey söylemem doğru değil ama avukat olduğu andan itibaren öğrencilik yıllarından itibaren çünkü İbrahim abi de teşkilatlarda faal bir adam, sürekli gelir gider yani teşkilatta.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani şöyle ifade ettiniz. 2006 senesi için sordum. Esas olarak Alanya’da işiniz var ama.”

Tanık Necat Uysal: “Evet”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Aileniz İstanbul’da olduğunuz için sık gidiş gelişleriniz oluyor senede 10, 12 kez gelmiş olabilirim geldiğimde de işte arkadaş çevremle görüşüyorum şeklinde.”

Tanık Necat Uysal: “Evet, evet, evet.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani bu epey bir görüşmüş olmanız lazım yani Alparslan Arslan’ın çevresi ve eskiden de tanışıklık olduğu için.”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi efendim. Yani Alparslan’la bu görüşmelerimiz esnasında arkadaşlıklarını, dostluklarını, ticaretlerini çok fazla konuşmazdık ki. Ancak benlik bir şey olduğunda örnek veriyorum, İşte Bakırköy bölgesinde kim var, bizim orada bir işimiz var dediğinde işte oradaki eski ocak başkanımız ya da orada eski ilçe başkanımız kimse onlarla irtibatlandırırdım. Ama ya da bürokrasi anlamında bir şey söylediği zaman o bürokraside kim varsa onlarla irtibatlanırdım. Onun ötesindeki bu insanlar her geçen gün yeni birileriyle arkadaş oluyor, birileriyle küsüyor, birileriyle barışıyor. Bu anlamda ben Alparslan’ın son 1, 1 buçuk senesiyle alakalı keskin bir şey söylemem doğru değil anlamında bunu söyledim. Ama Kelebek İbrahim abiyle de yani İbrahim abiyle de tanışıklıkları çok yeni değil yani.” 
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi.”

Tanık Necat Uysal: “Çünkü İbrahim abi Üsküdar’a ocağın çay bahçesine de gelip giderdi ara ara.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Osman Yıldırım ile sizi Alparslan Arslan mı tanıştırdı?”

Tanık Necat Uysal: “Evet efendim:”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Antalya’da görüştüğünüz oldu mu kendisiyle?”

Tanık Necat Uysal: “Hiç görüşmedim efendim.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi kendisi de Antalya’da turizm işiyle bir dönem iştigal ettiğini söylüyor. Bu konuda bir irtibatınız oldu mu?”

Tanık Necat Uysal: “Hayır efendim çünkü ben Antalya’ya 2004’ün sonu itibariyle ilk gitmeye başladım. Ondan sonrasında ben zaten bu arkadaşı tanıdığımda da bu Antalya’ya gidip gelmelerden sonra tanıdım. Bundan öncesinde tanımıyordum da.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki Alparslan Arslan’ın sizi yaptığınız bu işten dolayı turizm işinden dolayı size bir tavsiyesi vesair oldu mu?”

Tanık Necat Uysal: “Sadece İstanbul’da geldiğim bir dönemde Alparslan’la otururken yanına bu arkadaş geldi. Bununda cezaevinden yeni çıktığını, daha önceden de tanıştırmıştı. Ticaret yapmak istediğini bizim otelin lobisini kullanarak rent a carcılık yapıp yapamayacağını sordu. Bende otelin yer ve konum olarak buna müsait olmadığını söyledim. Onlarda tamam dediler başka türlü bu iş yapılabilir mi dediklerinde de yani o bölgeyi bilmek lazım, tanımak lazım bölgede tanınmak lazım. Onun ötesinde bu işleri yapmak çokta kolay olmadığını söyledim. Bunlarda tamam dedi bu konu ondan sonrasında kapandı. Başkada hiç şey yok.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki yaptığınız yani girdiğiniz iş kolu olarak size bir tavsiyesi veya kınaması filan oldu mu turizmle uğraşıyorsun vesair diye Alparslan Arslan’ın?”

Tanık Necat Uysal: “Efendim benim Alparslan Arslan benim kendi kişiliğimi bildiği için kınayacak bir durum yok. Yani neler yapıp neleri yapmayacağımı bildiği için beni kınamasını gerektirecek bir şey yok.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani aksi yönde beyanları oldu. Yani bu kendisinin turizm işini pek tasvip etmediğini, yani pek ahlak kokan bir iş olmadığını bundan vazgeçirmek için sizi çaba sarf ettiğini mealinde beyanları oldu.” 

Tanık Necat Uysal: “Yok efendim öyle değil.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Oldu mu böyle bir şey?”

Tanık Necat Uysal: “Şimdi ben İstanbul’dan Alanya’ya gittiğim zaman bu işle alakalı Almanya’daki arkadaşımın bana bu teklifinden sonra İstanbul’dan gitmemem gerektiğini İstanbul’da kalıp İstanbul’da ekmeğimi kazanma mücadelesi vermem gerektiğini söyledi hatta avukatlık noktasında benim çevremden faydalanarak benim ona getirdiğim getireceğim işlerden ötürü bana pay vereceğini. Bu konuda beraber çalışalım dedi. Seninde ciddi çevren var bu çevreden işleri icra ya da işte böyle hukuk davalarını adli vakaları bana yönlendirirsen yönlendirdiğin davalardan bende sana kazandığım paraya göre pay vereyim dedi ama bu otel işi uzaktan bakıldığında çok cazip geliyor. Yani basından, medyadan ben Alanya’ya gidene kadar daha öncesinde hiç Alanya’ya gitmemiştim. Ama bu Almanya’daki arkadaşımda bana hadiseyi anlattığında çok karlı bir iş gibi geldi gittik ama hakikaten yani turizmcilik yapıyorsan büyük yapmak gerekiyor. Yıldızsız bir otelde mahalle otelinde bu işlerin olmadığını öğrendik.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani böyle bir şeyi olmadı yani size Alparslan Arslan’ın.”

Tanık Necat Uysal: “Hayır.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki.”

Tanık Necat Uysal: “Alparslan Arslan’ın böyle bir şeyi olsaydı Alanya’ya beni ziyarete gelmezdi.”

Mahkeme Başkanı: “Savcı Bey var mı, sorularınız var değil mi?”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Var Sayın Başkanım.”

Saatin 17:40 olması karşısında tanığa doğrudan soru sorma işlemine bugünkü oturuma mahsus olmak üzere son verildi.

GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ:
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